
معاون اول رئیس جمهور:
باید مصونیت امنیتی، علمی و معیشتی  

برای مردم ایجاد کنیم
چشم  سند  دوم،  گام  بیانیه   گفت:  جمهور  رئیس  اول  معاون 
انداز بیست ساله و سند برنامه هفتم توسعه از مهم ترین اسناد 
بالا دستی برای حرکت کشور به سمت اعتلا و پیشرفت است. 
محمدرضا عارف عصر روزدوشنبه در اختتامیه اولین دوره المپیک 
فناوری که در پارک فناوری پردیس برگزار شد، با تأکید بر اینکه 
ضرورت بهره گیری از فناوری های پیشرفته راهبرد جدی کشور 
است، تصریح کرد: نگاه اصلی کشور افزایش ثروت ملی از طریق ... صفحه 2

وزیر کشور:
استانداران شرایط را برای 

تولیدکنندگان و کارآفرینان تسهیل کنند
وزیر کشور در دیدار استانداران سراسر کشور با بیان اینکه ¬ما 
نباید نگاه سلسله مراتبی به تولیدکنندگان و کارآفرینان¬ داشته 
باشیم؛ افزود: تولیدکننده جز دغدغه تولید نباید دغدغه ¬دیگری 
داشته باشد. اسکندر مؤمنی در نشست استانداران سراسر کشور 
که پیش از ظهر روز دوشنبه در وزارت کشور برگزار شد، اظهار کرد: 
در رابطه با مدیریت بحران هایی نظیر سیل باید در همه استان ها 
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مدیرعامل سازمان آرامستان شهرداری قم :

عوارضی قم- تهران به 
بعد بهشت معصومه)س( 

منتقل شود

استاندارقم :

ظرفیت سرمایه گذاری 
در شهرک های صنعتی 

افزایش می یابد

صفحه 8

صفحه 1

معاون اداره کل راه و شهرسازی استان قم:

تخصیص پنج هزار میلیارد 
ریال برای زیرساخت های 

طرح ملی مسکن

مدیرکل صمت استان قم خبرداد:

سرمایه گذاری
۱۰۷ میلیارد ریالی 

در حوزه معادن

صفحه 5

صفحه 5 

»ایمان« پیامدهای بخشنامه ارزی جدید وزارت صمت را بررسی می نمایند؛

 تنها کارخانه اتوبوس سازی قم؛ در آستانه تعطیلی !
صفحه 8

مدیربهره برداری شرکت گاز استان قم 
در گفت وگو با ایمان:

استان قم بیش از 
465 هزار مشترک 

گاز دارد
اصلاح و بازنگری در خطوط برای 

جلوگیری از قطع گاز 

صفحه 8

سخنی با تماشاگران فهیم فوتسال قم؛

تشویق آری، بی احترامی هرگز!
صفحه  6

مدیربهره برداری شرکت گاز استان قم گفت: 
تاکنون حدود 4600 کیلومترشبکه خطوط لوله 
برداری  بهره  و  اجراء  مورد  استان  گاز در سطح 
قرارگرفته است که طول این خطوط معادل بیش 
از چهار برابر مسافت بین شهرهای مقدس قم و 
مشهد می باشد. مهندس رسول قرنلی در گفت 
وگوی اختصاصی با ایمان اظهارداشت :شرکت 
گازاستان قم دارای 465 هزارمشترک دربخش 
های مختلف خانگی ، تجاری و صنعتی بوده که  

بهره مند از گاز طبیعی می باشند وازلحاظ ...

ضرورت توجه به همه ابعاد 
افزایش قیمت بنزین 

در لایحه ارسال شده توسط دولت هیچ 
بنزین  نرخ  افزایش  درخصوص  بحثی 
در  پزشکیان  آقای  است.  نشده  مطرح 
صحن مجلس اعلام کردند که با توجه به 
تومان  هزار  هشت  بنزین  نرخ  ها  بررسی 

تمام می شود.
بنابراین دولت خود را از زیر بار مسئولیت 
این مسئله خارج کرده است و اعلام کرده 
است که تمایلی برای گران کردن بنزین ندارد و این موضوع را به گردن 
مجلس انداخته است. مجلس به عنوان نمایندگان مردم، طرف مردم 
است تا طرف دولت و از طرفی دیگر در سال ۱400 و ۱40۱ که بحث 
حذف ارز ترجیحی را داشتیم مجلس از این قضیه ضرر کرده است، چون 
در آن زمان دولت اعلام کرد که ما قیمت ها را کنترل می کنیم و بعد از 
حذف ارز ترجیحی قیمت ها مانند شهریور ماه سال ۱400 باقی می ماند، 
که عملا این اتفاق صورت نگرفت و همانطور که قابل مشاهده است قیمت 

ها چندین درصد افزایش پیدا کرده است.
هم اکنون دولت معتقد است که قیمت حال حاضر بنزین با  قیمت واقعی 
آن تطابقی ندارد و این قیمت مناسب نیست و کمتر از قیمت تمام شده 
است. اگرچه بعضی از کارشناسان اقتصادی باتوجه به بررسی های که 
انجام داده اند این موضوع را تایید نمی کنند و معتقدند این مبلغی که 

آقای رئیس جمهور می گوید صحیح نیست.
به هر حال برای کمک به اقتصاد ملی و کاهش مصرف سوخت می توان 
مقداری قیمت بنزین را افزایش داد. ولی بر فرض که قیمت بنزین هم 
افزایش پیدا کرد و این موضوع در بودجه هم تصویب شد، اصل این اتفاق 

مهم نیست، مهم تاثیرات جانبی این اتفاق است.
یعنی با افزایش نرخ بنزین افرادی که خودرو دارند می توانند بازهم با این 
نرخ کنار بیایند اما نکته این است که این اتفاق بر روی کالاهای دیگر تاثیر 
می گذارد، این موضوع تاثیر روحی و روانی نیز دارد زیرا معیشت مردم را 
تحت شعاع قرار می دهد. در نتیجه این تاثیرات است که دولت و مجلس در 

انجام این امر تردید کرده اند.
اگر تصمیم بر افزایش نرخ بنزین است، دولت و مجلس باید راهکاری 
منطقی برای مهار این موضوع پیدا کنند. از طرفی دیگر درآمد های ملی بر 
اساس چیزی که در لایحه بودجه آمده است امکان تحقق کمی دارد یعنی 
بخش هایی برای درآمد های کشور درنظر گرفته شده است که عملا امکان 

تحقق آنها کم است.
 به عنوان مثال در لایحه بودجه، افزایش درآمدهای گمرکی حدود ۳0 
درصد است، سوال این است که آیا اصلا این موضوع تحقق پیدا می کند؟ 
افزایش درآمد های گمرکی بدین معناست که میزان واردات نیز افزایش 
پیدا می کند، اگر واردات افزایش پیدا کند چه تاثیری بر اقتصاد خواهد 
داشت؟ اگر افزایش واردات شامل کالاهای حساس و ضروری نشود و 

صرف دیگر کالاها شود این امر منجر به ناترازی خواهد شد.
میزان خالص ورود حقوق گمرکی مصوب سال )۱40۳( ۱4۳ همت 
برآورد شده بود و در لایحه )۱404( ۲66 همت تصویب شده است که 
۱۱0 همت آن بابت واردات خودرو  و 66 همت هم بابت ترخیص نرخ ارز 
گمرکی درنظر گرفته شده است. در هر حال افزایش نرخ بنزین باید باتوجه 
به شرایط جامعه و تاثیرات جانبی که دارد و فضای عمومی کشور صورت 

بگیرد.
*نماینده مجلس دوازدهم شورای اسلامی

استاندارقم :

ظرفیت سرمایه گذاری در شهرک های 
صنعتی افزایش می یابد

استاندارقم گفت :در دوره جدید مدیریتی استان تلاش می شود تا ظرفیت 
سرمایه گذاری در شهرک های صنعتی را با جذب سرمایه گذاری بیشتر افزایش 

نسبی بدهیم.
اکبربهنام جو شامگاه یکشنبه درحاشیه بازدید از واحد در دست احداث تولید 
پارچه مشکی و بررسی مشکلات جاری این طرح عمرانی، با اشاره به چهار هزار 
و 500 میلیارد تومان سرمایه گذاری ارزی و ریالی این طرح، افزود: ظرفیت تولید 
این کارخانه در طول سال افزون بر ۱۸ میلیون مترمربع است که در فاز نخست 

سالانه ۲ میلیون متر مربع پارچه مشکی تولید خواهد شد.
استاندار قم در ادامه با اشاره به اقدام های انجام شده جهت جبران کسری 
برق در قم، گفت: با برنامه ریزی های انجام شده طی ۱4 ماه گذشته تولید برق 
در شهرک الغدیر به ۲5 مگاوات رسیده که سبب شده تا در شهرک صنعتی 

محمودآباد شاهد پایداری بیشتر برق باشیم.
برنامه ریزی برای جبران کسری ۶۰۰ مگاواتی برق 

وی خاطرنشان کرد: همچنین برای تولید خط 50 مگاواتی برق در شهرک 
شکوهیه قم مقدمات سرمایه گذاری های لازم انجام شده و به زودی وارد مرحله 
اجرایی خواهد شد. بهنام جو ادامه داد: ظرفیت کنونی تولید برق استان قم 600 
مگاوات است در حالیکه میزان مصرف برق قم در زمان پیک مصرف افزون بر 
یک هزار و ۲00 مگاوات است و برای جبران این کسری باید سرمایه گذاری های 

جدیدی صورت بگیرد.
وی ابراز کرد: برای جبران کسری برق در استان قم طرح ضربتی با هدف 
به حوزه  از سرمایه گذاران بخش خصوصی و همچنین توجه خاص  حمایت 

سرمایه گذاری در احداث انرژی خورشیدی در حال انجام است.
 

 مسئول قرارگاه تداوم جهاد قم :

مسیر مستقیم کمک به مردم لبنان در قم 
فراهم شد 

 مسئول قرارگاه تداوم جهاد قم گفت: این قرارگاه در راستای اهداف انسانی و 
انقلابی خود با حضور در سوریه و لبنان، مسیر مستقیم کمک های مؤمنانه مردم 

ایران اسلامی را به مردم شریف و مظلوم لبنان فراهم نموده است.
صادق بیطرفان افزود: بر اساس بررسی های میدانی و دقیق تیم اعزامی گروه 
تداوم جهاد، اولویت های تغذیه، پوشاک و لباس و تامین گرمایش مهاجرین و 

جنگ زدگان لبنانی احصا و دسته بندی شده است.
وی اضافه کرد: در این مرحله برای راه اندازی آشپزخانه تامین غذای آوارگان 
درشهر صیدا که بیش از یک ماه است زیر آتش مستقیم رژیم کودک کش 
صهیونیستی قرار دارد، قرارگاه تداوم جهاد در نظر دارد برای هزار نفر از این 

آوارگان در محل های اسکان مهاجرین روزانه یک وعده  غذای گرم تهیه نماید.
وی با بیان اینکه هدایای نقدی در کشور لبنان و هدایای غیرنقدی در سوریه و 
میان مهاجرین توزیع می شود، ادامه داد: فقط اقلام نو و با بسته بندی مناسب 

قابلیت دریافت و ارسال دارد.
به  را  خود  نقدی  کمک های  می توانند  نوع دوست  مردم  گفت:  بیطرفان 
سپه،  بانک  در  جهاد  تداوم  رسمی 5۸۹۲۱0۷04۷۱۳۷404  کارت  شماره 
شماره حساب رسمی قرارگاه تداوم جهاد در بانک سپه به نام )ودجا ۸۷۹۹05( 
و شماره شبا این قرارگاه Ir560۱5000000۳۱0۱۱0۲6006۹5 بنام )ودجا 

۸۷۹۹05( واریز کنند.
و  نقدی  اهدای کمک های  برای  مردم می توانند  داد: همچنین  ادامه  وی 

غیرنقدی خود با شماره 0۹۱۷۷006۷۲0 تماس حاصل کنند.

فتح الله توسلی*
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مثلث قدرت ایران

 پس از اقدام شنیع و ابلهانه رژیم صهیونیستی که از طریق حمله نظامی 
و با کمک متحدان غربی خود خاک مقدس کشورمان را مورد حمله هوایی 
قرار داد و شهادت تعدادی از مدافعان غیور وطن مان را موجب شد، در 
عرض کمتر از ۲4 ساعت، ابعاد جدیدی از قدرت، ثبات و امنیت جمهوری 
اسلامی ایران به همگان نمایان و اثبات شد. این نمایش اقتدار در سه وجه 

نمود پیدا کرد:
۱- نیرومندی همه جانبه نظامی:

پس از عملیات موفق وعده صادق ۱ و ۲ همه جهان و به ویژه رژیم 
صهیونیستی و ایالات متحده آمریکا، با تجربه گوشه ای از توانایی وسیع 
اقتدار نظامی ایران متوجه دقت، پیشرفت و قدرت موشک ها و پهپادهای 
ایرانی در نقطه زنی، رادار گریزی و حجم آن شدند و برای اولین بار افسانه 
و دروغ نفوذ ناپذیری و عظمت پدافند دفاعی شان به صورت فزاینده ای 

زیر سوال رفت.
این بار، گستاخانه حمله ای را تدارک دیدند و به احتمال زیاد هدفشان 
محک زدن سیستم پدافندی و دفاعی جمهوری اسلامی ایران بود که در 
این زمینه نیز تکنولوژی، چابکی و آمادگی نیروهای مسلح، هم دشمن 
را متوجه قدرت دفاعی و بازدارندگی کشورمان کرد، هم آرامش و امنیت 
را برای ایران و ایرانی به ارمغان آورد. نمایش قدرت پدافندی و تدافعی 
نیروهای  برای  بود  اولا قوت قلبی  نیز داشت:  پیام دیگر  کشورمان دو 
مقاومت و مردم مظلوم فلسطین و لبنان، ثانیا، هشداری بود به هم پیمانان 
رژیم صهیونیستی و آمریکا در منطقه که جمهوری اسلامی ایران نه تنها در 
مورد هدف قرار دادن دشمنان خود مقتدرانه و با موفقیت عمل می کند، 
بلکه در دفاع از تمامیت ارضی و جان شهروندان خود نیز نه تعارفی دارد 

و نه ضعیف است.
۲- قدرت دیپلماتیک:

در اثنای هجوم وحشیانه رژیم صهیونیستی به بیروت در لبنان، سفر 
پیام  رئیس محترم مجلس شورای اسلامی کشورمان مجدد  مقتدرانه 
اقتدار را این بار در عرصه سیاسی و دیپلماتیک به دوستان و دشمنان 
منطقه ای مخابره کرد و نشان دهنده حمایت سیاسی  و نقش آفرینی 
تمام ارکان قدرت کشورمان در سیاست خارجه و اقتدار ملی بود. به علاوه، 
سفرهای متعدد به کشورهای منطقه و ایجاد گفتمان دیپلماتیک و رایزنی 
سیاسی توسط وزیر محترم امور خارجه جمهوری اسلامی ایران نیز، خود 
گواه فعالیت هماهنگ، منسجم و دقیق قوای سیاسی کشورمان همراه 
و همگام با قوای نظامی و نیروهای مسلح بود. نتیجه چنین انسجام و 
تدبیری درست بود که پس از حمله هوایی رژیم شنیع صهیونیستی، 
اکثر کشورهای منطقه این حمله را به شدت و رسما محکوم کنند و ضمن 
حمایت از تمامیت ارضی و حاکمیت ملی جمهوری اسلامی ایران، متوجه 
قدرت و درایت در دفاع از مرزها و منافع ملی کشورمان بشوند و به عمق 

آن پی بردند.
۳- توانمندی اقتصادی و انسجام ملی:

بر خلاف انتظار دشمن، حمله بزدلانه آنها سریعا، با قدرت و با کمترین 
خسارت دفع شد. رژیم صهیونیستی امیدوار بود که با ضربه نظامی بتواند 
آشوب اجتماعی و اختلال اقتصادی ایجاد کند و به این طریق بلکه برای 
خود بازدارندگی و برای حاکمان کشورمان عدم تمرکز ایجاد کند. ولی 
حمله رژیم صهیونیستی نتیجه معکوس داشت و باعث شگفتی همگان 
شد: نه تنها التهاب و آشوب اقتصادی ایجاد نشد، بلکه در عرض چند 
ساعت، قیمت دلار و سکه ریزشی و بازار سرمایه تقویت شد. این نمایش 
انسجام اقتصادی، ماحصل اقتدار نظامی و دفاعی، فعالیت دیپلماتیک 
و نقش آفرینی بین المللی و در آخر و مهم تر از همه اعتماد و اتکا مردم 
و فعالین اقتصادی به حکومت شان و آگاهی آن ها از پتانسیل ارزشمند 
اقتصادی کشور عزیزمان بود. همزمانی خبر خودکفایی کشورمان در 
تولید گندم )در همان روز( نیز مزید بر علت چنین خود آگاهی از توانمندی 

های اقتصادی برای تک تک ایرانی ها شد.
این در حالی است که، به گزارش خبرگزاری سی ان ان در مهر ماه سال 
جاری، اقتصاد خود رژیم صهیونیستی با بحران بی سابقه اقتصادی مواجه 
است که ادامه جنگ را نه تنها برای خود رژیم بلکه برای آمریکا نیز دشوار 
می کند. بر اساس داده های رسمی، هزینه جنگ برای رژیم تا پایان سال 
جاری میلادی به بیش از 66 میلیارد دلار خواهد رسید که حدود ۱5 
درصد تولید ناخالص داخلی این رژیم است. همچنین کاهش چند باره و 
پی در پی رتبه بندی اعتباری رژیم توسط موسسات رتبه بندی بین المللی 
فیچ، مودیز و استاندارد اند پورز به احتمال زیاد هزینه استقراض این رژیم را 

بیش از پیش افزایش خواهد داد.
در جمع بندی یادآوری و تکرار می شود که جمهوری اسلامی ایران به 
عنوان هژمون بی بدیل منطقه غرب آسیا، دیگر نه کارت بازی و تاثیرپذیر، 
بلکه بازیگر قوی و تاثیرگذار است و در هر سه عرصه نظامی-دفاعی، 

دیپلماتیک و اقتصادی نقش آفرینی و روند سازی می کند.
 کارشناس اقتصادی

محمدعلی ابطحی: 

ایران دوستی، همه را دربرابر اسرائیل
 در یک جبهه قرار می دهد

عضو مجمع روحانیون مبارز با بیان اینکه هر کس ایران را دوست دارد در 
برابر اسرائیل در یک جبهه قرار می گیرد، گفت: اتحاد احزاب در برابر رژیم 

صهیونیستی طبیعی است و حاکمیت باید قدر آن را بداند.
واحد  مواضع  اهمیت  با  رابطه  در  ابطحی  محمدعلی  حجت الاسلام 
چهره ها و جریان های سیاسی در برابر تعرض رژیم صهیونیستی، اظهار 
کرد: همیشه در ایران این طور بوده است که در برابر خارجی ها، ملت 
وحدت داشتند و این انسجام طبیعی است و اگر غیر از این بود جای شک 

و شبهه وجود داشت و مشکل ساز بود.
وی با یادآوری اینکه در دوران دفاع مقدس نیز همگان در دفاع از میهن 
متحد بودند، افزود: امروز نیز همینطور است، ای کاش مدیران کشور در 
شرایط عادی نیز بتوانند این مسئله را درک کنند و بفهمند که باید همیشه 

این وحدت و انسجام را حفظ کنند.
رئیس دفتر رئیس جمهور دولت اصلاحات در رابطه با موضوع وفاق ملی 
که شعار دولت چهاردهم است، عنوان کرد: در دولت های مختلف همواره 
به دنبال وفاق ملی بودند اما بخش های قدرت کمتر به وفاق ملی اهمیت 
می دادند، تصور من این است که موضوع مقابله با یک دشمن خارجی 

فراتر از وفاق ملی است.
ابطحی با بیان اینکه در مقابله با رژیم صهیونیستی، وطن در محور قرار 
دارد، تاکید کرد: طبیعی است در مقابل تعرض رژیم صهیونیستی ایران 
موضوعیت دارد و هر کس وطن را دوست داشته باشد در یک جبهه قرار 

می گیرد.
وی در رابطه با قدرت آفرینی اتحاد سیاسیون در برابر تجاوز دشمن، 
اظهار کرد: این اتحاد دائمی است و اگر حاکمیت قدر آن را بداند می تواند 
قدرت آفرین باشد ولی اگر دوباره بر طبل فرقه ها و اختلاف نظرهای 
سیاسی داخلی کوبیده شود و افراطی ها میدان را در دست بگیرند، طبیعتاً 

این نقطه قوت در وحدت از بین می رود و به نقطه ضعف تبدیل می شود.

اخبار

معاون اول رئیس جمهور:

باید مصونیت امنیتی، علمی و معیشتی  
برای مردم ایجاد کنیم

معاون اول رئیس جمهور گفت: بیانیه  گام دوم، سند چشم انداز بیست 
ساله و سند برنامه هفتم توسعه از مهم ترین اسناد بالا دستی برای حرکت 

کشور به سمت اعتلا و پیشرفت است.
محمدرضا عارف عصر روز )دوشنبه( در اختتامیه اولین دوره المپیک 
فناوری که در پارک فناوری پردیس برگزار شد، با تأکید بر اینکه ضرورت 
بهره گیری از فناوری های پیشرفته راهبرد جدی کشور است، تصریح کرد: 
نگاه اصلی کشور افزایش ثروت ملی از طریق علم و فناوری و دستاورد های 

فناورانه است.
عارف با اشاره به ضرورت مصونیت کشور در مقابل توطئه های دشمنان به 
ویژه در بحث علمی و فناوری تصریح کرد: باید مصونیت امنیتی، علمی و 

معیشتی مردم را به وجود آوریم.
وی در این مراسم خطاب به جوانان و نوجوانان و همچنین مراکز علمی 
و فناورانه و شرکت های دانش بنیان با طرح این پرسش که چرا با وجود 
تلاش های انجام شده در راهبرد های اسناد بالادستی به اهداف مورد نظر 
و جایگاه اول کشور در منطقه نرسیده ایم، تأکید کرد: باید راه های برون 
رفت آمار کنونی نگران کننده علمی ایران در رتبه های جهانی بدون تعارف 
و صادقانه از سوی جامعه علمی پاسخ داده شود و مشخص شود که چرا با 

وجود راهبرد ها و حمایت ها به این اهداف نرسیده ایم.
معاون اول رئیس جمهور تصریح کرد: برای رسیدن به جایگاه علمی اول 
در منطقه به یک عزم ملی نیاز داریم و پاسخ به این سوال در همه محافل، 
جامعه و مراکز علمی وجود دارد و به دنبال آن هستیم که با یک عزم و اراده 

ملی و حرکت جوانان با نشاط به جایگاه اصلی خود برسیم.
وی همچنین از معاون علمی و فناوری رئیس جمهور خواست در سه ماه 
آینده راهبرد های برون رفت از وضعیت شاخص های پایین علمی کشور 
مشخص شود که چرا با وجود داشتن امکانات فراوان به جایگاه اصلی 
علمی کشور نرسیده ایم و می خواهیم علاوه بر صادر کننده فناوری در 

بازار های منطقه، در میان کشور های اسلامی الهام بخش باشیم.

وزیر کشور:

استانداران شرایط را برای تولیدکنندگان و 
کارآفرینان تسهیل کنند

نباید  اینکه  ما  بیان  با  کشور  سراسر  استانداران  دیدار  در  کشور  وزیر 
نگاه سلسله مراتبی به تولیدکنندگان و کارآفرینان  داشته باشیم؛ افزود: 

تولیدکننده جز دغدغه تولید نباید دغدغه  دیگری داشته باشد.
اسکندر مؤمنی در نشست استانداران سراسر کشور که پیش از ظهر 
روز )دوشنبه( در وزارت کشور برگزار شد، اظهار کرد: در رابطه با مدیریت 
بحران هایی نظیر سیل باید در همه استان ها اهتمام ویژه داشته باشیم. 
پدیده های  اجازه دهیم که  اجتماعی  نباید در حوزه مسائل  همینطور 
اجتماعی به امور امنیتی تبدیل شوند. موضوع آسیب های اجتماعی نیز در 

دستور کار استانداران قرار دارد.
وی افزود: مسائل اقتصادی که بخشی از آنها در سطح ملی ایجاد می شود 
نیز در دستور کار استانداران است. نباید تولید کنندگان و کارآفرینان در پیچ 
و خم مسائل اداری درگیر شوند و باید همه هم و غم یک کارآفرین صرف 
تولید باشد. برخی از استانداران یک روز از روزهای کاری هفته را به حوزه 

صنعت و تولید اختصاص دهند.
 وزیر کشور تصریح کرد: کارآفرینان و سرمایه گذاران در طول ما نیستند 
داشته  اقتصادی  کار  جز  دغدغه ای  نباید  دارند  قرار  ما  عرض  در  بلکه 
اختصاص  آنها  به  را  هفته  در  روز  یک  می خواهم  استانداران  از  باشند. 
دهند تا مشکلات آنها را بشنوند؛ چه بسا یک کارشناس از قانون برداشتی 
داشته باشد و استاندار بر اساس اختیارات و تجربه ای که دارد بتواند تصور 
کارشناس مربوطه در امور سرمایه گذاری در حوزه تولید و اشتغال را اصلاح 

کند.
قوانین حوزه شهری اصلاح می شود

مؤمنی به مسائل خدمات شهری و همچنین امور شهری که یکی از 
اختیارات در  و گفت:  پرداخت  وزارت کشور است  مأموریت های اصلی 
این زمینه متناسب با مسئولیت ها نیست، باید در این رابطه نظارت دائم 
و استفاده حداکثری از اختیارات داشته باشیم. بیشترین مراجعه مردم به 
دهیاری ها و شهرداری ها است و من دستوری در این رابطه صادر کردم که 
قانون در این زمینه اصلاح شود. این یکی از مؤلفه های رضایتمندی مردم 

می باشد که حوزه نظام مندی داشته باشیم.

دبیر شورای عالی امنیت ملی :

حمله رژیم  صهیونی تاثیری بر توان نظامی 
ایران نداشته است

دبیر شورای عالی امنیت ملی در حاشیه حضور در دفتر حماس در تهران 
اقدام تجاوزکارانه رژیم صهیونی در هدف قرار دادن برخی نقاط نظامی در 

استان های تهران، ایلام و خوزستان را بی تاثیر دانست.
احمدیان با حضور در دفتر جنبش مقاومت اسلامی فلسطین )حماس( 
در تهران و تسلیت شهادت یحیی سنوار، جبهه مقاومت را پیروز تقابل با 

صهیونیست ها و حامیانش دانست.
دبیر شورای عالی امنیت ملی با تاکید بر اینکه پیام شهید سنوار نافذتر، 
جهاد او موثرتر و تاثیرش بر مبارزه مردم فلسطین پایدارتر خواهد بود، اظهار 
داشت: یدان امروز گویای وضع مقاومت است و دشمن صهیونی پس 
از گذشت بیش از یکسال از شروع جنگ علیه مردم غزه از دستیابی به 
اهداف خود در جنگ بازمانده و آثار عجز از تسلیم و شکست ملت و مقاومت 

فلسطین و لبنان در گفتار، رفتار و چهره آن مشهود است.
آقای احمدیان همچنین در واکنش به اقدام تجاوزکارانه رژیم صهیونیستی 
در حمله به برخی نقاط نظامی در استان های تهران، ایلام و خوزستان هم 
گفت: اقدام تجاوزکارانه رژیم صهیونی اندک تاثیری بر توان نظامی ایران 

نداشته است و کماکان قدرت جمهوری اسلامی ایران باقی است.

رئیس کل دیوان محاسبات کشور:
برخی نهادها تمایلی به معرفی اموال ندارند

رئیس کل دیوان محاسبات کشور گفت: ارزش املاک مازاد دستگاه های 
اجرایی در کل کشور ۹00میلیارد تومان اعلام شده که عملکرد پایینی به 
شمار می رود و نشان می دهد که برخی دستگاه ها تمایلی به معرفی اموال 

مازاد خود ندارند.
سید احمدرضا دستغیب در جلسه هیئت عمومی این نهاد نظارتی، به 
موضوع جلسه که به بررسی بندهای گزارش تفریغ بودجه سال ۱40۲ 
درباره مسکن و حمل و نقل اختصاص داشت، از عدم هزینه کرد مناسب 
اعتبارات برای ساماندهی سکونتگاه های غیررسمی واقع در محدوده و 
خارج از محدوده شهرها انتقاد کرد و گفت: بخش قابل توجهی از مردم 
عزیز ما در حاشیه شهرها زندگی می کنند و براساس یک حکم قانونی مقرر 
شده بوده که از محل مشخص امکانات حداقلی برای آنان فراهم شود اما 

این مهم محقق نشده است.

 رئیس جمهور در دیدارهایی با اعضای مجمع نمایندگان استان های قزوین، 
گلستان،  کرمانشاه و فراکسیون شمال غرب کشور بر ضرورت وفاق و همکاری 

بیشتر دولت و مجلس برای گره گشایی از مشکلات مردم تأکید کرد.
جداگانه ای  دیدارهای  در  )دوشنبه(  روز  ظهر  از  پیش  پزشکیان  مسعود 
میزبان اعضای مجمع نمایندگان استان های قزوین، گلستان، کرمانشاه و 
اعضای فراکسیون شمال غرب کشور بود و در این دیدارها با تأکید بر اینکه 
تحقق شعار وفاق ملی در کشور نیازمند کار و حل مشکلات مردم است، 
گفت: امروز باید با وفاق و پرهیز از دعواهای گروهی و جناحی، به سمت حل 
مشکلات مردم حرکت کنیم. امروز دولت تلاش کرده در تصمیمات خود، از 

نگاه سیاسی فاصله بگیرید تا بتواند شعار وفاق را تحقق بخشد.
با تقدیر از همراهی و هم دلی نمایندگان مجلس شورای  رئیس جمهور 
اسلامی در زمان معرفی وزرای پیشنهادی از سوی دولت به مجلس شورای 
اسلامی گفت: امروز تفاوتی بین دولت و مجلس نیست؛ همه در کنار یکدیگر 

هستیم تا بتوانیم کشور را به جایگاه واقعی خود برسانیم.
پزشکیان با اشاره به تقدیم لایحه بودجه توسط دولت به مجلس گفت: 
سعی کردیم در موعد مقرر و بدون تأخیر لایحه بودجه را به مجلس برسانیم؛ 
اعداد و ارقام در این لایحه واقعی دیده شده است تا در آینده دچار کسری و یا 

مشکلاتی نظیر پرداخت مطالبات گندم کاران و بازنشستگان به وجود نیاید.
رئیس جمهور ضمن تبیین راه حل های اجرایی برای رهایی از مشکلات و 
موانع در کشور گفت: دشمن از روز اول سعی کرد تا با ترور و ایجاد رعب و ترس 
مانع از ایجاد وحدت و انسجام داخلی در کشور شود و کام مردم را تلخ کند، 
اما ما باید با ایجاد وفاق و همکاری با یکدیگر، گره از مشکلات مردم باز کرده و 

مانع از تحقق اهداف آنان شویم.
پزشکیان با اشاره به اینکه امروز رژیم صهیونیستی از دستیابی به اهداف 
خود بازمانده گفت: اسرائیلی ها تا دیروز به دنبال بازگشایی سفارت خانه در 
کشورهای عربی بودند، اما امروز همان کشورها اقدامات وحشیانه آنان را 

محکوم می کنند.
رئیس جمهور با اشاره به اینکه در کنار مقاومت دلیرانه، دیپلماسی نیز مسیر 
آنان را فلج کرده است گفت: امروز باید به حق از آقای دکتر قالیباف و آقای 
دکتر عراقچی بابت همه تلاش هایی که در این مدت انجام دادند تشکر کنیم.
کردن  فعال  بر  مبنی  مجلس  نمایندگان  سخنان  بر  تأکید  با  پزشکیان 

ظرفیت کشورهای همسایه برای تحقق گشایش های اقتصادی در کشور و 
استان های مجاور تصریح کرد: امروز باید سعی کنیم از ظرفیت کشورهای 
همسایه نظیر کشورهای برادر و دوست ترکیه، ترکمنستان، آذربایجان و عراق 
و نیز ارمنستان، با ایجاد بازارهای مرزی مشترک، سرمایه گذاری در حوزه های 

مختلف بهره بگیریم.
رئیس جمهور با بیان اینکه امروز مشکلات عدیده کشور با ایجاد ناترازی در 
حوزه های مختلف گره خورده گفت: همه ما باید به دنبال رفع ناترازی های 
ایجاد شده در همه حوزه ها باشیم؛ امروز ما در آب، برق، گاز، محیط زیست و 
سایر موارد ناترازی داریم. می توانیم با از بین بردن این ناترازی ها، حامی اقشار 

محروم جامعه باشیم و در کنار آن به سمت رونق تولید حرکت کنیم.
در ابتدای این دیدارها تعدادی از اعضای مجمع نمایندگان استان ها ضمن 
تقدیر از مواضع رئیس جمهور در حمایت از جبهه مقاومت، صداقت مثال زدنی 
و التزام عملی به شعار وفاق ملی، به بیان دیدگاه ها، نظرات و مشکلات حوزه 
انتخابیه خود پرداختند. کمبود منابع آبی، اشتغال و عدم سرمایه گذاری در 
استان، مشکلات راه های مواصلاتی بین شهری، افزایش قیمت نهاده های 
گردشگری،  رونق  استانی،  مالیات  روستاها،  شرب  آب  مشکلات  دامی، 
کمبود سرانه پزشکی و مشکلات درون استانی، بخشی از گفتگوی نمایندگان 

مجلس با رئیس جمهور بود.

فرمانده کل سپاه پاسداران تاکید کرد: اقدام نامشروع و غیرقانونی رژیم 
صهیونیستی که با آمادگی پدافند هوایی کشور در دستیابی به اهداف شوم 
خود ناکام ماند، نشان از خطای محاسباتی و درماندگی این رژیم در میدان 
جنگ با جبهه مقاومت است که پیامدهای تلخش برای اشغالگران غیرقابل 

تصور خواهد بود.
متن پیام سرلشکر حسین سلامی به شرح زیر است

برادر ارجمند امیر سرلشکر سید عبدالرحیم موسوی  فرمانده محترم کل 
ارتش جمهوری اسلامی ایران

شهادت پرافتخار 4 تن از رزمندگان غیور نیروی پدافند هوایی ارتش در اقدام 
شرورانه و تجاوزکارانه اخیر هواپیماهای دشمن صهیونی علیه نقاطی در چند 
استان کشور را به جنابعالی و آحاد فرماندهان و کارکنان غیور و شجاع این 

قرارگاه و خانواده معظم شهدا تبریک و تسلیت عرض می نمایم.
 اقدام نامشروع و غیرقانونی رژیم خون آشام صهیونیستی که با آمادگی 

پدافند هوایی کشور در دستیابی به اهداف شوم خود ناکام ماند، نشان از 
خطای محاسباتی و نیز درماندگی این رژیم در میدان جنگ با رزمندگان 
جبهه بزرگ مقاومت اسلامی به ویژه در غزه و لبنان می باشد که به یقین 

پیامدهای تلخ آن برای اشغالگران غیر قابل تصور خواهد بود. 
به ارواح پر فتوح شهیدان گرانقدری که در راه دفع تجاوز و شرارت رژیم 
صهیونیستی، سلحشورانه به معراج رفتند و نام خود را آگاهانه در دفتر نورانی 
مجاهدان و شهیدان راه آزادی قدس شریف و دفاع از کیان انقلاب، نظام و 
میهن اسلامی ثبت کردند؛ درود می فرستم و با طلب علو درجات برای آنان 
از درگاه الهی؛ دوام توفیق و افتخارآفرینی رزمندگان ارتش غیرتمند و انقلابی 
اجرای  در  کشور  مقتدر  مسلح  نیروهای  سایر  و  ایران  اسلامی  جمهوری 
ماموریت های محوله به ویژه مقابله با تهدیدات و شرارت های دشمنان تحت 
لوای پرچم اسلام و ولایت و هدایت های رهبر عظیم الشأن انقلاب اسلامی و 

فرمانده معظم کل قوا حضرت امام خامنه ای )مد ظله العالی ( را آرزومندم.«

 در پیامی به فرمانده کل ارتش؛

سرلشکر سلامی: پیامدهای تلخی در انتظار صهیونیست هاست

کیوان محله ای*

قوه  عالی  شورای  نشست  در  قضاییه  قوه  رئیس 
قضائیه گفت: رژیم جنایتکار صهیونیستی به سبب 
تجاوز به حریم ایران اسلامی، پاسخ سختی دریافت 

خواهد کرد.
اژه ای  محسنی  المسلمین  و  حجت الاسلام 
نشست  در  سخنانی  طی  آبان(   ۷( دوشنبه  امروز 
شورای عالی قوه قضاییه، با اشاره به شرارت بامداد 
به حریم امن  شنبه رژیم موقت صهیونی در تجاوز 
ایران اسلامی اظهار کرد: رژیم جنایتکار و باند تبهکار 
صهیونیستی به سبب تجاوز به حریم ایران اسلامی، 
پاسخ سختی را دریافت خواهد کرد و این رژیم موقتی 
و جعلی، تقاص جنایات خود را به اشد وجه خواهد 
داد. در همینجا لازم می دانم که شهادت چند تن از 
را  ایران  اسلامی  جمهوری  ارتش  سرافراز  نیرو های 
که در جریان حمله رژیم صهیونی به برخی از مراکز 
نظامی کشورمان به درجه رفیع شهادت نائل شدند، 

تبریک و تسلیت بگویم.
رژیم صهیونیستی پاسخ سختی از تجاوز به 

خاک ایران خواهد گرفت
شهادت  به  اشاره  با  ادامه  در  قضاییه  قوه  رئیس 
انتظامی  برکف  جان  نیرو های  از  جمعی  مظلومانه 
سیستان وبلوچستان،  استان  تفتانِ  شهرستان  در 
در  صهیونی  موقت  رژیم  شرارت  موازات  به  گفت: 
تجاوز به حریم ایران اسلامی، تروریست های تبهکار 
وابسته به ایادی استکبار جهانی به سرکردگی آمریکا 
تفتان  شهرستان  در  جنایتکار،  صهیونیست های  و 
استان سیستان وبلوچستان مرتکب جنایت شدند و 
۱0 تن از نیرو های جان برکف انتظامی که مشغول 
خدمت رسانی به مردم بودند را به شهادت رساندند. 
شهادت این غیورمردان حافظ امنیت مردم در فراجا را 
تبریک و تسلیت می گوییم و تاکید می کنیم که عوامل 
مستقیم و غیرمستقیم این ترور ها و جنایت ها را تعقیب 
و به اشد وجه مجازات خواهیم کرد. البته برخی از 
عناصر دخیل در جنایت اخیر در سیستان وبلوچستان 
و  رسیده  هلاکت  به  گرفته  صورت  تعقیب های  در 

کلیه ی  دستگیری  تا  مهم  این  و  شده اند  دستگیر 
در  داده  رخ  جنایت  در  دخیل  عوامل  و  عناصر 

شهرستان تفتان ادامه خواهد داشت.
رئیس دستگاه قضا در همین راستا گفت: افرادی 
که به نحوی از انحاء به تروریست ها و عناصرِ شرورِ 
مخلِ امنیت مردم کمک رسانی می کنند و برای آنها 
مکان و تجهیزات تهیه می کنند نیز بدانند که شریک 
اعمال جنایتکارانه تروریست ها هستند و با آنها نیز وفق 

قانون، قاطعانه برخورد خواهد شد.
مردم تحرکات مشکوک تبهکاران را

 گزارش کنند 
قاضی القضات ادامه داد: به مردم نیز توصیه داریم 
که هر تحرک مشکوکی را از عناصر شرور مشاهده 
و  اطلاعاتی  ذیربط  بخش های  بلافاصله  کردند، 
امنیتی و انتظامی را مطلع سازند و بسیار مراقبت کنند 
که خدای ناکرده ناخواسته کمک کارِ تروریست ها و 
اشرار نشوند و مباردت به تهیه مکان یا وسایل برای 
آنها نکنند، چرا که این امر نیز جرم محسوب می شود و 

وفق قانون، برای آن مجازات تعیین شده است.
وی در ادامه با اشاره به مبحث مهم »امنیت روانی 
افراد که در فضای  از  آن دسته  مردم«، اظهار کرد: 
اَعمال خود،  یا  نوشته  یا  زبان  با  آن،  غیرِ  و  مجازی 
امنیت روانی مردم را مخدوش می سازند و مبادرت 
که  بدانند  می کنند،  اجتماعی  ناهنجاری های  به 
چنین رفتاری برای مردم قابل تحمل نیست و ما نیز 
نسبت به رفتار آنها بی تفاوت نخواهیم بود؛ در همین 
راستا خطاب به دستگاه ها و مسئولان ذیربط تاکید 
کرده ام که جریانات سازمان  یافته ی تهدید و تحدید 
متصل  خارج  به  آنها  سرنخ  که  مردم  روانی  امنیت 
با  است و عناصرِ وابسته و مزدور دشمن هستند را 
جدیت بیشتر شناسایی و به دستگاه قضایی معرفی 
کنند. همچنین آن دسته از افراد نیز که از روی غفلت، 
امنیت روانی مردم را به مخاطره می اندازند، مورد تذکر 
و انذار قرار می گیرند و چنانچه مُتنبه نشدند، اقدامات 
مقتضی قانونی به فراخور و به حَسب، در خصوص آنها 

اِعمال خواهد شد.
 کسانی که به امنیت روانی مردم خدشه وارد 

می کنند معرفی شوند
حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای تصریح 
کرد: دادستان ها و قضات ما در مراجع مختلف قضایی 
مخدوش کننده  عناصرِ  پرونده های  به  رسیدگی  در 
امنیت روانی مردم، به جمیع جهات، از جمله نوع عمل 
آنها، بهره برداری دشمن از عمل آنها و خسارات مادی 
و معنوی وارده بواسطه عمل آنها و قس علیهذا توجه 
و عنایت داشته باشند و پرونده این دسته از متهمان 
را وفق موازین قانونی، با دقت و سرعت تعیین تکلیف 
کنند. همچنین وقتی احکام قضایی این محکومان 
قطعیت یافت، موضوعات مرتبط به آنها، برای مردم 
شفاف و روشن بیان شود و به مردم اطلاع داده شود 
انجام  روی غفلت  از  را  فرد، چنین عملی  که فلان 
داد و مُتنبه شد و ظواهر امر نیز گویای تَنبّه اوست؛ 
و یا فلان فرد، با تذکر و انذار، متنبه نشد و به تهدید 
امنیت روانی مردم ادامه داد و حُکمی با این وصف، 
درخصوص او صادر شد. رئیس قوه قضاییه در ادامه 
سخنانش اظهار کرد: برخی افراد که عنوان محقق و 
استادِ حوزه را دارند، مبادرت به اقداماتی می کنند که 
خلاف امنیت است؛ آنها در کمال تعجب و در حالیکه 
رژیم جعلی و غاصب صهیونیستی طی بیش از یک 
سال اخیر شنیع ترین و بعضاً بی سابقه ترین جنایات 
را علیه مردم فلسطین و لبنان مرتکب شده است، 
اظهارات و حرف و نظری را ابراز میکنند که در مقطع 
فعلی، بسیار سنگین و ثقیل و ناخوشایند است؛ آیا آنها 
این همه جنایات صهیونیست های درنده علیه مردم و 
کودکان و بیماران را در غزه و جنوب لبنان نمی بینند؟! 
علی ایحال دادسرای ویژه روحانیت به تشکلِ مزبور 
اخطار کرده که درصدد اصلاح حرف و نظر ناصواب 
ویژه  دادستان  به  کند؛  جبران مافات  و  برآید  خود 
روحانیت قم نیز تاکید کرده ام که چنانچه اصلاح و 
جبران از ناحیه تشکلِ مزبور صورت نگرفت، برخورد 

مقتضی در قبال آن، اِعمال شود.

رئیس قوه قضاییه:

 رژیم صهیونیستی، پاسخ سختی خواهد گرفت

در دیدار رئیس جمهور با نمایندگان مجلس مطرح شد:

تاکید پزشکیان بر همکاری دولت و مجلس برای حل مشکلات

وزیر دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح گفت: در 
تجاوز اخیر رژیم صهیونیستی به جمهوری اسلامی 
ایران، خسارتی جزئی به ما وارد شد که بلافاصله با 
بهره گیری از دانش و قدرت علمی خودمان آن را 

ترمیم و جایگزین کردیم.
امیر سرتیپ خلبان عزیز نصیرزاده روز دوشنبه 
در آیین افتتاحیه سال تحصیلی جدید دانشجویان 
غیر ایرانی و تعدادی از وابستگان نظامی خارجی 
و  شدن  آماده  به  را  ما  قرآن  گفت:  تهران،  مقیم 
و  کرده  توصیه  وسیله ای  هر  به  شدن  قدرتمند 

یکی از قدرت ها، قدرت علمی است و هر کشوری 
که دارای این قدرت باشد، بر دیگران تفوق پیدا 
می کند. وی با بیان اینکه گاهی این قدرت علمی 
اعمال  جهانی  استکبار  وسیله  به  شرّ  جهت  در 
می شود،اظهار کرد: اما اگر این قدرت علمی در 
دست انسان های مؤمن و عدالت خواه باشد، در 

جهت تفوق خیر و مبارزه با ظلم بکار خواهد رفت.
وزیر دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح با اشاره 
به حضور آمریکا در اقصی نقاط دنیا از جمله در 
و  تنگه  تایوان،  تحریک  و  چین  جنوبی  دریای 

و  باب المندب  تنگه  مانند  بین المللی  آبراه های 
همچنین در جنگ روسیه و اوکراین، افزود: این 
یک جانبه گرایی  جهت  در  دخالت ها  و  حضورها 
عدالت خواه  کشورهای  است.  جهان  در  آمریکا 
اعم از مسلمان و غیرمسلمان، باید با بهره گیری 
و  تمرکز  خود  مشترکات  روی  بر  علمی  قدرت  از 
آنها را تقویت نمایند. امیر نصیرزاده اضافه کرد: در 
این کلاس های درسی بر روی مشترکات و عوامل 
هم گرایی که بسیار هم هستند، مطالعه، تحقیق و 

همفکری کنید.

وزیر دفاع:  

خسارت حمله رژیم صهیونیستی جزئی بود
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»سلولیت« چیست و چرا در زنان 
شایع تر است؟

سلولیت که ظاهری مواج یا ناصاف در پوست ایجاد می کند معمولا از 
سنین نوجوانی در برخی زنان و روی ران ها ظاهر می شود اما چرا این 

مشکل بیشتر در زنان دیده می شود؟ 
به گزارش ایسنا، وب سایت »هافینگتن پست« در مطلبی به این موضوع 
پرداخته که ساختار بدنی متفاوت زنان و مردان در این زمینه نقش اساسی 

ایفا می کند.
دکتر »اندی چین«، متخصص پوست، توضیح می دهد که برخلاف 
تصور رایج، سلولیت چربی نیست بلکه حالتی از پوست است که »ظاهری 
موج دار یا ناصاف« دارد، هرچند تحت تاثیر فشار سلول های چربی بروز 
می کند. این حالت در زنان بعد از بلوغ و بیشتر روی ران ها و پهلوها دیده 

می شود.
همچنین دکتر »جنی استنفورد«، پزشک متخصص چاقی، سلولیت را 
به پوست پرتقال تشبیه می کند و توضیح می دهد که این حالت در افراد با 

انواع فرم و شرایط بدن دیده می شود.
چه عواملی موجب بروز سلولیت می شوند؟

تشکیل سلولیت فرایندی پیچیده است. دکتر چین توضیح می دهد که 
وقتی سلول های چربی زیر پوست رشد می کنند به سمت بافت همبند 
زیر پوست فشار می آورند. این فشار، بافت همبند پوست را به سمت پایین  
می کشد و چربی را به سمت بالا هل می دهد و در نتیجه، پوست حالتی 
موج دار پیدا می کند. عوامل مختلفی همچون ژنتیک، سبک زندگی و 

تغییرات هورمونی نیز در این فرایند دخیل  هستند.
چرا سلولیت در زنان بیشتر است؟

تفاوت های  دلیل  به  اما  شود  ایجاد  می تواند  نیز  مردان  در  سلولیت 
ساختاری بدن، در زنان بسیار رایج تر است. بافت های همبند در زنان به 
صورت عمودی و موازی قرار گرفته اند که اجازه می دهد چربی راحت تر به 
سمت بالا فشار بیاورد و ظاهر موج دار ایجاد کند. در حالی که در مردان، 
این بافت ها به صورت متقاطعند و چربی را بهتر در جایشان نگه می دارند. 
همچنین زنان به طور طبیعی چربی زیرجلدی بیشتری دارند که در ناحیه 

ران تجمع می کند.
از سوی دیگر، هورمون استروژن نیز در تشکیل سلولیت نقش بزرگی 
دارد. این هورمون که گاهی »هورمون زنانه« نیز نامیده می شود، بر توزیع 

چربی، تولید کلاژن و خاصیت ارتجاعی پوست تاثیر می گذارد.
کاهش  کلاژن  تولید  یائسگی،  دوران  در  استروژن  سطح  کاهش  با 
می یابد، سلول های چربی بزرگ تر می شوند و نوارهای فیبری زیر پوست 
شروع به افتادگی می کنند. این مسئله موجب افزایش سلولیت می شود. 
میزان استروژن در دوران بلوغ و بارداری نیز افزایش می یابد و باعث تجمع 

چربی در ناحیه ران می شود که سلولیت را برجسته تر می کند.
در نهایت، اینکه پوست زنان در نواحی ران نازک تر از پوست مردان است 

که باعث می شود سلولیت مشهودتر باشد.
آیا سلولیت نشان دهنده مشکلی پزشکی است؟

نشان دهنده هیچ  معمول  به طور  ایندیپندنت، سلولیت  گزارش  به 
مشکل پزشکی نیست و به گفته دکتر چین، بهتر است به عنوان بخشی 
طبیعی از فرایند پیری در نظر گرفته شود. حدود ۸0 تا ۹0 درصد زنان 
دچار سلولیت می شوند. با این حال، برای کاهش ظاهر آن می توان از 
و   )Cryotherapy( لیزر، سرمادرمانی  کرم ،  مانند  مختلفی  روش های 
رادیوفرکوئنسی استفاده کرد. تغییرات سبک زندگی مانند ورزش و رژیم 

غذایی سالم نیز می توانند کمک کننده باشند.
پزشک  با  هستند  سلولیت   درمان  دنبال  به  که  افرادی  نهایت،  در 
روند  از  بخشی  عنوان  به  سلولیت  پذیرش  کنند.  مشورت  متخصص 
طبیعی زندگی انسان و تمرکز بر سلامت عمومی رویکردی مثبت و موثرتر 

است.

متخصص سم شناسی :

چگونه از سلامتی  خود در برابر مسمومیت شوینده ها محافظت کنیم

با توجه به رشد روزافزون فناوری و استفاده از مواد پاک کننده و شوینده 
در زندگی روزمره نمی توان این محصولات را از سبد خانوار حذف کرد ولی 
می توان با رعایت موارد ایمنی به کاهش خطرات و استفاده بهینه آنها اقدام 

کرد.
براساس  این گزارش ،مواد شوینده، تمیزکننده و جرم گیر، جزو موادی 
هستند که همیشه مورد استفاده قرار می گیرند، آنها معمولا شکل اسپری، 

مایع یا پودر مصرف می شوند.
استفاده از مواد شوینده به صورت اسپری خطرناک ترین نوع مصرف 
است زیرا حاوی مواد اسیدی هستند که در زمان استفاده باعث ایجاد گاز 
و بخار می شود، این بخارات می تواند باعث بروز عوارض مختلفی همچون 

مشکلات پوستی و تنفسی شود.
شایع ترین عارضه مواد شوینده مسمومیت است که در زمان استفاده از آن 

ها در محیط بسته، همچون سرویس بهداشتی، ایجاد می شود.
مسمومیت ناشی از مواد شوینده علائمی مشابه آسم دارد و در صورت 
عدم استفاده از پوشش های حفاظتی همچون ماسک و دستکش، می تواند 
باعث آسیب دیدن چشم ها، مجاری تنفسی و پوست شود. به ویژه افرادی 
که دچار آسم و آلرژی هستند، در زمان مواجه با بخارات حاصل از مواد 
شوینده ممکن است دچار تنگی نفس، خس خس سینه، سرفه و سوزش 
گلو شوند. در صورتی که فرد به دلیل استفاده از شوینده، دچار مسمومیت 
ریوی شد بهترین کار این است که او را از محیط بسته خارج کرده و به هوای 

آزاد ببرید، زیرا هوای تازه باعث تسهیل نفس کشیدن می شود، همچنین 
استفاده از بخور سرد هم برای بهبود حال وی مناسب است.

برخی از افراد تصور می کنند که مخلوط کردن شوینده ها با هم، موجب 
اثرگذاری بیشتر آن ها می شود، در صورتی که این کار بسیار خطرناک است 
و موجب تولید گاز کلر می شود که به دلیل سمی بودن به ریه و مجاری 
تنفسی آسیب می زند. در واقع گاز کلر تولید شده در اثر ترکیب شوینده ها با 
هم در فضاهای کوچک و بسته، با رطوبت دهان واکنش نشان داده و باعث 
تولید اسیدکلریدریک می شود که اسیدی بسیار قوی و سوزاننده است، به 
همین دلیل، نفس کشیدن در فضایی که گاز کلر دارد باعث مسمومیت، 
ریزش مو، آسیب دیدن ریه و غیره می شود. علاوه بر این، مخلوط کردن 
مواد شوینده با آب گرم، در محیط های بسته که بخار آب وجود دارد، اشتباه 

بزرگی است، و باعث آسیب دیدن دستگاه تنفسی می شود.
عوارض استفاده طولانی مدت و مداوم از مواد شوینده ها

استفاده از مواد شوینده، به دلیل تولید گاز و بخار در زمان استفاده، 
می تواند باعث آسیب دستگاه تنفسی و بروز بیماری های تنفسی شود. 
بنابراین در زمان استفاده از مواد شوینده، بهتر است درب یا پنجره باز باشد 
یا از هواکش استفاده شود تا محیط تهویه مناسبی داشته باشد و احتمال 

بروز عوارض و مشکلات تنفسی به حداقل برسد.
استفاده زنان باردار از مواد شوینده در سه ماهه اول و آخر بارداری، می 
تواند باعث ابتلای جنین به بیماری آسم شود، به همین دلیل زنان باردار 

نباید از مواد شوینده استفاده کنند. همچنین استفاده طولانی مدت و 
مداوم از مواد شوینده ها، ممکن است باعث ایجاد آلرژی، آسم و برونشیت 

شود.
شوینده ها را ترکیب نکنید

از  پیشگیری  هفته  مناسبت  به  شناسی  سم  متخصص  کیانی  امیر 
مسمومیت ها )اول تا هفتم آبان( در این زمینه گفت: مواد شوینده، پاک 
کننده و ضدعفونی کننده تشکیل شده از ترکیبات اسیدی ضعیف و یا 
بنابراین در صورت عدم  دارند  قلیایی هستند که خاصیت سوزانندگی 
مصرف درست قطعا سلامت افراد خانواده را تهدید می کنند و باعث ایجاد 

مشکلات جدی می شوند.
وی با بیان اینکه فردی  که در معرض گازهای سمی پاک کننده ها و 
سفید کننده قرار می گیرد دچار تنگی نفس، درد قفسه سینه، سرفه های 
مکرر، سوزش چشم و گلو و خارش راه های هوایی فوقانی می شود، افزود: 
متاسفانه افراد خدمتکار و نظافتچی برای اثر بخشی بیشتر معمولا چند ماده 
شوینده را با یکدیگر ترکیب می کنند که این موضوع باعث می شود گازها 

تولید و باعث آسیب به پوست دست ها و چشم شود.
کیانی تصریح کرد: پاک کننده ها و سفید کننده ها حاوی گازهایی هستند 
که در اثر استفاده درست خطرات جدی ندارند اما مخلوط کردن آنها با هم 
باعث واکنش و تولید گازهای بسیار خطرناک مثل گاز کلرین که بسیار 

خورنده است، می شود.
در  کلرین  گاز  منفی  اثراث  به  اشاره  با  شناسی  سم  متخصص  این 
سیستم تنفسی و کشندگی این گاز، خاطرنشان کرد: این گاز منجر به 
مسمومیت های شدید و حتی ممکن است باعث تنگی نفس، قطع تنفس 

و در برخی موارد، مرگ شود.
کیانی با تاکید بر اینکه استفاده از مواد شوینده، پاک کننده و ضدعفونی 
کننده باید در حداقل زمان ممکن انجام شود، گفت: سعی کنید در فضای 
باز و یا در فضای بسته ای که مجهز به سیستم تهویه و هواکش باشد از این 

مواد استفاده کنید و درها و پنجره ها را در طول زمان نظافت، باز بگذارید.
وی تاکید کرد: هنگام استفاده از این مواد حتما باید از دستکش استفاده 
شود تا از سوختگی و آسیب به پوست جلوگیری شود؛ برای جلوگیری 
از  باید  امکان  صورت  در  هم  چشم  درون  به  مواد  این  شدن  پاشیده  از 

عینک های مخصوص حفاظتی و ماسک شیمیایی استفاده شود.
این متخصص سم شناسی تصریح کرد: در صورت پاشیده شدن این 
مواد به داخل چشم، شاهد سوختگی ناحیه قرنیه و آسیب جدی به چشم 
هستیم بنابراین در صورتی که مواد شوینده روی پوست یا داخل چشم تان 
ریخت، فورا در مکانی که تهویه مناسب دارد قرار بگیرید؛ محل را فقط و فقط 
با آب معمولی به مدت حداقل ۱0 تا ۲0 دقیقه شست وشو دهید و به هیچ 
عنوان از ترکیب دیگری برای شست وشو استفاده نکرده و به سرعت به مراکز 

درمانی مراجعه کنید.

آیا پیوند سلول بنیادی خطر سرطان را افزایش می دهد؟
طبق نتایج تحقیقات جدید پزشکی، افرادی که حدود 40 سال 
پیش پیوندهایی برای سرطان خون دریافت کرده اند، نرخ بالایی از 

جهش های بالقوه سرطان زا ندارند.
بنیادی  سلول های  پیوند  موفقیت آمیز  عمل  اولین  زمان  از   
خون ساز به بیماران مبتلا به سرطان خون در بیش از 50 سال 
پیش تاکنون، محققان همواره با این سوال روبه رو بوده اند که آیا این 
سلول های بنیادی پیوندی موجب جهش های سرطان زا می شوند 

یا نه.
در این حال یک تحقیق منحصر به فرد انجام شده بر روی افراد 
دریافت کننده سلول های بنیادی که عمری طولانی داشته اند و 
همچنین افراد اهدا کننده این سلول ها نشان داده است افرادی که 
سلول های بنیادی اهدایی دریافت کرده اند به نظر نمی رسد که با 

ریسک بالاتری برای چنین جهش هایی روبه رو باشند.
مرکز  »موسسه  در  هماتولوژیست  چاپمن«  اسپنسر  »مایکل 
بارتس« در لندن می گوید: این نتایج شگفت آور و در عین حال 

اطمینان بخش است.
»آلخو رودریگز - فراتیچیلی« بیولوژیست سلول های بنیادی در 

موسسه تحقیقاتی پزشکی زیستی بارسلونا اسپانیا هم گفت: این 
خبری بسیار خوب برای افرادی است که تحت این درمان ها قرار 

می گیرند.

سلول های بنیادی خون ساز، سلول های پیش ساز یا نیا یاخته 
هستند که در مغز استخوان وجود دارند و موجب تشکیل سلول های 
خونی می شوند. این سلول ها برای درمان صدها هزار بیمار مبتلا به 
انواع سرطان خون و بیماری های مغز استخوان استفاده شده اند. 
محققان از دیرباز نگران بوده اند که پیوند سلول های بنیادی مغز 
استخوان می تواند ریسک سرطان را بالا ببرد. در موارد نادر، حدود 
یک در هر هزار مورد پیوند سلول های اهدایی )پیوندی( در بدن 

بیمار دریافت کننده، سرطانی می شوند.
مطالعه جدید که به تازگی منتشر شده است، جهش های انجام 
شده در ژن های خاص مرتبط با سرطان را بررسی کرد. محققان 
نمونه خون از ۳۲ فرد را که بین ۷ تا 46 سال پیش، پیوند دریافت 
کرده بودند را بررسی و مشخص کردند که به طور میانگین جهش به 
میزان ۲ درصد در سال در اهدا کنندگان و ۲.6 درصد در سال در 

افراد دریافت کننده روی داده است.
محققان می گویند که این نتایج اطمینان بخش و موجب آسودگی 
خیال است هر چند بر اساس تعداد اندکی از افراد استوار است که 

نتیجه گیری کل و عام را دشوار می کند.

پایبندی به یک رژیم غذایی فستینگ می تواند برای بسیاری از افراد چالش برانگیز باشد.
فَستینگ، روزه داری متناوب یا روزه داری مقطعی به معنای جابه جایی بین زمان خوردن و 
نخوردن است. برخلاف رژیم های غذایی سنتی که بر روی آنچه باید بخوریم تمرکز می کنند، این 

رویکرد بر زمان خوردن تمرکز دارد.
با این حال، بسیاری از افراد پس از شروع این نوع رژیم غذایی در پایبندی به آن به مشکل می  

خورند که دانستن نکاتی در این زمینه مفید است.
در ادامه به نقل از »مدیکال نیوز تودی« به چند توصیه در این باره خواهیم پرداخت.

* آب کافی بنوشید: در طول روز مقدار زیادی آب و نوشیدنی های بدون کالری مانند دمنوش 
های گیاهی بنوشید. این کار می تواند به شما کمک کند که الکترولیت، سدیم و کلرید پتاسیم 

کافی دریافت کنید.
* از فکر کردن به غذا بپرهیزید: برای پرهیز از فکر کردن به غذا، فعالیت هایی را برنامه ریزی کنید 

که حواس تان را پرت می کنند، مانند رسیدگی به امور اداری یا تماشای فیلم.
* به استراحت و آرامش خود بها دهید: از انجام فعالیت های شدید اجتناب کنید، اگرچه 

ورزش های سبک مانند یوگا ممکن است مفید باشد.
* به کالری دریافتی خود دقت کنید: اگر برنامه انتخابی اجازه می دهد مقداری کالری در 
طول دوره های فستینگ دریافت کنید، غذاهای غنی از مواد مغذی را انتخاب کنید که سرشار 
از پروتئین، فیبر و چربی های سالم هستند. به عنوان مثال می توان به لوبیا، عدس، تخم مرغ، 

ماهی، آجیل، آووکادو و گوشت های فرآوری نشده اشاره کرد.
* غذاهای با حجم بالا بخورید: غذاهای سیر کننده و در عین حال کم کالری را انتخاب کنید که 
شامل ذرت بو داده، سبزیجات خام و میوه هایی با محتوای آب بالا مانند انگور و خربزه می شود.

* طعم غذاها را افزایش دهید: وعده های غذایی را با سیر، سبزی، ادویه جات، ترشی جات یا 
سرکه مزه دار کنید. این غذاها بسیار کم کالری هستند و در عین حال سرشار از طعم هستند که 

ممکن است به کاهش احساس گرسنگی کمک کنند.
* غذاهای غنی از مواد مغذی را برای بعد از دوره ناشتا بودن خود انتخاب کنید: خوردن 
غذاهای سرشار از فیبر، ویتامین ها، مواد معدنی و سایر مواد مغذی به ثابت نگه داشتن سطح 

قند خون و جلوگیری از کمبود مواد مغذی کمک می کند. یک رژیم غذایی متعادل همچنین به 
کاهش وزن و سلامت کلی بدن کمک می کند. دیدگاه فعلی در مورد رژیم فستینگ این است که 

می تواند مفید باشد اما کارشناسان معتقدند تحقیقات بیشتری لازم است.
از مزایای کوتاه مدت مانند کاهش وزن و سلامت کلی بهتر در پی این نوع رژیم غذایی 
اطلاعاتی به دست آمده است اما ما به طور کامل اثرات بلندمدت آن را نمی دانیم به خصوص 

زمانی که صحبت از خطر سرطان و سایر مسائل مربوط به سیستم ایمنی باشد.
از آنجایی که روش های مختلفی برای رژیم فستینگ وجود دارد و مردم به آنها واکنش های 
متفاوتی نشان می دهند، ارائه توصیه هایی که برای همه مفید باشد، دشوار است. همچنین 
چون اکثر افرادی که در این مطالعات شرکت کردند اضافه وزن داشتند یا دیابت یا سایر مشکلات 

سلامتی داشتند، نمی دانیم که چگونه نتایج در مورد جمعیت گسترده تر اعمال می شود.
رژیم فستینگ برای افراد سالم به طور کلی بی خطر در نظر گرفته می شود اما برای همه افراد 
مناسب نیست به ویژه آنهایی که شرایط پزشکی خاصی دارند. همچنین برای زنان باردار یا شیرده 
و افرادی که سابقه اختلالات خوردن دارند. بنابراین قبل از شروع هر برنامه فستینگ با ارائه 

دهنده مراقبت های بهداشتی خود مشورت کنید.

توصیه هایی برای پایبندی به رژیم غذایی »فستینگ«

مدیرکل فرآورده های غذایی و آشامیدنی سازمان غذا 
و دارو، بر توسعه و نظارت بر تولید غذاهای فراسودمند و 

غنی شده تاکید کرد.
عبدالعظیم بهفر،به نقش مهم سازمان غذا و دارو در 
توسعه و نظارت بر تولید غذاهای فراسودمند و غنی شده، 
اشاره و بر اهمیت افزایش کیفیت تغذیه جامعه و پیشگیری 

از بیماری ها تأکید کرد.
وی گفت: سازمان غذا و دارو نقش کلیدی در نظارت، 
تدوین ضوابط و تأیید فرمولاسیون برای تولید غذاهای 

فراسودمند و غنی شده ایفا می کند. این اقدامات با هدف 
ارتقای سلامت عمومی و تأمین نیازهای تغذیه ای مردم 

انجام می شود.
تأمین  بر  علاوه  فراسودمند  غذاهای  افزود:  بهفر 
فیبر،  مانند  ترکیباتی  حاوی  بدن،  اساسی  نیازهای 
آنتی اکسیدان ها، اسیدهای چرب امگا ۳ و پروبیوتیک ها 
هستند که به بهبود سلامت و کاهش خطر بیماری ها 
حبوبات  در  موجود  فیبر  مثال،  برای  می کنند.  کمک 
خطر  کاهش  و  روده  عملکرد  بهبود  به  کامل  غلات  و 

بیماری های قلبی کمک می کند. همچنین، اسیدهای 
چرب امگا -۳ در ماهی های چرب و گردو به سلامت قلب 
و مغز مرتبط هستند و پروبیوتیک ها نیز در بهبود سلامت 

روده نقش مؤثری دارند.
این  گفت:  شده  غنی  غذاهای  خصوص  در  وی 
تولید  معدنی  مواد  و  ویتامین ها  افزودن  با  محصولات 
شود.  جبران  جامعه  تغذیه ای  کمبودهای  تا  می شوند 
برای مثال، نان های غنی شده ممکن است با آهن، اسید 
یا ویتامین D غنی شوند و شیرهای غنی شده  فولیک 

معمولًا حاوی ویتامین D هستند.
بهفر با اشاره به چالش های مصرف غذاهای غنی شده 
نوع  این  مصرف  هرچند  داشت:  اظهار  فراسودمند،  و 
محصولات می تواند به پیشگیری از بیماری ها و بهبود 
تغذیه کمک کند، اما حساسیت برخی افراد به ترکیبات 
موجود در آنها و مصرف بیش از حد مواد مغذی می تواند 
عوارضی ایجاد کند. از این رو، سازمان غذا و دارو ضمن 
پایش دقیق محصولات و آموزش مصرف کنندگان، بر لزوم 

حفظ تنوع در رژیم غذایی تأکید دارد.

جبران ویتامین ها با غذاهای غنی شده
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نماینده ولی فقیه در سپاه:

انقلاب اسلامی سازش با مستکبران 
را به خود راه نمی دهد

نماینده ولی فقیه در سپاه گفت: انقلاب اسلامی هیچگاه راه سازش با 
مستکبران را به خود راه نمی دهد و امروز فرهنگ مقاومت در جهان گسترش 

یافته است.
حجت الاسلام والمسلمین عبدالله حاجی صادقی پیش از ظهر دوشنبه در 
همایش »حزب الله زنده است« که در سالن همایش های بین المللی غدیر قم 

برگزار شد، اظهار کرد: جنبه و مبانی اصول مقاومت در قرآن باید تبیین شود.
نماینده ولی فقیه در سپاه پاسداران انقلاب اسلامی بیان کرد: فرهنگ 

مقاومت از قرآن نشان گرفته است و بیش از ده اصل به آن اشاره شده است.
وی ابراز کرد: شهیدان در یک وجهه فوق العاده بودند و این متنعم شدن به 
مقام شهادت که فوق آن هیچ نعمتی وجود دارد، به تعبد مبتنی بر عقلانیت 

در برابر ولی خداوند است.
حجت الاسلام والمسلمین حاجی صادقی عنوان کرد: انقلاب اسلامی با 
رسالت و ماهیت دینی جبهه جدیدی را در مدیریت ایجاد کرده که این امر دو 

رکن اساسی دارد و آن حاکمیت خداوند و استکبار ستیزی است.
نماینده ولی فقیه در سپاه پاسداران انقلاب اسلامی اضافه کرد: قرآن به ما 

آموخت تا کفر و طاغوت نابود و نفی شرک نشود توحید و ایمان نمی آید.
وی گفت: از مهمترین ویژگی مبنایی انقلاب اسلامی تشکیل جبهه مقاومت 
در برابر استکبار بود و طی این سالیان انقلاب فراز و نشیب داشته است، اما این 

جبهه تقویت شده است.
حجت الاسلام والمسلمین حاجی صادقی عنوان کرد: انقلاب هرگز راه 
سازش و کوتاه آمدن در برابر جبهه استکبار را به خود راه نداده است و دشمن 
از تمام قدرت و توان خود استفاده کرده تا اسلام و انقلاب را نابود کند ولی این 

امر هرگز محقق نشده است.
نماینده ولی فقیه در سپاه پاسداران انقلاب اسلامی اذعان کرد: ایمان، 
رهبری الهی، مردمی مؤمن و مقاوم، منطقی قوی و مستحکم از ویژگی های 

جبهه مقاومت است ضمن اینکه جنگ بین باطل و حق پایان نمی یابد.
غزه به ما آموخت که شهادت شکست نیست

حجت الاسلام والمسلمین حاجی صادقی تصریح کرد: غزه به ما آموخت که 
شهادت شکست نیست ولی اگر ارادت شکسته شود، کار مقاومت تمام است.
وی ادامه داد: وضعیت در لبنان و غزه بسیار مطلوب است و وعده صادق 

۲ بیش از آنکه رژیم صهیونیستی را بشکند قلب جبهه مقاومت را قوی کرد.
نماینده ولی فقیه در سپاه پاسداران انقلاب اسلامی گفت: آنچه مهم است 
بعد از سختی ها و فشارها عملیات وعده صادق ۲ بسیار کارساز وموثر بود و در 
وعده صادق ۱ یک رزمایش انجام دادیم و ما در وعده صادق ۲ حداقل ۸0 

درصد موشک ها به هدف اصابت کرد.

معاون فرهنگی دفتر تبلیغات اسلامی:

پیام شهیدان استواری و عدم هراس 
از دشمنان اسلام است

معاون فرهنگی دفتر تبلیغات اسلامی حوزه علمیه قم گفت: پیام شهیدان 
این است که از دشمنان اسلام هراس نداشته باشیم، چراکه این مسیر خوف 

بردار نیست و نباید محزون باشیم.
حجت الاسلام سعید روستا آزاد پیش از ظهر دوشنبه در همایش »حزب الله 
زنده است« که در سالن همایش های بین المللی غدیر قم برگزار شد، اظهار 
کرد: رشادت های ملت های مظلوم مقتدر لبنان و فلسطین باعث ذلت و 

رسوایی این باند جنایتکار صهیونیستی خواهد شد.
معاون فرهنگی دفتر تبلیغات اسلامی حوزه علمیه قم بیان کرد: امیدواریم 
همه باعث خشنودی شهیدان، پیروی از آنان و مروج و مبین راه شهیدان 

باشیم.
وی ابراز کرد: به تعبیر قرآن کریم شهیدان دو دسته شادی و شادمانی دارند 

که یک به خاطر فضل خدا و کسانی که پیرو آنها هستند.
حجت الاسلام والمسلمین روستا آزاد خاطرنشان کرد: پیام شهیدان بانگ 
آنها این است که از دشمنان هراس نداشته باشیم و این مسیر خوف بردار 

نیست و نباید محزون باشیم.
 

خواهر دبیرکل اسبق حزب الله لبنان:
جمهوری اسلامی امروز خیمه مقاومت است

خواهر دبیرکل اسبق حزب الله لبنان گفت جمهوری اسلامی امروز خیمه 
مقاومت است و ما منتظر وعده پیروزی هستیم، همانطور که سید حسن 
نصرالله گفت که اگر شهید شویم یا شکست بخوریم، بازهم پیروز خواهیم بود.
هدی موسوی پیش از ظهر دوشنبه در همایش »حزب الله زنده است« که 
در سالن همایش های بین المللی غدیر قم برگزار شد، اظهار کرد: ما در راه 
قدس هم مسیر هستیم و با یک هدف واحد در یک جبهه پیش خواهیم رفت.
خواهر شهید سید عباس موسوی دبیر کل اسبق حزب الله لبنان بیان کرد: 
لبنان هزینه های فراوانی در راه قدس پرداخت کرده است و همه اینها در چشم 

خداوند قرار دارد، چون در راه خداوند است.
وی ابراز کرد: محور مقاومت کربلای دوم زمان است و عملیات قهرمانانه 

متعدد که در لبنان و منطقه اتفاق افتاد، مایه افتخار ما بوده است.
موسوی ابراز کرد: شهید سید عباس موسوی گفتند که اگر می خواهید 
بدانید قهرمانی به چیست، باید به دشمن نگاه کنید و امروز می بینیم که آنها 
رو به افول هستند و به هر اقدامی دست می زنند تا خود را توجیه کنند و این 

نشانه رشد و قدرت ما است.
خواهر دبیرکل اسبق حزب الله لبنان گفت: در لبنان ارواح بزرگی را از دست 
دادیم که بزرگ آنان شهیدان سید حسن نصرالله و صفی الدین بود و آنها 
بزرگترین فداکاری را در قدس انجام دادند و خون خود را راه مقدس فدا کردند.

 

فرزند شهید زاهدی:

شهید »محمدرضا زاهدی« فارغ از
 تعلقات دنیوی بود

فرزند شهید زاهدی گفت: شهید محمدرضا زاهدی از تعلقات دنیوی فارغ 
بود و هیچگاه به پست و منصب خود نگاه ناشایستی نداشت.

محمدمهدی زاهدی پیش از ظهر دوشنبه در »همایش حزب الله زنده است« 
که در سالن همایش های بین المللی غدیر قم برگزار شد، اظهار کرد: شهید 
زاهدی را شاید اکثر مردم نمی شناختند و وی سعی داشت تا رسانه ای نباشد.

فرزند شهید زاهدی بیان کرد: سیر فکری شهید زاهدی این بود که باید رنگ 
خدا داشته باشیم و گمنام باید کار کرد و باید برای رضای خداوند باشد.

زاهدی گفت: یک نسل طلایی در سال ۱۳۷۷ به جبهه مقاومت رفتند و 
تحولاتی رقم زدند. وی ادامه داد: شهید سید حسن نصرالله همواره ذوب در 
ولایت و مطیع ولایت فقیه و مقام معظم رهبری بود.فرزند شهید زاهدی عنوان 
کرد: شهید محمدرضا زاهدی از تعلقات دنیوی فارغ بود و هیچگاه به پست و 

منصب خود نگاه ناشایست و اشتباهی نداشت.
زاهدی تصریح کرد: عزت دست خداوند و هر کسی در این راه گام بردارد 
قطع به یقین خداوند می بینید و شهدا نیز با تبعیت از این امر به امتیاز والای 

شهادت رسیدند.

آیت الله سعیدی :

شرط تاثیرگذاری در جامعه متخلق بودن 
به اخلاق الهی است

تولیت حرم مطهر حضرت معصومه)س( گفت: تأثیرگذاری مثبت در جامعه 
مشروط بر این است که ابتدا خود فرد متخلق به اخلاق الهی و مسلط بر نفس 
خود باشد تا بتواند بر دیگران تأثیر بگذارد؛ زیرا تناقض در رفتار و گفتار نتیجه 

عکس خواهد داد.
آیت الله سید محمد سعیدی پیش از ظهر روزدوشنبه در دیدار با اساتید و 
جمعی از طلاب خواهر حوزه علمیه تهران که در سالن محراب حرم مطهر 
بانوی کرامت انجام شد، گفت: حضور بانوان در حرم مطهر بانوی کرامت 
می تواند باعث الگوگیری از این بانوی بزرگوار در عمل به وظایف و شناخت 

تکالیف دینی شود.
زمان  در  هم  علیها  سلام الله  معصومه  حضرت  افزود:  قم  امام جمعه   
حضورشان در مدینه و همچنین در مسیر هجرت از مدینه به ایران و در شهر 

مقدس قم همواره به وظیفه خود عمل کردند.
 تولیت حرم مطهر بانوی کرامت خاطرنشان کرد: بانوی کرامت اهدافی را 
دنبال می کردند که برای خاندان عصمت و طهارت از سوی خداوند تبیین و 

ترسیم شده بود و در راه عمل به این وظیفه لحظه ای کوتاهی نکردند.
 وی یادآور شد: پاسخگویی به مسائل شرعی و اعتقادی توسط حضرت در 

مدینه نشان دهنده مقام والای علمی ایشان بود.
 آیت الله سعیدی گفت: محیط فعالیت حضرت معصومه سلام الله علیها 
همواره با سختی و محدودیت های مختلفی همراه بود و بعد از شهادت پدر 
بزرگوارشان و همچنین تبعید برادر بزرگوارشان به خراسان این سختی ها بیشتر 

شد؛ اما حضرت تمام قامت به وظایف خود عمل کردند.
 امام جمعه قم خاطرنشان کرد: آثار و برکات این بانوی با کرامت در شهر 
مقدس قم به وضوح نمایان است و باعث شد این شهر مرکز نشر معارف دینی 

شود و علما، بزرگان و مراجع عظیم الشأن در این شهر رشد و تربیت شوند.
 وی افزود: تأثیرگذاری مثبت در جامعه مشروط بر این است که در ابتدا باید 
خود فرد متخلق به اخلاق الهی و مسلط بر نفس خود باشد تا بتواند بر دیگران 
تأثیر بگذارد.  آیت الله سعیدی تأکید کرد: تناقض در رفتار و گفتار نتیجه عکس 
خواهد داد به همین خاطر باید انسان در ابتدا با رفتار خود و سپس با گفتار، 
دیگران را به دین دعوت کند.  وی یادآور شد: حجاب و عفاف بانوان در جامعه 
می تواند تأثیرات مثبتی را ایفا کند و اولین وظیفه خواهران شناخت وظیفه و 

شناخت نقش بانوان در جامعه است.
 

از سوی دفتر تبلیغات اسلامی؛

همایش »حزب الله زنده است« در قم 
برگزار شد

همایش »حزب الله زنده است« در آستانه چهلمین روز از شهادت سید 
مقاومت با حضور خانواده های معظم شهدای لبنانی و جبهه مقاومت در سالن 

همایش های غدیر قم برگزار شد.
به گزارش ایمان، همایش »حزب الله زنده است« در آستانه چهلمین روز 
از شهادت سید مقاومت پیش از ظهر دوشنبه در سالن همایش های غدیر 
قم برگزار شد. همایش »حزب الله زنده است« با سخنرانی حجت الاسلام 
والمسلمین عبدالله حاجی صادقی نماینده ولی فقیه در سپاه پاسداران 
و رئیس دفتر تبلیغات اسلامی حجت الاسلام والمسلمین احمد واعظی و 

اساتید دانشگاه لبنان همچون طلال عتریسی همراه بود.
هدی سادات موسوی خواهر دبیرکل اسبق حزب الله لبنان در همایش 
»حزب الله زنده است« و فرزندان شهیدان زاهدی و نیلفروشان و حاج حسن 

شالبافان به سخنرانی و مدیحه سرایی پرداختند.
خانواده معظم شهدای لبنانی و شهید شیخ نبییل قاووق، فرزندان شهیدان 
زاهدی و نیلفروشان، حجت الاسلام معین دقیق مدیر دفتر حزب الله در قم، 
حجت الاسلام مرتضی شعبان نژاد رئیس سازمان دفتر تبلیغات اسلامی در 
قم، نمایندگان از دفاتر مراجع عظام تقلید، طلاب، اساتید حوزه و دانشگاه 
در این همایش حضور داشتند. طلال عتریسی مدیر مرکز تحقیقات دانشگاه 
معارف بیروت نیز در پیامی تصویری به تبیین شخصیت شهید سید حسن 
نصرالله پرداخت. در این همایش نمایشگاه غزه که چندی پیش معاونت 
فضای مجازی و رسانه دفتر تبلیغات اسلامی برگزار کرده بود، در این مکان 

مجدد برگزار شد.
رونمایی از کتاب »مقاومت اسلامی از نگاه قرآن و بر اساس دیدگاه مقام 
معظم رهبری« و بورس تحصیلی شهید نصرالله در دانشگاه باقرالعلوم در 

مقطع ارشد و دکتری از دیگر برنامه های همایش »حزب الله زنده است« بود.
 

معاون فرهنگی و جوانان اداره کل ورزش و جوانان استان قم خبرداد:

ایجاد۶۸ مرکز مشاوره تخصصی
 ازدواج و خانواده 

معاون فرهنگی و جوانان اداره کل ورزش و جوانان استان قم از ایجاد 6۸ 
مرکز مشاوره تخصصی ازدواج و خانواده در این استان خبر داد.

روح الله مقدم در گفت و گویی اظهارداشت: این تعداد مرکز به منظور توجه 
به امر ازدواج و اصلاح آموزش و تعالی روابط بین زوجین طی ۲ سال اخیر 
ایجاد شده و اقدام قابل توجه معاونت امور جوانان اداره کل ورزش و جوانان 
قم است. وی ادامه داد: استان قم با راه اندازی این تعداد مرکز در کل کشور 
رتبه دوم تعداد مراکز بعد از تهران را دارد در حالی که استان تهران دارای ۷۷ 

مرکز مشاوره است.
 وی یادآور شد: به مناسبت هفته تربیت بدنی و با هدف کاهش آسیب های 
اجتماعی خانواده و کاهش طلاق و درمان اختلال های کودکان، مرکز مشاوره 
ازدواج و خانواده )افق روشن( با مجوز و نظارت اداره ورزش و جوانان شهرستان 
جعفرآباد در محل ساختمان خانه جوان شهر جعفریه، هفته گذشته افتتاح 
اختلالات  و  خانواده  ازدواج،  زمینه  در  مرکز  این  داد:  ادامه  رمضانی  شد. 
آموزش کودکان به صورت ۲ روز در هفته با تعیین نوبت تلفنی به مراجعان 

مشاوره خواهد داد.

با حضور مسئولین استانی و کشوری ؛

همایش رؤسای انجمن اولیا و مربیان 
مدارس استان قم برگزار شد

همایش هزار و ۲00 نفر از رؤسای انجمن اولیاومربیان مدارس استان قم با 
حضور مسئولین استانی و کشوری در شبستان کربلا مسجد مقدس جمکران 

برگزار شد.
به گزارش ایمان ، همایش هزار و ۲00 نفر از رؤسای انجمن اولیاومربیان 
مدارس استان قم یکشنبه 6 آبان ماه با حضور مسئولین استانی و کشوری در 

شبستان کربلا مسجد مقدس جمکران برگزار شد. 
علیرضا رحیمی مدیرکل آموزش وپرورش استان قم در این جلسه با سخنانی 
و  مدارس  اولیاومربیان  انجمن های  مسئولیت  احساس  از  تشکر  ضمن 
خیرمقدم به مهمانان و مربیان حاضر در این مراسم اظهار کرد: در عالم هستی 
کاری زیباتر، مقدس تر و ارزشی تر از کار تعلیم وتربیت نیست و امروز عضویت در 
انجمن اولیا مدرسه به نوعی اعلام آمادگی برای همکاری در این امر پسندیده با 

زحمت کشان در عرصه آموزش وپرورش است.

فروش ۲ هزار و 500 میلیارد تومان اوراق مشارکت جهت تکمیل قطار شهری 
قم و پیش بینی سازوکارهای مالی آن در جلسه شورای اسلامی شهر قم مورد 

بحث و بررسی قرار گرفت.
براساس این گزارش ،یکصد و چهل و دومین جلسه رسمی و علنی شورای 
اسلامی شهر قم روز دوشنبه به ریاست روح الله امراللهی در سالن جلسات 
ساختمان شهید زین الدین برگزار و طی آن پنج لایحه مورد بررسی قرار گرفت.
در بخشی از این جلسه لایحه عقد قرارداد بازارگردانی توسط یک سندیکای 
بورسی در شورای اسلامی شهر قم مورد بررسی قرار گرفت که این لایحه در 
نهایت با نظر اکثریت اعضای شورای شهر برای بررسی بیشتر به کمیسیون 

تخصصی عودت داده شد.
حسین صابری رییس کمیسیون برنامه وبودجه شورای شهر قم در تشریح 
این لایحه، گفت: هدف از این قرارداد زمینه سازی برای نهایی کردن سازمان 
قطار شهری از بودجه ۲ هزار و 500 میلیاردتومانی این سازمان از محل فروش 

اوراق مشارکت است.
وی با بیان اینکه نرخ سود این اوراق ۲0.5 درصد است، افزود: شهرداری 
قم تنها شهرداری در بین کلان شهرهای کشور است که توانسته این اوراق را 

به فروش برساند.
فاز نخست خط یک متروی قم به طول 6 کیلومتر از محدوده محله قلعه 
کامکار تا میدان شهید مطهری در صورت تامین واگن تا ۲ آینده آماده فعالیت 

می باشد.
موافقت با برداشت ۱۰۰ میلیارد تومان از حساب حذف پارکینگ

یکی از لوایح دیگری که در جلسه امروز مورد تصویب اعضای شورای شهر قم 
قرار گرفت، اجازه شهرداری برای برداشت ۱00 میلیارد تومان از محل تامین 
پارکینگ نزد سازمان توسعه و عمران جهت واریز به بانک شهر برای تکمیل 

افزایش سرمایه پیش بینی شده در سال جاری بود.
رییس کمیسیون برنامه وبودجه شورای شهر قم با اشاره به لایحه برداشت 
۱00 میلیارد تومان از حساب سازمان توسعه و عمران از محل تامین پارکینگ، 
ابراز کرد: این مبلغ برای افزایش سرمایه شهرداری قم در بانک شهر، هزینه 

خواهد شد.
صابری گفت: حدود هفت درصد از سهام بانک شهر متعلق به شهرداری قم 
است که برای حفظ سهام داری در این بانک امسال 4۸0 میلیارد تومان خرید 
سهام از این بانک انجام خواهد گرفت که تاکنون افزون بر ۳50 میلیارد تومان 

به حساب این بانک واریز شده است.
تأمین پارکینگ اولویت شهر قم است

نایب رئیس شورای اسلامی شهر  قم با اشاره به اینکه تأمین پارکینگ اولویت 

شهر قم است، تصریح کرد: باتوجه به ورود سازمان بازرسی به نحو هزینه کرد 
مبلغ انباشته شده در حساب سازمان توسعه عمران لازم است این حساب به 
طور موقت به یک حساب دیگر منتقل شود تا بتوانیم از این اعتبار برای تملک 

پارکینگ نیز استفاده کنیم.
همچنین سید محمدحسین دهناد رییس کمیسیون عمران و حمل ونقل 
شورای اسلامی شهر قم در مخالفت با این لایحه، تاکید کرد: این مبالغ 
برای احداث پارکینگ از مردم دریافت شده و هرگونه برداشت از این حساب 

به هیچ وجه قابل توجیه نیست.
معاون برنامه ریزی و سرمایه انسانی شهرداری قم نیز در ادامه با اشاره به این 
لایحه، گفت: شهرداری قم طی ۲ ماه در قالب ۲ چک 50 میلیاردتومانی این 

مبلغ را به حساب سازمان توسعه و عمران باز خواهد گرداند.
مجیدمحمد رضاخانی در ادامه بیان کرد: هزار و ۷00 میلیارد تومان مازاد 
درآمد شهرداری قم در سال گذشته به معنای درآمد نقدی نیست و بخش 

مهمی از آنها را استاد غیرنقدی شامل می شود.
وی خاطرنشان کرد: از ابتدای امسال ۳۸0 میلیارد تومان از درآمدهای 
مازاد شهری در طرح های مختلف شهری مانند تملکات دروازه ری هزینه 

شده است.
پارکینگ  این جلسه لایحه اصلاح ضوابط در خصوص احداث  ادامه  در 
جایگزین و انتقال حساب این محل از سازمان توسعه و عمران به شهرداری 

مرکز با نظر موافق اعضا به تصویب رسید.
رییس کمیسیون عمران و حمل ونقل شورای شهر قم با اشاره لایحه اصلاح 
ضوابط در احداث پارکینگ جایگزین، خاطرنشان کرد: تا پیش ازاین مبالغ 
به حساب سازمان عمران و توسعه شهرداری واریز می شد که زین پس به حساب 

مستقیم شهرداری واریز خواهد شد.
دهناد ادامه داد: با انتقال حساب پارکینگ جایگزین از سازمان توسعه و 
عمران به شهرداری قم، علاوه بر امکان احداث پارکینگ، امکان تملک زمین 

برای احداث پارکینگ نیز فراهم می شود.
به گفته وی، هدف از ایجاد حساب پارکینگ جایگزین مشمول شهروندانی 
می شود که بنا بر دلایل مختلف امکان احداث پارکینگ برای آنها در واحدهای 
مسکونی امکان پذیر نبوده و این مالکان باید هزینه حذف پارکینگ را به این 
حساب واریز کرده تا شهرداری در طرح های توسعه پارکینگ از آنها استفاده 

کند.
در ادامه این جلسه اعضای شورای اسلامی شهر قم با مرخصی شهردار قم 
به مدت پنج روز و همچنین توافقنامه شهرداری با یکی از شهروندان در اجرای 

طرح های عمرانی، موافقت شد.

در جلسه رسمی و علنی شورای اسلامی شهر قم مطرح شد؛

فروش 2500میلیارد تومان اوراق مشارکت برای تکمیل قطار شهری 

ایمان / گزارش / دانیال قنبری؛ پدافند غیرعامل 
عبارت است از مجموعه اقدامات غیرمسلحانه ای 
که باعث افزایش قدرت بازدارندگی، کاهش آسیب 
پذیری، تداوم فعالیت های ضروری، ارتقای پایداری 
ملی و تسهیل مدیریت بحران در مقابل تهدیدات و 

اقدامات نظامی می گردد.
پدافند غیرعامل یا همان دفاع بدون اسلحه یکی 
از بخش های مهم و نوین الگوی دفاع در جمهوری 
و  مردم  از  صیانت  متولی  که  است  ایران  اسلامی 
حفاظت از زیرساخت های حیاتی در برابر تهدیدات 

است.
عنصر  با ۸  غیرعامل  پدافند  حوزه  در  قم  استان 
اصلی رو به رو است که این حوزه ها به بخش های 
عمومی )استتار، اختفا، فریب، جابه جایی و نظامی(، 
سایبری، کالبدی، الکترونیک، زیستی، پرتویی، مردم 

محوری و شیمیایی تقسیم می شود.
حوزه تهدیدات به دو دسته انسانی و طبیعی تقسیم 
بندی می شود که نوع اول نشأت گرفته از فعالیت های 
انسانی است و بخش دوم نیز مربوط به بلایای طبیعی 
از جمله زلزله، سیل و طوفان بوده که استان قم در 

این بخش با ۱۸ تهدید رصد شده مواجه است.
کشور ما جزو 6 کشور حادثه خیز دنیا است که از 
میان 40 نوع حادثه طبیعی که تا کنون بشر تجربه 
کرده، ۱۸ مورد در استان قم امکان وقوع دارند و یکی 
از این ۱۸ بلایای طبیعی که سایه سنگینش بر سر 

مردم قم افتاده، زلزله است.
خیزی  زلزله  پیشینه  در  بزرگ  زلزله های  وجود 
محدوده استان قم و همجوار بودن استان با استان 
پر خطر تهران لزوم بررسی لرزه زمین ساخت و لرزه 

خیزی منطقه را آشکار می سازد.
کارشناسان می گویند بیشتر گسل ها در قسمت 
جنوب  محدوده  دارند.  قرار  قم  استان  جنوبی 
غربی منطقه لرزه خیزی بالاتری نشان می دهد و 
زمین لرزه های نسبتاً بزرگ منطقه هم در این محدوده 

رخ داده اند.
بر اساس اساسنامه پدافند غیر عامل که به تأیید 
مجلس شورای اسلامی و فرماندهی کل قوا رسیده 
استان  هر  نهادهای  و  دستگاه ها  مسئولان  است، 
مسئولیت پدافند را بر عهده دارند و مسئول پدافند 
غیرعامل هر استانی، استاندار آن است که دبیر آن با 

حکم وی مشخص می شود.
تشکیل ۱۱ کارگروه برای پدافند غیرعامل 

استان قم
در  گروه  دارای ۱۱  قم  استان  عامل  غیر  پدافند 
بخش های اصلی از قبیل عمومی )استتار، اختفا، 
کالبدی،  سایبری،  نظامی(،  و  جابه جایی  فریب، 
محوری،  مردم  پرتویی،  زیستی،  الکترونیک، 

شیمیایی و فرهنگی است.

اسناد رسمی برای اعمال برخی مقتضیات هرساله 
به مدیران استانی ابلاغ می شود و سازمان پدافند 
دیگر  بررسی  و  رصد  وظیفه  استانی  هر  غیرعامل 

دستگاه ها را بر عهده دارد.
طرح های نظیر شهید فخری زاده )حوزه پرتویی(، 
شهید  استانی(،  ساخت های  )زیر  باکری  شهید 
)حوزه  کاظمی  شهید  سایبری(،  )حوزه  زاهدی 
آمادگی( و شهید حجازی )صیانت از مردم( در استان 
در  عامل  غیر  پدافند  سیاست های  راستای  در  قم 
حال اجرا است. بر اساس اساسنامه پدافند غیرعامل 
درصد  دو  تا  هستند  موظف  استانی  دستگاه های 
بودجه و اعتبارات خود را در این راستا هزینه کنند 
که در تابستان سال جاری برای تأمین برق ادارات و 

دستگاه های این امر محقق شده است.
هشتم آبان ماه، سالگرد دستور مقام معظم رهبری 
برای تشکیل کمیته دائمی پدافند غیرعامل است و 
بنابراین، شورای عالی انقلاب فرهنگی، یک هفته از 
ماه آبان را هفته پدافند غیر عامل نامگذاری کرده تا 
سازمان های دولتی و نهادهای حکومتی، با برگزاری 
برنامه های گرامیداشت این هفته، به آگاهی رسانی در 

رابطه با پدافند غیر عامل بپردازند.
۶۵۰ عنوان برنامه طی هفته پدافند غیرعامل 

مدیرعامل پدافند غیرعامل استان قم در گفتگویی، 
اظهار کرد: شعاری تحت عنوان »تدبیر امروز امنیت 
پنجم  از  امسال  پدافند غیرعامل  برای هفته  فردا« 
آبان تا ۱۱ آبان ماه انتخاب شده است که در استان قم 
طی این هفته بیش از 650 برنامه ضمن افزایش تاب 

آوری مردم در شرایط بحران اجرا خواهد شد.
مهدی متقیان بیان کرد: واژه پدافند به معنای ضد 
حمله و غیرعامل نیز به معنای بدون اقدام است که 
پیشگیرانه ای  اقدامات  مجموعه  غیرعامل  پدافند 

است که موجب تسهیل مدیریت بحران می شود.
وی ابراز کرد: در سراسر دنیا تهدیدات به دو دسته 

انسانی و طبیعی تقسیم می شود که در تهدید اول 
انسان قصد دشمنی و ضربه زدن به حریم امنی ما 

را دارد.
برنامه  از 650  این هفته بیش  متقیان گفت: در 
فرهنگی، آموزشی، رزمایشی و همایشی در استان 
و  علمیه  حوزه های  اجرایی،  دستگاه های  توسط 

مدارس برنامه ریزی کرده ایم.
مدیرعامل پدافند غیرعامل استان قم ادامه داد: 
اینکه در کشور موضوع  با توجه  پدافند غیر عامل 
جدید و ذاتاً در قالب انسان وجود دارد، به صورت 
سازمان یافته سال ۱۳۸۲ با تدبیر رهبر ایجاد و در 
پیشرفت خوبی  به سال گذشته  نسبت  قم  استان 

محقق شده است.
پدافند  جامعه  طرح  سال  سه  از  بعد  افزود:  وی 
غیرعامل به اتمام و به تصویب رسید و امروز می دانیم 
که در چه حوزه ای باید اقدام انجام شود تا تاب آوری 

افزایش پیدا کند.
متقیان با بیان اینکه پدافند غیرعامل خروجی نهایی 
از  یکی  کرد:  عنوان  است،  مردم  جان  از  حفاظت 
بندهای اساسنامه پدافند غیرعامل ترک فعل مدیران 
استانداران  تأیید  با  و  است که در صورت مشاهده 

می توانند به دستگاه قضائی معرفی شوند.
وی با بیان اینکه مسائل اقتصادی و تغییر باورها از 
جمله اقداماتی است که در اولویت پدافند غیرعامل 
با  شناختی  جنگ  گفت:  دارد،  قرار  قم  استان 
محوریت جنگ ترکیبی از جمله مقولاتی است که 
شهروندان با آن درگیر هستند که کارگروه فرهنگی به 
ریاست صدا و سیمای استان قم و کارگروه های مرتبط 

برای مرتفع کردن این موضوع اهتمام دارند.
مدیرعامل پدافند غیرعامل استان قم خاطرنشان 
در  خوشبختانه  قم  استان  امنیتی  سطح  کرد: 
حوزه های مختلف نسبت به سالیان گذشته بر اساس 

ایدیولوژی های دستگاه ها ارتقا پیدا کرده است.

ایمان گزارش می دهد؛

قم، استانی حادثه خیز با ۱۸ تهدید طبیعی
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مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان قم خبرداد

۳۲ واحد صنعتی غیرفعال
  به چرخه تولید بازگشت

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی قم گفت: با تلاش صورت گرفته و 
همراهی بهره برداران، از ابتدای سال جاری تاکنون ۳۲ واحد تولیدی راکد در 

شهرک های صنعتی این استان به چرخه تولید بازگشت.
وحید آشتیانی در این رابطه اظهارداشت: احیا واحدهای تولیدی راکد درقم 
از مهمترین برنامه های شرکت شهرک های صنعتی استان است و در این 
خصوص اقدام های لازم از جمله ارائه کمک های مورد نیاز به بهره بردارانی که 

می خواهند به چرخه تولید بازگردند،  در جریان است.
وی افزود: با توجه به استقبال مناسب از سرمایه گذاری در بخش تولید و 
محدودیتی که در عوامل تولید داریم باید به فکر بهره وری و استفاده حداکثری 
از منابع موجود باشیم تا بتوایم بین عرضه و تقاضا توازن برقرار کنیم و یکی از 
روش های تامین فضای تولید برای سرمایه گذاران، توجه به ظرفیت های بلا 

استفاده فعلی است.
طریق  از  صنعتی  واحدی  تعطیلی  علل  بررسی  و  پایش  داد:  ادامه  وی 
همکاران شرکت، مدیران شهرک های صنعتی، کلینیک کسب و کار، بسیج 
مهندسین و سایر دستگاه های پشتیبان و خدمت رسان صنعت در دستور 
کار قرار گرفته است و به دنبال آن هستیم که با استفاده از ابزارهای مختلف 
از جمله واگذاری به سرمایه گذار جدید، اجاره، مشارکت، تجمیع و اعطای 

تسهیلات، واحد غیرفعال احیا شده و به چرخه تولید بازگردد.
آشتیانی گفت: برای اینکه شرایط تولید هرچه بهتر مهیا باشد تلاش های 
فراوانی در جریان است تا زیرساخت هایی نظیر آب، برق، گاز، مخابرات، شبکه 

فاضلاب و سایر امکانات در محل استقرار واحدهای تولیدی تامین شود.
وی افزود: در همین راستا تا کنون سعی شده از حداکثر ظرفیت موجود 
استان برای رونق تولید بهره برداری شود اما با روند رو به رشد سرمایه گذاری 
نیاز است بخش خصوصی نیز در تامین زیرساخت ها مشارکت جدی داشته 

باشد تا از ناترازی های احتمالی در آینده جلوگیری به عمل آید.
 

معاون اداره کل راه و شهرسازی استان قم  خبرداد:

تخصیص پنج هزار میلیارد ریال برای 
زیرساخت های طرح ملی مسکن

معاون مسکن و ساختمان اداره کل راه و شهرسازی قم از اختصاص پنج هزار 
میلیارد ریال اعتبار از محل صندوق ملی مسکن برای اجرای زیرساخت های 

طرح های نهضت ملی مسکن در این استان خبر داد.
مهران اسدی افزود: با تخصیص این اعتبار و سایر تمهیدات در نظر گرفته 
شده، دستگاه های متولی موظف شده اند در حداقل زمان نسبت به شروع، 
اقدام و متناسب با تحویل واحدها عملیات اجرایی تأمین زیرساخت های آب، 
برق، گاز و سایر تاسیسات مورد نیاز را در سایت های مختلف نهضت ملی 

مسکن قم به پایان برسانند.
وی تاکید کرد که تکمیل زیرساخت ها از جمله آب، برق، گاز، فاضلاب و 
مخابرات برای تحویل به موقع واحدهای مسکونی در زمان بندی تعیین شده 

ضروری است و بدون تکمیل آنها، اقدامات انجام شده ناقص خواهد ماند.
وی ادامه داد: در جلسه اخیر مدیران راه و شهرسازی و بنیاد مسکن با 
استاندار قم، موضوع تخصیص زمین برای استقرار تجهیزات گازرسانی به 
سایت 560 هکتاری پردیسان )شهرک آیت الله شهید رییسی( نهایی شد. این 
سایت بزرگ که در مجموع قرار است میزبان حدود ۳0 هزار واحد مسکونی 
باشد، یکی از مهم ترین پروژه های نهضت ملی مسکن در کشور محسوب 

می شود.
اسدی همچنین به تفاوت در پیشرفت فیزیکی واحدهای مسکونی در سایت 
560 هکتاری اشاره کرد و گفت که با توجه  به زمان آغاز عملیات اجرایی هر 

واحد، میزان پیشرفت آنها متفاوت است.
بزرگ در جهت  توجه، گامی  قابل   اعتبار  این  یادآور شد: تخصیص  وی 
تسریع روند ساخت وساز واحدهای مسکونی در طرح نهضت ملی مسکن 
قم محسوب می شود. با تکمیل زیرساخت ها، تحویل واحدها به متقاضیان 
در زمان مقرر امکان پذیر خواهد شد و بسیاری از مشکلات مربوط به تأمین 

مسکن در این استان برطرف می شود.
در استان قم ۲0۳ هزار نفر در طرح نهضت ملی مسکن ثبت نام کردند که 
از این بین ۸5 هزار نفر واجد شرایط خانه دارشدن هستند، هم اینک عملیات 
ساخت واحدهای مسکونی برای ۷5 هزار نفر در ۱۲ سایت نهضت ملی 

مسکن استان در حال انجام است.

مدیرکل مالی شهرداری قم مطرح کرد:

فروش موفق اوراق مشارکت 
سازمان قطار شهری

اخذ  و  قم  شهرداری  تلاش های  با  گفت:  قم  شهرداری  مالی  مدیرکل 
انتشار  دوم  مرحله  مرکزی،  بانک  و  دولتی  سازمان های  از  لازم  مجوزهای 
اوراق با سود ۳۲ درصد در بازه زمانی مشخص انجام و شهرداری قم میان 

کلان شهرها پیشتاز شد.
رضا درودگر در یکصد و چهل و دومین جلسه رسمی و علنی شورای اسلامی 
شهر قم که صبح امروز دوشنبه در ساختمان شهید زین الدین برگزار شد، 
اظهار کرد: شهرداری از زمان ابلاغ بودجه که این ظرفیت برای شهرداری قم 

منظور شد، پیگیر استفاده حداکثری از اوراق مشارکت شد.
سازمان  استانداری،  طریق  از  قم  شهرداری  راستا  همین  در  افزود:  وی 
اقتصاد  وزارت  بودجه،  و  برنامه  سازمان  کشور،  وزارت  شهرداری ها، 

هماهنگی های لازم انجام و مجوزهای لازم اخذ کرد.
مدیرکل مالی شهرداری قم تصریح کرد: با توجه به اینکه نرخ سود پول اعتبار 
برای دولتی ها پیش بینی شده، ۲0.5 درصد است که جذابیتی ندارد و مورد 

استقبال مردم قرار نگرفت.
درودگر ادامه داد: با مجوزی که شهرداری قم در اسفند از بانک مرکزی اخذ 
کرد، در بخش اول به منظور پایدار شدن این اعتبار، یک برگ از این اوراق 
خریداری و در دوره متمّم بودجه های دولتی، پیگیرهای لازم و مکاتبات با 
شرکت های تأمین سرمایه انجام شد. وی با اشاره به فرایندهای تبدیل این 
اوراق به پول نقد، تاکید کرد: با توجه به اینکه عدد بزرگی بود، شرکت های 

تأمین سرمایه به تنهایی قادر به انجام نبودند.
تأمین اعتبار مبالغ افزایش سهم شهرداری در بانک شهر 

مدیرکل مالی شهرداری قم اضافه کرد: مرحله دوم انتشار اوراق بیست وهفتم 
شهریور انجام شد و شرکت تأمین سرمایه با ۳۲ درصد سود مقرر که کمترین 
سود در میان سازمان قطار شهری کلان شهرها است، نسبت به فروش اوراق 

اقدام کردند.
درودگر فروش اوراق در بازه زمانی مشخص یکی از نقاط قوت شهرداری قم 
دانست و گفت: در میان کلان شهرها در شش ماه ابتدایی سال تنها شهرداری 
قم توانست اوراق را به فروش برساند و شهرداری های دیگر به خاطر هزینه های 

گزاف بازارگردانی موفق به فروش اوراق نشدند.
وی از تأمین اعتبار مبالغ افزایش سهم شهرداری در بانک شهر خبر داد و 
خاطرنشان کرد: در راستای حفظ منافع شهر و شهروندان طی تبصره ۲۳ 
پیشنهاد شد تا برای کمک به پروژه مابقی اعتبار را از محل احداث تأمین 

پارکینگ که نزد سازمان توسعه و عمران است تأمین شود.

رئیس مرکز مدیریت راه های استان قم خبرداد:

افزایش ۴.۵ درصدی ورود خودرو به استان قم

رئیس مرکز مدیریت راه های اداره کل راهداری و حمل ونقل جاده ای استان 
قم گفت: طی ۷ ماهه نخست سال   جاری، نزدیک به 50 میلیون و ۹00 
هزار دستگاه خودرو به استان قم وارد  شده اند که در مقایسه با هفت ماهه 

نخست سال گذشته 4.5 در صد افزایش داشته است
حمید سالاری در گفتگو با خبرنگار تسنیم در قم، با بیان اینکه حدود 50 
میلیون و ۹00 هزار دستگاه خودرو، طی ۷ ماهه نخست سال جاری به استان 
قم وارد شده است، گفت: این آمار در مقایسه با هفت ماهه نخست سال 

گذشته) 4۸ میلیون و ۷50 هزار خودرو( 4.5 درصد افزایش داشته است.
رئیس مرکز مدیریت راه   های اداره کل راهداری و حمل ونقل جاده ای استان 

قم ادامه داد: از مجموع وسایل نقلیه وارده به استان قم طی ۷ ماهه نخست 
امسال، افزون بر ۱6 درصد آنها، متعلق به وسایل نقلیه سنگین بوده است.

وی ازعمده دلایل افزایش تعداد خودروهای ورودی به استان، به جایگاه 
زیارتی شهرستان قم و توابع آن، حضور مراکز علوم دینی، پایگاه مرجعیت و... 
اشاره و تصریح کرد: افزایش میزان تولید و واردات خودرو به کشور، موقعیت 
کریدوری راههای استان و... از دیگر دلایل افزایش ورود خودرو به استان قم 

است.
معرفی شلوغ ترین و خلوت ترین جاده های استان قم

مسئول مرکز مدیریت راههای استان قم افزود: بیشترین میزان ورود خودرو 

قم،  استان  مدیریت راه های  مرکز  ترددشمار  توسط سامانه های  ثبت شده، 
با ثبت عدد ۱۲ میلیون و 4۸5 هزار دستگاه  مربوط به آزادراه تهران- قم، 

خودرو، طی بازه زمان اعلامی بوده است.
سالاری کمترین میزان تردد ثبت شده طی همین مدت را متعلق به محور 
و 460  هزار  بر 5۱5  افزون  داشت:  اظهار  و  دانست  سلفچگان  دستجرد- 

دستگاه خودرو طی بازه زمانی یاد شده از این محور وارد استان شده اند.
رئیس مرکز مدیریت راه های اداره کل راهداری و حمل ونقل جاده ای 
استان قم عنوان کرد: سرعت متوسط ثبت شده خودروها درطول راههای 
استان طی هفت ماهه اول سال ۱40۳، قریب به ۸6 کیلومتر درساعت 

بوده است.
سالاری بیشترین تعداد ورود خودرو به استان قم، طی مهرماه امسال را، 
متعلق به پلاکهای با شماره استان تهران ) ۲۹ درصد( دانست و تصریح کرد: 
خودروهای با شماره پلاک استانهای اصفهان و مرکزی ، هریک به ترتیب با 
اختصاص ۱۲ درصد و ۷ درصد ازتعداد خودروهای وارده به استان قم، دررتبه 

های دوم و سوم قرار دارند.
فعالیت8۶ دستگاه سامانه ترددشمار جاده ای

 سالاری به تعداد سامانه های هوشمند مرکز مدیریت راههای استان قم اشاره 
و گفت: جمعا 4۱۲ دستگاه سامانه هوشمند دراین مرکز فعال هستند که ازاین 

مجموع ۸6 دستگاه سامانه ترددشمار جاده ای هستند.
وی افزود: همچنین ۷5 دستگاه دوربین ثبت تخلف، ۲6 دستگاه دوربین 
نظارت تصویری، 4 دستگاه سامانه عکس برداری ثابت، 4 دستگاه تابلوی 
پیام متغیر، یک دستگاه دوربین تردد شمارو یک دستگاه سامانه توزین درحال 

حرکت، درطول راههای استان مستقر می باشند.
رئیس مرکز مدیریت راه   های اداره کل راهداری و حمل ونقل جاده ای استان 
قم درخصوص دیگر سامانه های هوشمند مرکز مدیریت راههای استان قم 
اظهار داشت: ۷۹ دستگاه بی سیم) دستی- خودرویی( و ۱۳۷ دستگاه سامانه 

ردیاب خودرویی، توسط این مرکز تغذیه و پایش می شوند.
ای درکنترل، هدایت،  نقش سامانه های هوشمند جاده  اهمیت  بر  وی 
پایش و ...ترافیک ج اده ای تاکید و یادآور شد: ارتقا کمی و کیفی سامانه های 
هوشمند جاده ای دردستور کار این مرکز قرار داشته و همه ساله، متناسب با 

نیاز نسبت به این امر اقدام می شود.

هیات حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک ثبت شهرستان جعفرآباد تصرفات مالکانه مفروزی متقاضی پرونده های 
تشکیلی طبق قانون مذکور را بر اساس گزارش کارشناسان و به استناد مدارک موجود در پرونده به شرح ذیل تایید نموده اند:

۱.رای شماره ۱40۳60۳۳0005000۳00 مورخ ۱40۳/5/۹ پرونده کلاسه ۱40۲۱۱44۳000500005۹ خانم/آقای 
وحید الوند فرزند حسین به کدملی 0۳۸6۷۸۳6۳۲ نسبت به یک باب خانه به مساحت ۳64 مترمربع، پلاک فرعی ۱0۲ از 55 
اصلی شهرستان جعفرآباد خریداری به وسیله مبایعه نامه عادی خریداری از وراث علیجان بهمن مالک رسمی.)مالف:۱۸۱504۳(
۲.رای شماره ۱40۳60۳۳000500044۳ مورخ ۱40۳/6/۱۱ پرونده کلاسه ۱40۲۱۱44۳0005000054 خانم/آقای 
سید مهرداد موسوی فرزند سید حسین به کدملی 0۳۸6۷۸۷۳۸۷ نسبت به یک قطعه زمین که در آن احداث بنا شده است به 
مساحت ۱50 مترمربع، پلاک فرعی از 55 اصلی شهرستان جعفرآباد خریداری به وسیله مبایعه نامه عادی خریداری مع الواسطه 

از ورثه امام قلی محمدی. )م الف:۱۸۱504۳(
۳.رای شماره ۱40۳60۳۳000500044۲ مورخ ۱40۳/6/۱۱ پرونده کلاسه ۱40۲۱۱44۳0005000064 خانم/آقای 
علی حسنی فرزند عزیزعلی به کدملی 0۳۸۳0۹۹46۳ نسبت به یک قطعه زمین که در آن احداث بنا شده است به مساحت 
۱5۲۳ مترمربع، پلاک فرعی از 55 اصلی شهرستان جعفرآباد خریداری به وسیله مبایعه نامه عادی خریداری مع الواسطه از ورثه 

سید علی سجادی. )م الف:۱۸۱504۳(
خانم/  ۱40۲۱۱44۳000500006۳ کلاسه  پرونده   ۱40۳/5/۲۸ مورخ   ۱40۳60۳۳0005000۳۳۲ شماره  4.رای 
آقای اسماعیل صفری فرزند دوستعلی به کدملی 0۳۸۳۱0۸۲0۹ نسبت به یک باب خانه است به مساحت ۱5۲ مترمربع، 
پلاک فرعی از 55 اصلی شهرستان جعفرآباد خریداری به وسیله مبایعه نامه عادی خریداری مع الواسطه از ورثه رمضان جوکار. 

)م الف:۱۸۱504۳(
5.رای شماره ۱40۳60۳۳0005000666 مورخ ۱40۳/۷/۹ پرونده کلاسه ۱40۲۱۱44۳000500006۱ خانم/آقای 
اسمعیل حسابی فرزند محمدعلی به کدملی 060۲5۹06۷۱ نسبت به یک باب خانه است به مساحت ۱۹4 مترمربع، پلاک 
۳۱ فرعی از 55 اصلی شهرستان جعفرآباد خریداری به وسیله مبایعه نامه عادی خریداری مع الواسطه از ورثه امام قلی محمدی. 

)م الف:۱۸۱504۳(
6.رای شماره ۱40۳60۳۳0005000۲۹5 مورخ ۱40۳/5/۲ پرونده کلاسه ۱40۱۱۱44۳000500004۸ خانم/آقای 
محمد صیادی پور فرزند حسین به کدملی 0۳۷۱0۸۳۳54 نسبت به یک باب خانه به مساحت ۳00.۲0 مترمربع، پلاک فرعی 

از 55 اصلی شهرستان جعفرآباد خریداری به وسیله مبایعه نامه عادی. )م الف:۱۸۱504۳(
۷.رای شماره ۱40۳60۳۳0005000۳۱۷ مورخ ۱40۳/5/۲0 پرونده کلاسه ۱40۳۱۱44۳000500000۱ خانم/آقای 
حسین عبدی فرزند اصغر به کدملی 0۳۸۳۱0۳۸5۱ نسبت به یک باب خانه به مساحت ۳4۱ مترمربع، پلاک فرعی از 55 اصلی 

شهرستان جعفرآباد خریداری به وسیله مبایعه نامه عادی. )م الف:۱۸۱5046(

۸.رای شماره ۱40۳60۳۳0005000۲۹۷ مورخ ۱40۳/5/۲ پرونده کلاسه ۱40۲۱۱44۳00050000۷0 خانم/آقای 
حیدر ایمانی فرزند گلعلی به کدملی 0۳۸۳۱05۹4۳ نسبت به یک باب خانه به مساحت ۳05 مترمربع، پلاک فرعی از ۳۲ اصلی 

شهرستان جعفرآباد خریداری به وسیله مبایعه نامه عادی. )م الف:۱۸۱5046(
۹.رای شماره ۱40۳60۳۳0005000۲۹6 مورخ ۱40۳/5/۲ پرونده کلاسه ۱40۲۱۱44۳000500006۹ خانم/آقای 
حیدر ایمانی فرزند گلعلی به کدملی 0۳۸۳۱05۹4۳ نسبت به یک باب خانه به مساحت ۲55.۹0 مترمربع، پلاک فرعی از ۳۲ 

اصلی شهرستان جعفرآباد خریداری به وسیله مبایعه نامه عادی. )م الف:۱۸۱5046(
خانم/ کلاسه ۱40۲۱۱44۳0005000045  پرونده  مورخ ۱40۳/5/۲۲  شماره ۱40۳60۳۳0005000۳۲4  ۱0.رای 
آقای محمد توکلی محمدی فرزند عباس به کدملی 0۳۷0۹5۱۸5۹ نسبت به یک باب خانه به مساحت ۱5۲ مترمربع، پلاک 
فرعی از 55 اصلی شهرستان جعفرآباد خریداری به وسیله مبایعه نامه عادی خریداری مع الواسطه از سید مهدی سجادی. 

)م الف:۱۸۱5046(
۱۱.رای شماره ۱40۳60۳۳0005000۳۲۳ مورخ ۱40۳/5/۲۲ پرونده کلاسه ۱40۲۱۱44۳00050000۸۹ خانم/

آقای میهن صالحی فرزند عصمت اله به کدملی 0۳۸۳044۱۲۱ نسبت به یک باب خانه به مساحت ۲00 مترمربع، پلاک 
فرعی از 55 اصلی شهرستان جعفرآباد خریداری به وسیله مبایعه نامه عادی خریداری مع الواسطه از میرزا مراد بیگ لو. 

)م الف:۱۸۱5046(
۱۲.رای شماره ۱40۳60۳۳0005000۳۲5 مورخ ۱40۳/5/۲۲ پرونده کلاسه ۱40۲۱۱44۳0005000046 خانم/آقای 
مصطفی حیدری فرزند حسین به کدملی 66600۷5۷۸۱ نسبت به یک باب خانه به مساحت ۱5۲ مترمربع، پلاک فرعی از 55 
اصلی شهرستان جعفرآباد خریداری به وسیله مبایعه نامه عادی خریداری مع الواسطه از سید علی سجادی. )م الف:۱۸۱5046(
و از آنجائیکه مقرر گردیده است پس از نشر اگهی و انقضاء موعد مقرر سند مالکیت رسمی صادر گردد با توجه به عدم دسترسی 
به مالکین مشاعی، مراتب در دو نوبت به فاصله ۱5 روز آگهی، تا چنانچه اشخاص ذینفع اعتراضی داشته باشند ظرف مدت دو ماه 
از تاریخ انتشار آگهی نوبت اول، اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان جعفرآباد تسلیم، و رسید آن را اخذ و ظرف 
مدت یک ماه پس از تسلیم اعتراض به اداره ثبت به دادگاه مراجعه و دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم و گواهی آن را به 

این اداره تحویل نمایند، لازم به توضیح است که صدور سند براساس قانون مذکور مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
)ایمان/ مهدتمدن(
محمدرضا خدایاری
رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان جعفرآباد
نوبت اول: ۱4۰3/۰8/۰8
نوبت دوم:۱4۰3/۰8/2۶

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی 
اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان جعفرآباد

رئیس سازمان بورس خبر داد:

تاکید مدیران ارشد دولت بر توسعه بازار سرمایه
رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار از تاکید مدیران ارشد 

دولت بر توسعه بازار سرمایه خبر داد.
»حجت اله صیدی« روز )دوشنبه( در جمع ناشران بزرگ 
بورسی با اشاره به اثر محدود ریسک های سیستماتیک بر 
بازار سرمایه، توضیح داد: در دوره های مختلف دیده ایم 
که حتی در بدترین شرایط هم بنگاه ها و صنایع تولیدی و 
خدماتی فعال بوده اند، بنابراین ضمن مراقبت و صیانت از 

بازار نباید به نگرانی ها دامن بزنیم.
رئیس سازمان بورس با اشاره به اقدامات انجام شده برای 
صیانت از بازار سرمایه، گفت: از هفته گذشته جلساتی را 
به این منظور برگزار کرده ایم تا با آرامش درباره نحوه حفظ 

ثبات بازار تصمیم بگیریم.
وی با اشاره به یک ضرب المثل مشهور در فرهنگ ایرانی 
افزود: »بازار سرمایه و حتی کسب و کارها نباید با یک غوره 
سردی شان شود و با یک مویز گرمی«، به ویژه در بازار اوراق 
بهادار که اطلاعات کاملا شفاف و دسترس است، نباید با 

بیش واکنشی نسبت به مسائل مواجه باشیم.
صیدی با اشاره به محتوای نشست های برگزار شده در 
روزهای گذشته، اعلام کرد: پنجشنبه در جلسه ای مسائل 
بنیادین بازار را بررسی و راهکارهایی را در قالب چند بند 
طراحی کردیم. پیرو آن، در نشست صبح شنبه با ناشران 

بزرگ هم موضوعات را مطرح کردیم.
وی در ادامه از همکاری و موافقت مدیران ارشد دولت 
با توسعه بازار سرمایه خبر داد و تاکید کرد: روز یکشنبه 
هفته گذشته جلسه ای با حضور رئیس جمهور برگزار شد 
که در آن نشست، هم وزیر اقتصاد و هم مشاور عالی رئیس 
جمهوری، مصادیق دقیقی از مسائل بازار و صنایع بیان 
کردند و رئیس جمهور دستورات خوبی برای رفع مسائل 

بیان داشت.
با رئیس  با اشاره به جلسه مشترک  این مقام مسئول 
کمیسیون اقتصادی مجلس در عصر روز گذشته، اظهار 
قالب  در  بودجه ای  مسائل  پیگیری  حال  در  داشت: 

نشست های مشترک با کمیسیون های ذی ربط مجلس 
شورای اسلامی هستیم و نمایندگان مجلس هم در این 

حوزه بسیار همراه هستند.
رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار با اشاره به لزوم رفع 
موانع توسعه فعالیت صنایع و بازار سرمایه در حوزه ناترازی 
شده  قرار  گفت:  زمستان  در  گاز  کمبود  به ویژه  انرژی، 
بحث قطعی گاز صنایع در زمستان را از همین حالا پیگیر 
شویم. به همین منظور مذاکراتی را با دستگاه های مسئول 

برگزار کرده ایم. همچنین مقرر است از صنایعی که به دلیل 
ناترازی انرژی با مشکل مواجه اند، بازدید کنیم و در مذاکره 
با وزارت صمت و نفت مشکلاتشان را پیگیری و در حد 

امکان رفع کنیم.
وی از فعالان بازار سرمایه و ناشران بزرگ خواست برای 
توسعه فعالیت هایشان بیشتر وارد عمل شوند، چنان که 
و  پذیرش  برای  برنامه ریزی  حال  در  هم  بورس  سازمان 

عرضه صنایع بزرگ فعال در اقتصاد ایران در بازار است.

مدیرکل صنعت،  معدن و تجارت استان قم گفت: از ابتدای سال جاری تا پایان مهرماه، ۲ پروانه معدنی با سرمایه 
گذاری ۱0۷ میلیارد ریال و ایجاد اشتغال برای ۱۲ نفر در استان صادر شد.

اکبر ابدالی در گفت وگویی اظهارداشت: همچنین طی این مدت ۲ پروانه اکتشاف و ۲ مورد گواهی کشف در 
حوزه فعالیت های معدنی قم صادر شد، علاوه بر این یک مورد مزایده برای بهره برداری از معادن استان برگزار 

گردید.
وی با اشاره به نقش حقوق دولتی معادن در ایجاد زیرساخت های لازم برای توسعه هرچه بهتر فعالیت های 
معدنی در استان بر اساس استانداردهای محیط زیستی افزود: حقوق دولتی وصول شده معادن قم نیز از ابتدای 

سال جاری تا پایان مهرماه به رقم 650 میلیارد ریال رسید.
لازم به توضیح است بهره برداران معادن درصدی از فروش ماده معدنی خود را از حدود ۲ تا ۱۲ درصد را به 
دولت باز می گردانند، این حقوق دولتی در موارد مختلفی همچون اصلاح جاده هایی که در مسیر معادن است، 
عمران مناطقی که معادن در آن قرار گرفته اند،  اصلاح و بازسازی محیط پس از پایان فعالیت معادن و نیز توسعه 

فعالیت های معدنی در کشور به کار گرفته می شود.

مدیرکل صمت استان قم خبرداد:

سرمایه گذاری ۱۰۷ میلیارد ریالی  در حوزه معادن
رئیس اتاق ایران گفت: تولیدکنندگان با مشکل تخصیص ارز و تامین نقدینگی مواجه هستند و به علت عدم برخورداری 

از تسهیلات بانکی با مشکلات زیادی حتی در خصوص پرداخت حقوق کارکنان مواجه شده اند.
صمد حسن زاده روز دوشنبه در نشست با اعضای هیئت رئیسه اتاق بازرگانی ایران و رؤسای اتاق های سراسر کشور و 
فعالان اقتصادی که با حضور وزیر صمت برگزار شد، با اشاره به برخی مشکلات تولیدکنندگان و فعالان اقتصادی، اظهار 
کرد: یکی از مشکلات تولیدکنندگان موضوع تخصیص ارز به واحدهای تولیدی مخصوصاً برای واردات ماشین آلات 

است.
رئیس اتاق بازرگانی ایران افزود: علاوه بر این موضوع، تولیدکنندگان با مشکل تخصیص ارز برای واردات مواد اولیه نیز 
مواجه هستند و در خصوص این موارد به آنها اعلام می شود که معدل دو ساله آنها اجازه نمی دهد که مشمول تخصیص 

ارز شوند.
وی گفت: از مشکلات دیگر تولیدکنندگان باید به مسئله تأمین نقدینگی اشاره کرد. واحدهای تولیدی در حوزه سرمایه 
در گردش مشکل دارند و به علت عدم برخورداری از تسهیلات بانکی با مشکلات زیادی حتی در خصوص پرداخت 

حقوق کارکنان مواجه شده اند.

رئیس اتاق ایران اعلام کرد؛

تخصیص ارز و تامین نقدینگی دو مشکل اصلی تولیدکنندگان
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سخنی با تماشاگران فهیم فوتسال قم؛

تشویق آری، بی احترامی هرگز!

ایمان / غلامرضا ملکی ؛همه تیم هایی که در طول پانزده سال گذشته 
دراستادیوم شهید حیدریان  و سالن ۲000 نفری  آن بازی کرده اند همیشه 
قم را جهنمی برای خود دانسته اند و بازی مقابل تیم های قمی برایشان سخت 

و عذاب آور بوده است .
دلیل آن جوش  وخروش بیش از ۲000 تماشاگر فهیم قمی بوده که با 
تشویق بی امان خود عرصه را بر تیم حریف تنگ می کردند و امتیاز گرفتن برای 

آنان رویایی بیش نبود.
 متاسفانه در دو سال اخیر با حرکت های تاسف آور چند تماشاگر قمی که 
درباور خود قصد حمایت از تیم شهرشان را دارند تیم های قمی توسط کمیته 
انظباطی فدراسیون نقره داغ شده اند و در شرایط سخت مالی این روزهای 
فوتسال قم ،خبر می رسد که تیم ۲0 میلیون تومان جریمه شده است .البته 
با پیگیری مجدانه مهندس قلی زاده  مدیرعامل جنتلمن تیم مبلغ جریمه 

کاهش یافت تا برای  مدیران تیم این مورد درد آور باشد. 
برای نام مقدس قم که داعیه فرهنگ و دین و اخلاق را در جهان اسلام دارد 
حرکت های  اینچنینی و بی فرهنگی نمره منفی را در مقابل نام والا و مقدس 
قم قرار می دهد که باید با آن مقابله نمود .و اما این هفته بازی حساس تیم 
کلینیک ایرانیان با حریف ساوه ای است سه باخت پشت سرهم وضعیت را 

برای قمیها بسیار سخت نشان می دهد .
 حلقه مودت تماشا گران خونگرم قمی و پرهیز از شعارهای نامناسب ،روحیه 
شاداب بچه های دوست داشتنی قم  و  آنالیز مناسب تیم حریف توسط کادر 
فنی می تواند بچه ها را از کابوس سنگین چند هفته گذشته رهایی داده تا با 
پیروزی در این بازی به جدول برگشته و لبخند شادی را روی لبان تماشاگران 

گل  و مردم شریف قم بیاورند.

آیت الله اعرافی در دیدار مدیرکل ورزش و جوانان استان قم:

وضعیت ورزش دراستان قم بهبود یابد

مدیر حوزه های علمیه سراسر کشور، نقش روحانیت و جامعه مذهبی 
در تشویق جوانان به فعالیت های ورزشی را بسیار مهم دانست و خواستار 

همکاری بیشتر میان نهادهای فرهنگی و ورزشی شد.
و معاونان ورزش  روز دوشنبه در دیدار مدیرکل  اعرافی  الله علیرضا  آیت 
و جوانان استان قم با اشاره به اهمیت ورزش در سلامت جسمانی و روانی 

جامعه، بر لزوم توجه به مسائل و چالش های پیش روی جوانان تاکید کرد.
بر  قم،  استان  در  ورزش  وضعیت  بهبود  به  نسبت  امیدواری  ابراز  با  وی 

گسترش هم  افزایی میان نهادهای مختلف برای توسعه ورزش تاکید کرد.
ضرورت توسعه ورزش های بومی و سنتی 

در این دیدار موضوع های مهمی پیرامون نقش ورزش در توسعه اجتماعی و 
فرهنگی استان قم مورد بحث و بررسی قرار گرفت.

در ادامه در خصوص برگزاری مسابقات ورزشی در سطح منطقه ای و ملی 
مباحثی مطرح و بررسی شد. همچنین، بر ضرورت توسعه ورزش های بومی 
و سنتی تاکید شد که می تواند به حفظ هویت فرهنگی استان قم کمک کند.

در ابتدای این نشست، ابراهیم سانی خانی مدیرکل ورزش و جوانان استان 
قم به ارائه گزارشی از وضعیت فعلی ورزش در استان پرداخت و به طرح های 

حمایتی و توسعه ای که در دستور کار این اداره کل قرار دارند، اشاره کرد.
ترویج فرهنگ ورزش در میان  و  امکانات ورزشی  افزایش  بیان کرد:  وی 
جوانان می تواند به ارتقاء سطح کیفی زندگی و کاهش آسیب های اجتماعی 

منجر شود.

در رقابت های 8 جانبه تهران ؛

کبدی کاران قمی در تهران 
به جایگاه سوم رسیدند

پسران کبدی کار قم در رقابت های ۸ جانبه تهران که به مناسبت هفته تربیت 
بدنی و ورزش برگزار شد، موفق به کسب عنوان سوم شدند. 

به گزارش ایمان، تیم کبدی پسران استان قم در رده سنی بزرگسالان در 
مسابقات ۸ جانبه ای که به مناسبت هفته تربیت بدنی و ورزش به میزبانی 
استان تهران طی دو روز برگزار شد، شرکت کردند و در پایان توانستند عنوان 
این  در  کننده  شرکت  تیم های  کنند.سایر  کسب  را  رقابت ها  این  سومی 
تورنمنت دو روزه؛ استان گلستان، تیم ستارگان سرخنکلا و پدیده گرگان، 
استان خراسان رضوی، استان البرز، استان گیلان، استان تهران و استان 

خوزستان بودند.
اسامی تیم کبدی  بزرگسالان استان قم که به این رقابت ها اعزام شدند به 
شرح ذیل است:امیر رضا حلیمی، محمدرضا فاتح، محمد عرفان خلیفه قلی، 
محمد یاسین نوروزی، علی اسد پور، محمد وفایی، امیر بیگدلو، محمد متین 
خلج، محمدسینا احمدی، ابوالفضل کردلو و علی وفایی. سیروس اصغری 
و دستیارش مهدی جوادی اطهر هدایت تیم کبدی بزرگسالان قم در این 
رقابت ها را به عهده داشتند. محمد مهدی نوری هم به عنوان سرپرست تیم 

استان قم در این مسابقات حضور داشت.

در یک اتفاق عجیب، ضعیف ترین خط دفاع لیگ برتر تا اینجای فصل 
بازیکنان  زمین،  از  نقطه  این  در  که  تیمی  است.  استقلال  به  متعلق 

گرانقیمت و مشهوری در اختیار دارد.
براساس این گزارش ،اسمش را با کنایه، می گذاریم شاهکار. شاهکاری 
بزرگ از مدافعان استقلال. بازیکنانی که به قول قدیمی ها، اسم شان را 
تریلی هم نمی کشد اما حالا با ۱4 گل خورده، عنوان ضعیف ترین خط 
دفاع لیگ برتر را به خود اختصاص داده اند. خط دفاعی استقلال کارایی 

لازم را ندارد و همین موضوع به پاشنه آشیل این تیم تبدیل شده است.

به نام این بازیکنان نگاه کنید. رافائل سیلوا، سامان فلاح، محمدحسین 
تا زمان حضورش  البته آرمین سهرابیان که  مرادمند، ایمان سلیمی و 
در استقلال، اوضاع خط دفاع اینقدر آشفته نبود. به این ها باید رامین 
رضائیان، میلاد زکی پور و ابوالفضل جلالی را هم اضافه کنیم. بازیکنانی که 

در کناره ها حضور دارند و جزئی لاینفک از خط دفاع محسوب می شوند.
درباره عملکرد خط دفاع استقلال کمی ریزتر می شویم. بهتر است به 
ارقام حدودی قرارداد بازیکنان این تیم اشاره کنیم تا شاهکار خلق شده 
توسط آنها بیشتر عیان شود و به چشم بیاید. استقلال برای جذب سامان 

فلاح، مبلغی در حدود 4۷ میلیارد تومان هزینه کرد تا رضایتنامه این مدافع 
جوان را از گل گهر دریافت کند. اگر دستمزد او هم حدود ۲۳ میلیارد تومان 
باشد، یعنی استقلال برای جذب این مدافع ۷0 میلیارد تومان هزینه کرده 

است که عددی قابل توجه به حساب می آید.
محمدحسین مرادمند و ایمان سلیمی هم روی هم مبلغی در حدود 40 
میلیارد تومان دستمزد می گیرند؛ البته این مبلغ شامل آپشن ها و پاداش ها 
نمی شود. بعید است رافائل سیلوا هم با مبلغی کمتر از ۲0 میلیارد تومان 
در استقلال مانده باشد. قرارداد میلاد زکی پور و ابوالفضل جلالی هم روی 
هم حدود 60 میلیارد تومان است. دستمزد رامین رضائیان هم که مشخص 

است؛ ۷0 میلیارد تومان برای یک فصل!
اینها عناصر اصلی خط دفاع استقلال هستند. بازیکنانی که آماری 
ضعیف را به ثبت رسانده و استقلال را به ضعیف ترین خط دفاع لیگ 
تبدیل کرده اند. هزینه ای که برای این مدافعان صورت گرفته، حدود ۲60 
میلیارد است. یعنی نزدیک به 5 میلیون دلار. استقلال با همین مدافعان، 

از ذوب آهن ۳ گل خورد و برابر خیبر هم این اتفاق عجیب تکرار شد.
استقلال که در لیگ بیست و سوم، طی ۳0 بازی تنها ۱5 گل دریافت 
آماری که نشان  باز شده.  بار دروازه اش  بازی ۱4  بود، حالا در ۸  کرده 
می دهد استقلال در بخش تدافعی به شدت آسیب پذیر بوده و بازیکنان 
این تیم کارایی لازم را نداشته اند. قبل از آغاز لیگ برتر پیش بینی می شد 
تیم هایی کم هزینه مانند شمس آذر و هوادار یا خیبر و چادرملو که به تازگی 
راهی لیگ برتر شده اند، خط دفاع نابسامانی داشته باشند، اما حالا این 
اتفاق برای استقلال رخ داده و شاگردان موسیمانه را وارد بحران کرده 

است.
با توجه به اینکه ۲ بازی سخت مقابل تراکتور و الهلال پیش روی استقلال 
است، اگر مدافعان این تیم به خود نیایند و همچنان با کیفیت گذشته در 
زمین ظاهر شوند، قطعاً باز هم شاهد باز شدن دروازه آنها خواهیم بود. البته 
در ثبت آمار ضعیف استقلال در بخش تدافعی، نباید حسین حسینی را از 
قلم بیندازیم. دروازه بانی که درخشش فصل قبل را نداشته، متزلزل بوده و 

روی چند گل مقصر اصلی قلمداد شده است.

۱4 گل خورده در 8 بازی!

شاهکار خط دفاع ۲۶۰ میلیاردی استقلال 

بازیکن اسبق استقلال گفت: چه فرقی می کند مربی آفریقایی، استرالیایی یا 
اروپایی باشد؟ مهم عملکرد و توانایی او است.

میثم منیعی در گفت وگویی درمورد شرایط فعلی استقلال، اظهار داشت: در 
استقلال به شدت چند دستگی شده، همه هم به شدت دنبال فضای مجازی و 
تخریب دیگری هستند. این روال به ضرر استقلال شد. این تیم بازیکنان خوبی 
دارد ولی آن ها از نظر روحی-روانی دچار مشکل هستند. پیشکسوتانی که مصاحبه 
می کنند و می گویند این پیراهن به تن بازیکنان گشاد است خودشان را یادشان 
بیاید. همین نفرات سال قبل مگر با بیشترین امتیاز نایب قهرمان نشدند؟ شما 
در قهرمانی بدون باخت استقلال مگر می توانید نقش سیدحسین حسینی را 
نادیده بگیرید؟منیعی ادامه داد: پیشکسوتانی هستند که امروز الفاظ رکیک به 
کار می برند و فردا به دننبال سهم خواهی هستند. خودم شخصی را دیدم که به 
مدیریت فحاشی می کرد اما فردا در جلسه حاضر می شد! این افراد به استقلال 
ضربه می زنند. وای به حال افرادی که در فضای مجازی پول خرج می کند تا از 
آن ها تعریف شود و محبوب شوند. دلم برای هوادارانی که در دورترین نقطه ایران 
پای تلویزیون گریه می کنند یا با هزار مشکل و گرفتاری خودشان را به استادیوم 
می رسانند تا تیم را تشویق کنند، می سوزد. من که روزی در این تیم بازی کرده ام 

واقعا شرمنده آن ها هستم.

بازیکنان بی تفاوت نیستند، بدنسازی خوبی نداشتند
وی درخصوص اینکه هواداران به عملکرد بازیکنان در زمین اعتراض دارند و حتی 
موسیمانه هم بارها بر بی تفاوت بودن شاگردانش تاکید کرد، اظهار داشت: به نظر 
من بازیکنان بی تفاوت نیستند. این تیم بدنسازی خوبی نداشته و وقتی بازیکن 
از نظر قوای جسمانی شرایط خوبی نداشته باشد بعد از چندبار استارت زدن و 
دویدن حتی ممکن است چشمانش سیاهی برود. این را کسی که فوتبال بازی 
کرده باشد متوجه می شود. منیعی تصریح کرد: برای این بازیکن کجا از استقلال 
بهتر پیدا می شود؟ بدنساز این تیم را نیاوردند و الان به مشکل خورده است. الان 
مربی حرفه ای آمده، دومین نفری که معرفی کرد و کنار خودش قرار داد، بدنسازش 
است. در فوتبال امروز بدنسازی یک رکن اصلی است اما این بلا سر استقلال آمده 

که بازیکن نمی تواند در زمین بازی کند.
موسیمانه نشان می دهد می تواند استقلال را بسازد

بازیکن اسبق آبی های تهران درمورد حضور موسیمانه روی نیمکت تیم، عنوان 
کرد: در بازی با خیبر مورد خاصی از او ندیدم و این هم طبیعی است چون شناختی 
ندارد و قطعا از مربیانی که از قبل بوده اند کمک گرفته است. باید زمان بگذرد تا 
تاثیر او را ببینیم. موسیمانه مربی خوب و پرآوازه ای است. همین که با باخت تیم به 
غیرتش بر می خورد نشان می دهد می تواند استقلال را بسازد ولی باید حداقل تا نیم 

فصل به او زمان داد. ای کاش از ابتدای فصل یک مربی خوب خارجی می آوردند.
موسیمانه مربی با دانش و با رزومه ای است

منیعی درمورد صحبت هایی که علیه موسیمانه مطرح می شود، برخی می گویند 
چرا مربی آفریقایی آمده و به نظر می رسد ملیت او را عیب بزرگی می دانند، گفت: 
چه فرقی می کند مربی آفریقایی یا استرالیایی یا اروپایی باشد؟ مهم عملکرد و 
توانایی اوست. موسیمانه او مربی با دانش و با رزومه ای است. هرکه فکر می کند 
این مربی خوب نیست، برود تیم ملی آفریقای جنوبی یا تیم الاهلی مصر را قهرمان 
آفریقا کند. الان یک سیاهپوست سرمربی بایرن مونیخ است مگر ایرادی دارد؟ این  

حرف ها شایسته باشگاه بزرگ استقلال نیست.
هیچ کس بزرگ تر از استقلال نیست 

وی افزود: امسال واقعا چیزهایی دیدم که به موجودیت فوتبال شک کردم. آقایی 
که امروز مصاحبه می کند و می گوید همه باید جمع کنند بروند چرا فردا به دفتر 
باشگاه می رود؟ ۱0 سال است هرکه می آید زیرآبش را می زنند که خودشان مربی 
شوند! ما همه یک خانواده هستیم. چرا نمی توانید همه با هم باشید؟ بدبختی 
استقلال همین است که هرکسی ساز خودش را می زند اما هیچ کس بزرگ تر از 
استقلال نیست. امیر قلعه نویی با استقلال ۱0 جام گرفته ولی الان هم که با او 

صحبت کنید می گوید استقلال از من بزرگتر است.

پیشکسوت استقلال: مهم عملکرد و توانایی است

 چه فرقی می کند مربی آفریقایی یا اروپایی باشد؟

 رئیس هیات جودو استان قم از مشخص شدن ترکیب تیم جودو این استان برای حضور در مسابقات قهرمانی 
کشور خبر داد.

محمد حسن سالاری اظهارداشت : باعنایت به برگزاری مسابقات انتخابی و قهرمانی استان و همچنین انتخابی 
درون اردویی و تصمیمات اتخاذ شده توسط شورای فنی هیات جودو با حضور کادر فنی تیم بزرگسالان، نفرات اصلی 

تیم جودو بزرگسالان جهت حضور در مسابقات قهرمانی کشور انتخاب شدند.
به گفته وی، در وزن منهای 60 کیلوگرم محمد بندزن، در وزن 66 کیلوگرم ابولفضل نوری و در وزن منهای ۷۳ 

کیلوگرم ابوالفضل شیری و حمید محمد خانی در ترکیب تیم قم بر روی تاتامی خواهند رفت.
وی ادامه داد: در وزن منهای ۸۱ کیلوگرم عماد شکارچی، در وزن منهای ۹0 کیلوگرم محمدجواد محبی و 
ابوالفضل محبی و در وزن مثبت ۱00 کیلوگرم حسین سلیم پور تیم قم را در مسابقات جودو قهرمانی کشور همراهی 

خواهند کرد.
سالاری افزود: سرپرستی تیم برعهده علیرضا معتضدی است و سید علی میرسپاسی نیز به عنوان مربی، تیم 

اعزامی قم را همراهی می کند.
وی یادآور شد: مسابقات جودو قهرمانی کشور طی روزهای هشتم و نهم آذرماه امسال در شهر اهواز برگزار می 

شود.

رئیس هیات جودو استان قم :

ترکیب تیم جودو قم برای مسابقات قهرمانی کشور مشخص شد
دروازه بان پیشین پرسپولیس گفت: باید بدانیم که وقتی گندوز از پرسپولیس برود چه خواهد شد و به نظرم در حال 

حاضر باید 5 دروازه بان مثل رفیعی روی نیمکت پرسپولیس حضور داشته باشند.
براساس این گزارش ، تیم فوتبال پرسپولیس شنبه 5 آبان در هفته نهم لیگ برتر در ورزشگاه شهر قدس به مصاف 
شمس آذر رفت و توانست با نتیجه ۲ بر صفر تیم قزوینی را شکست دهد. گل های این بازی را علی علیپور و وحید امیری 
به ثمر رساندند. بهروز سلطانی پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس در گفت و گو با ایسنا، در خصوص عملکرد پرسپولیس 
در برابر شمس آذر اظهار کرد: پرسپولیس برخلاف خط دفاع ملی پوشش، در خط حمله ضعف دارد. درست است که 
مهاجمان پرسپولیس گلزنی می کنند ولی مهاجم شش دانگ نیستند و رضا درویش مدیرعامل باشگاه باید در نیم فصل 
مهاجم خوب جذب کند. او ادامه داد: پرسپولیس باید آینده نگر باشد تا به درد استقلال دچار نشود. پرسپولیس پیر شده 
و سن بازیکنانش در حال بالا رفتن است و اگر با همین رویه پیش برود سال بعد مانند استقلال خواهد شد.  سلطانی 
درباره عملکرد امیررضا رفیعی دروازه بان جوان پرسپولیس عنوان کرد: گاریدو نشان داد که به امیدها بها می دهد و این 
موضوع نتیجه خوبی به همراه داشت و حالا باید به فکر تقویت بازیکنان جوان باشد. سرمربی تیم از اسدی هم می تواند 
استفاده کند. برخی از بازیکنان امید پرسپولیس از نظر مادی ضعیف هستند و تعدادی از آنها با موتور، اتوبوس یا پیاده به 
تمرینات می روند. اگر باشگاه ۲ تا 5 درصد قرارداد بازیکنان را به بازیکنان امید پرداخت کند، شاهد حضور بازیکنان خوب 

در تیم بزرگسالان خواهیم بود و در ادامه راه باشگاه می تواند بازیکنان جوان را به تیم های دیگر بدهد. 

بهروز سلطانی: 

پرسپولیس باید ۵ دروازه بان مثل رفیعی داشته باشد

عباس حاج کناری:

 نسل طلایی کشتی ایران در حال ظهور است
دارنده مدال طلای کشتی قهرمانی جهان با اشاره به 
قدرتمنایی امیدهای این رشته در تیرانا گفت: نسل خوبی 
این جوانان  و  ایران در حال ظهور است  آزاد  در کشتی 
توانستند برای نخستین بار قهرمانی زیر ۲۳ سال جهان 

شوند.
زیر ۲۳  آزاد  رقابت های کشتی   ، این گزارش  براساس 
سال قهرمانی جهان روزهای 4 لغایت 6 آبان ماه در شهر 
تیرانا پایتخت کشور آلبانی برگزار و در پایان این پیکارها 
ایران با ۱5۸ امتیاز در جایگاه نخست ایستاد، جمهوری 
آذربایجان با ۹۸ امتیاز دوم و ژاپن نیز با ۹۸ امتیاز سوم 
یوسفی در وزن ۷۹  ایران مهدی  آزاد  برای کشتی  شد. 
کیلوگرم،   ۹۲ وزن  در  فیروزپور  امیرحسین  کیلوگرم، 
امیررضا معصومی در وزن ۱۲5 کیلوگرم به مدال طلا، 
مهدی حاجیلوئیان در وزن ۹۷ کیلوگرم به مدال نقره، 
علی مومنی در وزن 5۷ کیلوگرم، ابراهیم خواری در وزن 
6۱ کیلوگرم و عباس ابراهیم زاده در وزن ۷0 کیلوگرم به 
مدال برنز دست یافتند. تیم ایران برای نخستین بار در 
تاریخ رقابت های زیر ۲۳ سال جهان، عنوان قهرمانی را از 

آن خود کرد.
عباس حاج کناری در گفت وگویی در خصوص موفقیت 
کشورمان  تیم  کرد:  اظهار  کشورمان  امید  کشتی  تیم 
در رقابت های امیدهای جهان عملکرد قابل قبولی را از 
خود به نمایش گذاشت و توانست بر سکوی نخست این 

دوره از پیکارها قرار گیرد. امیرحسین فیروزپور و امیررضا 
معصومی عملکردی فراتر از مسابقات امیدهای جهان 
داشتند و دیگر نمایندگان ایران نیز خوب ظاهر شدند. 
هفت نماینده ایران در این پیکارها موفق به کسب نشان 

شدند و به سکوی مدالی رسیدند.
وی ادامه داد: مهدی یوسفی با توجه به سن و سال پایین 
خود توانست کشتی قابل قبولی را از خودش به نمایش 
بگذارد. او با فاصله کمی از رقابت های قهرمانی جوانان 

جهان در امیدها حضور پیدا کرد و توانست خودش را به 
اثبات برساند. یوسفی اگر همین روند موفقیت آمیر خود 
را ادامه دهد به طور قطع بیشتر از این می تواند خودش 
را در رقابت های آتی نشان بدهد. شرط شش دانگی او در 
گرو کسب تجربه بیشتر و حضور در رقابت های بین المللی 

است تا بتواند با پختگی بیشتر به روی تشک برود.
دارنده نشان طلا و نقره جهانی در خصوص عملکرد 
سایر آزادکاران نیز گفت: عباس ابراهیم زاده کشتی خوبی 

از خودش به نمایش گذاشت اما اگر در مقابل کشتی گیر 
ژاپنی بهتر مبارزه می کرد قطعا می توانست در دیدار فینال 
باشد. ابراهیم خواری و علی مومنی نیز در سبک وزن 
عملکرد خوبی داشتند اگر مومنی در دیدار نیمه نهایی 
یک لحظه اخطار پوئن و پس از آن بی تجربگی نمی کرد 
قطعا حقش مدال طلا بود با این حال کسب نشان او این 
نوید را می دهد که در آینده بیشتر از توانایی او در رده سنی 

بزرگسالان بشنویم.
علیرضا  اقدامات  نوجوانان  آزاد  کشتی  تیم  سرمربی 
دبیر را در فراهم کردن زیرساخت های مورد نیاز کشتی، 
ارزشمند دانست و توضیح داد: در گذشته با فدراسیون 
همکاری داشتم و هیچ گاه از کشتی جدا نبودم. ضمن 
آنکه شاهد تغییر ساختار بنیادین و پیشرفت در مسائل 
فنی و افزایش اعزام ها در رده های مختلف سنی هستیم. 

امیدوارم این مسیر ادامه دار باشد.
حاج کناری در خصوص عملکرد کشتی گیران آمریکایی 
در  کرد:  خاطرنشان  جهانی  امیدهای  رقابت های  در 
اوزان شاهد موفقیت تک  برخی  تنها در  این مسابقات 
نماینده های  ولی  بودیم  آمریکا  و  روسیه  ستاره های 
کشورمان در این مسابقات نشان دادند که با این وجود 
از این ستاره ها سرتر هستند؛ این موفقیت باعث خواهد 
شد تا در آینده شاهد نسل جدیدی از سرمایه های کشتی 

باشیم.
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در گفت وگو با ساداتیان کارشناس سیاست خارجی بررسی شد؛

 ابعاد تجاوز نظامی اسرائیل به ایران در منطقه
کارشناس سیاست خارجی در رابطه با ابعاد تجاوز اسرائیل به ایران، عنوان کرد: 
این حمله با استفاده از هواپیما و فضایی که آمریکایی ها در آسمان عراق در اختیار 
دارند، انجام شد و از آنجا موشک هایی به سمت مراکز نظامی و امنیتی ایران شلیک 
گردید. همچنین، خبری منتشر شده بود که زمان و نحوه حمله اسرائیل را مشخص 
می کرد و ادعا شده بود که یک خانم در پنتاگون ارتباطی با ایران داشته و این خبر 
را منتشر کرده است. به نظر من، این اقدام به صورت مدیریت شده انجام شده تا 
ایران آمادگی های لازم را داشته باشد. در نتیجه، به این ۸۷ موشک به اصطلاح هوا 
به زمین که از این هواپیماها از حدود ۱00 کیلومتری مرزهای ایران شلیک شد، 
عمدتاً پاسخ داده شد و بسیاری از آن ها منهدم شدند. به طور دقیق تر، اگر اشتباه 
نکرده باشم، حدود 6۸ موشک در آسمان عراق و حدود ۱0 موشک دیگر در فراز 

خلیج فارس از بین رفتند.
سید جلال ساداتیان دیپلمات با سابقه وزارت امور خارجه در گفت وگو با ر ایلنا، 
در رابطه با ابعاد تجاوز نظامی رژیم صهیونیستی به خاک کشورمان و علل گسترش 
درگیری ها در منطقه عنوان کرد: به نظر می رسد چندین عامل تأثیرگذار در این 
موضوع وجود دارد که تا حدودی پیش از حملات، در تحلیل هایی که ارائه شده بود، 
مورد بحث قرار گرفته اند. نه تنها من، بلکه دیگران نیز در تحلیل های خود به این 
مسئله اشاره کرده اند. در حال حاضر، دو یا سه نکته را مطرح می کنم؛ حمله اسرائیل 
به احتمال قوی به دلیل انتخابات ایالات متحده محدود بود. به عبارت دیگر، دولت 
حاکم بر ایالات متحده که متشکل از دموکرات ها است و کاندیدای آن ها، خانم کامالا 
هریس، در رقابتی نزدیک با ترامپ قرار دارد، اگر تنش ها افزایش یابد و حملات به 
نحوی پیش رود که اسرائیل بخواهد به زیرساخت های ایران حمله کند، این امر 
می تواند ایران را وادار کند که نقاطی از اراضی اشغالی را هدف قرار دهد و در نتیجه 
ایالات متحده را به دخالت وادار کند؛ چراکه ایالات متحده متعهد به حفظ امنیت 

اسرائیل است، اما در عین حال منافع ملی خود را نیز مدنظر دارد.
منافع ملی آمریکا در این مقطع اقتضا نمی کند که قیمت انرژی افزایش یابد

وی ادامه داد: منافع ملی ایالات متحده در این مقطع زمانی اقتضا نمی کند که 
قیمت انرژی افزایش یابد، زیرا این امر می تواند تأثیرات جهانی به همراه داشته باشد. 
شاهد تلاش های آمریکایی ها برای جلوگیری از این وضعیت بوده ایم، از جمله اینکه 
آقای بایدن به صراحت اعلام کرده است که به تأسیسات هسته ای ایران حمله نشود. 
این امر نوعی دستور به اسرائیل تلقی می شود. همچنین بایدن در خصوص حمله 
به تأسیسات نفتی ایران نیز بیان کرده است که اگر جای اسرائیل بود، به این موضوع 

فکر نمی کرد.
این تحلیل گر مسائل بین الملل تصریح کرد: شاهد بودیم که فرمانده سنتکام، 
یعنی فرمانده نیروهای نظامی ایالات متحده در منطقه، به اراضی اشغالی سفر 
کرد و چندین بار این سفرها انجام شد. همچنین چند شب پیش، گفت وگوی 
یک ساعته ای بین بایدن و نتانیاهو صورت گرفت که پس از آن، شاهد حمله با 
هواپیمای ب ۲ اسپیریت، یعنی رادار گریز آمریکایی با بمب های نفوذ کننده در عمق 
زمین به یمن بودیم. این مسائل به اسرائیل اطمینان می دهد که ایالات متحده در 

این منطقه حضور دارد و در صورت بروز هرگونه حادثه، با آن برخورد خواهد کرد.
غربی ها نمی خواهند به نتانیاهو اجازه دهند به طور افسارگسیخته

 با ایران درگیر شود
وی با اشاره به سکوت جامعه جهانی در برابر جنایات اسرائیل، بیان کرد: غربی ها 
نسبت به جنایت هایی که اسرائیل در غزه و جنوب لبنان انجام می دهد، به نوعی 
سکوت کرده اند و این اقدامات را به عنوان حق اسرائیل در دفاع از خود تلقی 
می کنند، در حالی که از دیدگاه حقوق بشر، این اقدامات جنایت علیه بشریت و 
نسل کشی محسوب می شود. در جبهه ای که باید بجنگد، نیروهای زمینی دچار 
لطماتی هستند و هنوز موفق نشده اند که از نظر زمینی در جنوب لبنان نفوذ کنند.

این دیپلمات با سابقه وزارت خارجه یادآورد شد: اقدامات اسرائیل، از جمله ترور 
فرماندهان حزب الله و حمله به مناطق مسکونی، نشان دهنده تروریسم دولتی است 
که به منظور حفظ موقعیت اسرائیل در این منطقه انجام می شود، اما در عین حال، 
نمی خواهند به او اجازه دهند که به طور افسارگسیخته با ایران درگیر شود. البته این 

موضوع آرزوی دیرینه نتانیاهو بوده است.
درگیری ایالات متحده در این منطقه به نفع روسیه و چین خواهد بود

سفیر سابق ایران در انگلستان افزود: آمریکا و ناتو نیز در این خصوص محتاط 
هستند، زیرا درگیری ایالات متحده در این منطقه به نفع روسیه و چین خواهد بود. 
این در حالی است که بسیاری بر این باورند که آمریکا از لحاظ نظامی قادر است 

به زیرساخت های ایران آسیب جدی وارد کند، اما این امر به سادگی قابل تحقق 
نیست. همان طور که اشاره شده است، انتخابات ممکن است به نفع  ترامپ تمام 
شود و در این صورت، او ممکن است از این شرایط بهره برداری کند. به همین دلیل، 
تلاش ها برای جلوگیری از درگیری ها ادامه دارد تا این تنش ها به حدی نرسد که 

منجر به بحران شود.
ازبین رفتن۶8 موشک در آسمان عراق و  ۱۰ موشک دیگر

 در فراز خلیج فارس 
وی در رابطه با ابعاد تجاوز اسرائیل به ایران، عنوان کرد: این حمله با استفاده از 
هواپیما و فضایی که آمریکایی ها در آسمان عراق در اختیار دارند، انجام شد و از آنجا 
موشک هایی به سمت مراکز نظامی و امنیتی ایران شلیک گردید. همچنین، خبری 
منتشر شده بود که زمان و نحوه حمله اسرائیل را مشخص می کرد و ادعا شده بود که 
یک خانم در پنتاگون ارتباطی با ایران داشته و این خبر را منتشر کرده است. به نظر 
من، این اقدام به صورت مدیریت شده انجام شده تا ایران آمادگی های لازم را داشته 
باشد. در نتیجه، به این ۸۷ موشک به اصطلاح هوا به زمین که از این هواپیماها از 
حدود ۱00 کیلومتری مرزهای ایران شلیک شد، عمدتاً پاسخ داده شد و بسیاری از 
آن ها منهدم شدند. به طور دقیق تر، اگر اشتباه نکرده باشم، حدود 6۸ موشک در 

آسمان عراق و حدود ۱0 موشک دیگر در فراز خلیج فارس از بین رفتند.
تحلیل گر سیاست خارجی ایران با بیان اینکه آماری که من مطالعه کردم نشان 
می دهد که شش موشک به هدف اصابت کرده است، گفت: یکی از این موشک ها 
در بندر امام به یکی از رادارها آسیب وارد کرده است و در این حادثه چهار نفر شهید 
شدند. واقعیت این است که شش موشک به هدف اصابت کرده، اما تعداد زیادی از 
آن ها را ایران با آمادگی هایی که داشته، منهدم کرده است. بنابراین، اسرائیل که به 
دنبال نشان دادن هیمنه و قدرت خود بود، با استفاده از فضای عراق که در اختیار 
آمریکایی هاست و احتمالًا با کمک هواپیماهای آمریکایی و به ویژه اف ۱6های 
اسرائیلی این حملات را انجام داد. آنچه که آن ها به شدت تبلیغ کردند، در واقع 
محقق نشد. به علاوه، حملات به سه نقطه اصلی شامل خوزستان، ایلام و تهران 

محدود بود.
ایران در ۱۵ روز باقی مانده تا انتخابات آمریکا پاسخی نخواهد داد

ساداتیان در پاسخ به این پرسش که ایران در پاسخ چه اقدامی انجام خواهد داد، 
مدعی شد: ایران در این ۱5 روز باقی مانده تا انتخابات آمریکا پاسخی نخواهد داد و 

اگر پاسخی هم بدهد، در آینده ای نزدیک نخواهد بود.
وی در خصوص اعلام مواضع سایر کشورها نسبت به تهاجم نظامی رژیم اشغالگر 

قدس به مرزهای کشورمان، مطرح کرد: ما شاهد بودیم که کشورهای منطقه 
به صورت بی سابقه ای متحد و یکپارچه اقدام اسرائیل را محکوم کردند؛ هرچند 
کشورهای غربی و روسیه نیز از این موضوع حمایت کردند. عمان، اردن، بحرین 
و امارات نیز به این محکومیت پیوستند. این کشورها به دلیل اینکه در حال رشد و 
توسعه هستند، اگر جنگی در این منطقه شکل بگیرد، متضرر خواهند شد و لذا با 
این حمله اسرائیل به ایران موافق نبودند. این محکومیت نیز به نوعی برای جلوگیری 
از واکنش های بعدی ایران صورت گرفت. همچنین، فشارهایی که آمریکایی ها به 
این کشورها وارد می کنند، ممکن است باعث تمایل آن ها به عادی سازی روابط با 
اسرائیل باشد. به ویژه این که بحرین و امارات در ادامه طرح ابراهیم روابطی با اسرائیل 

برقرار کردند و عربستان نیز در حال بررسی چنین روابطی است.
این کارشناس سیاست خارجی گفت: برای مقابله با کشورهایی که نیت تخاصم 
با ما دارند، باید قدرت لازم متناسب با ژئوپلیتیک را فراهم کرد. دیپلماسی و افزایش 

قدرت نظامی از جمله عناصر قدرت هستند.
باید از افکار و خواسته های عموم مردم محافظت کرد که آسیب نبینند

وی تصریح کرد: قدرت به عناصر مختلفی بستگی دارد: وسعت سرزمین، جمعیت 
آموزش دیده، منابع زیرزمینی و سواحل مطمئن. همچنین، فلسفه وجودی که 
باعث وحدت مردم می شود و رضایت آن ها، از دیگر عناصر مهم به شمار می رود. 
علاوه بر این، اقتصاد در ابعاد مختلف، از جمله صنعت، کشاورزی و فناوری های 
نوین نیز اهمیت دارد. همه این عوامل، به همراه ارتباطات بین المللی و دیپلماسی 
می تواند به تقویت قدرت ملی کمک کند. در نهایت، باید توجه داشت که باید از 
افکار و خواسته های عموم مردم محافظت کرد که آسیب نبینند و باید به وعده های 

داده شده به مردم عمل شود.
اگر همه چیز را به قدرت نظامی اختصاص دهیم، 

 به نیازهای مردم، بی توجهی کرده ایم
سفیر سابق ایران در انگلستان با توجه به بحث عناصر قدرت، گفت: باید به این 
نکته توجه داشت که وفاق به معنای استفاده از افراد شایسته و دارای توانمندی و 
مدیریت خوب از جناح های مختلف است و نباید تابع جریانات خاص به افرادی بی 
صلاحیت مسئولیت  داده شود. اگر مجموعه ای از جوانب را مورد توجه قرار ندهیم، 
به اقتصاد و پشتوانه مردم بی توجهی کرده ایم. در این صورت، قدرت نظامی به 
تنهایی پاسخگو نخواهد بود. قدرت نظامی حتما لازم است، اما کافی نیست. در 
نتیجه، سایر عناصر قدرت شامل اقتصاد مردم، معیشت، زندگی و رضایت آن ها و 
همچنین مدیریت صحیح در این زمینه اهمیت دارد. در رأس این موارد، موضوع 

دیپلماسی قرار دارد که باید به آن توجه ویژه ای شود. 
اما  واقع شوند،  مؤثر  زمان خود می توانند  در  نظامی  پشتوانه های  وی گفت: 
اقداماتی مانند آنچه در وعده صادق دو اتفاق افتاد، در موقع خود لازم است. اما اگر 
همه چیز را مختص به قدرت نظامی کنیم، عملًا به نارضایتی هایی که در مردم وجود 

دارد، بی توجهی کرده ایم.
برای داشتن قدرت و اقتدار منطقه ای، صرفاً تکیه بر نیروی نظامی

 کافی نیست
ساداتیان اظهار کرد: در زمان جنگ ایران و عراق، اگرچه شرایط به سامان نبود، 
اما رضایت مردم وجود داشت. اما اکنون با نابسامانی ها، اختلاس ها و تفاوت های 
معیشتی مواجه هستیم که باعث فاصله گیری بخشی از مردم از دولت شده است. 
باید به تمامی عناصر قدرت توجه کرد و تنها به یک بعد قضیه بسنده نکرد. اگر این 
مجموعه عناصر قدرت برقرار باشد، کشور می تواند در مسیر توسعه، رشد و پیشرفت 
قرار بگیرد. در این راستا، می توانیم روابط خود را با سایر کشورها عادی کنیم و به 

توازن در روابط خارجی برسیم.
وی خاطرنشان کرد: استفاده از توانمندی های داخلی و جذب سرمایه هایی که 
از کشور فرار کرده یا در خارج از کشور وجود دارد، می تواند به پیشرفت کشور کمک 
کند. همچنین، استفاده از فناوری های روز و جذب نخبگان خارجی در زمینه های 
مختلف، از جمله اقتصاد، بسیار حائز اهمیت است. اگر ما به دنبال ایجاد تغییرات 
واقعی و مؤثر در کشور هستیم، باید از همه پتانسیل ها و ظرفیت ها بهره برداری کنیم. 
در غیر این صورت، با توجه به رشد کشورهای همسایه، روز به روز ضعیف تر خواهیم 
شد. لذا، در پایان تکرار می کنم که باید به این نکته توجه داشته باشیم که برای 
داشتن قدرت و اقتدار منطقه ای، صرفاً تکیه بر نیروی نظامی کافی نیست. توسعه 
امکانات نظامی لازم است، اما باید به سایر ابعاد قدرت از جمله کسب رضایت مردم 

نیز توجه کنیم.

سخنگوی وزارت امور خارجه :

بی کیفرمانی مهمترین علت جری تر شدن 
رژیم صهیونیستی است

 سخنگوی وزارت امور خارجه گفت: تمام رایزنی هایی که در هفته های 
اخیر از سوی وزیر خارجه انجام شد بر تمرکز فوری جنایات در غزه و لبنان، 
بسیج جامعه جهانی برای کمک به آوارگان و تلاش برای پاسخگو کردن رژیم 
صهیونیستی بود، چرا که معتقدیم بی کیفرمانی مهمترین علت جری تر شدن 

این رژیم است.
اسماعیل بقایی در نشست خبری هفتگی خود با خبرنگاران اظهارداشت: 
مهمترین اتفاق هفته اخیر در بامداد شنبه بود که رژیم صهیونیستی مرتکب 
خطای محاسباتی شد و دفاع غیرتمندانه نیروهای مسلح ایران را شاهد بودیم 

که نقطه عطفی برای ایران اسلامی بود.
خود  اقدامات  فعالانه  دیپلماسی  دستگاه  هفته  یک  این  در  گفت:  وی 
را پیگیری کرد و وزیر خارجه به کویت و بحرین سفر کرد و پس از آن هم در 
اجلاس سران بریکس حاضر شد که اولین حضور ایران پس از عضویت کامل 

بود که رایزنی ها و دیدارهای خوبی انجام شد.
سخنگوی وزارت امور خارجه در خصوص نشست آتش بس در دوحه گفت: 
آتش بس واژه دقیقی نیست چرا که زمانی باید این واژه را به کار برد که بین 
دو طرف جنگی در گرفته باشد و در این مساله یکطرف مشغول نسل کشی 
است. در خصوص ضرورت توقف نسل کشی و جنایات در غزه و لبنان ما از 
هر ابتکاری استقبال کرده ایم ولی طرف های حاضر در نشست دوحه نشان 

دادند که عزم و اراده لازم را ندارند.
ایران مشغول رصد دائمی تحرکات رژیم صهیونیستی هستند

کننده  هم هستند  تکمیل  میدان  و  دیپلماسی  اینکه  به  اشاره  با  وی 
ادامه داد:  واکنش هایی که به تجاوزات رژیم صهیونیستی اتفاق افتاد 
نشان می دهد که واکنش های گسترده ای از منطقه نسبت به تجاوزات 
رژیم صهیونسیتی صورت گرفته و منطقه به این نتیجه رسیده که باید در 
مقابل اقدامات جنایتکارانه رژیم صهیونیستی موضع گیری داشته باشند؛ 
معتقدیم دیپلماسی می تواند کماکان راهی برای جلوگیری از گسترش 

جنگ در منطقه باشد.
رایزنی های  از محصولات  یکی  کرد:  بیان  امور خارجه  وزارت  سخنگوی 
دیپلماتیک هفته های اخیر ما رسیدن به این نتیجه بود که همه کشورها 
باید اوضاع را رصد کنند و در صورت ضرورت، وضعیت نامناسب را به اطلاع 
هم برسانند و دوم اینکه نیروهای نظامی و امنیتی ما مشغول رصد دائمی از 

تحرکات رژیم صهیونیستی هستند.
بقایی افزود: در حوزه دیپلماسی پیام ها همواره در حال رو بدل شدن است و 
برای همه روشن است که جمهوری اسلامی ایران از حق خودش در پاسخ به 
تجاوز رژیم صهیونیستی عدول نخواهد کرد و این حقی است که طبق حقوق 
بین الملل وجود دارد؛ فارغ از صحبت هایی که رد و بدل می شود در پاسخ 

خودمان قاطع و جدی هستیم.
وی تصریح کرد: موضع ما در قبال سلاح های کشتار جمعی روشن است، ما 
هم بر اساس فتوای عالی ترین مقام سیاسی کشور و هم بر اساس ارزیابی های 

منطقی به هیچ عنوان قائل به نظامی شدن برنامه هسته ای نیستیم.
دلیل جری شدن رژیم صهیونیستی حمایت های بی حد و مرز آمریکا است

سخنگوی وزارت امور خارجه تصریح کرد: رویکرد آمریکا همیشه مشخص 
بوده و دلیل عمده جری شدن رژیم صهیونیستی حمایت های بی حد و مرز 
آمریکا است و دولتمردان آمریکایی باید با توقف حمایت های تسلیحاتی، 

اطلاعاتی و سیاسی از رژیم صهیونیستی، این رژیم را متوقف کنند.
وی ادامه داد: تاریخ دقیقی برای امضای سند همکاری ایران و روسیه توسط 

سران مشخص نشده است.
مردم و نیروهای  مسلح ما ترسی از جنگ ندارند

سخنگوی وزارت امور خارجه بیان کرد: ما دیروز و امروز از اهداف آمریکا 
مطلع نشدیم بلکه سالهاست از آن مطلع هستیم که تضعیف ساختار 
و توانمندی نظامی ایران را دنبال می کنند و البته که اجازه این کار را 
نخواهیم داد. برنامه موشکی و هسته ای جزو لاینفک برنامه های ما هست. 
تنها موجودیتی که در قرن بیست و یکم در مقابل دوربین هایک روند نسل 
کشی را ثبت کرد رژیم صهیونیستی است و این مسأله را هیچ گاه تاریخ 
فراموش نمی کند. در ارزیابی تحولات میدان باید گفت اگر قدرت تخریب، 
جنایات و نسل کشی رژیم صهیونیستی را به عنوان نشانه پیروزی ببینیم 
باید گفت بله پیروز هستد، ولی آیا جامعه جهانی و وجدان بشری این مساله 

را می پذیرند؟
وی گفت: ایران هیچ گاه دنبال جنگ نبوده ولی در دفاع از خود هم تردیدی 
مسئول  را  خود  که  چرا  هستیم  جنگ  گسترش  نگران  داشت.  نخواهیم 
می دانیم چرا که بازیگری با سابقه چندین قرن در منطقه آنقدر مسؤولیت 
شناس هست که ازهیچ تلاشی برای جلوگیری از گسترش جنگ دریغ نکند. 
مردم و نیروهای  مسلح ما ترسی از جنگ ندارند و این مساله را در جنگ هشت 

ساله هم نشان دادیم.
ابتکار ایران برای درخواست تحریم تسلیحاتی رژیم صهیونیستی

بقایی تصریح کرد: ابتکاری اخیرا از سوی ایران مطرح شده و درخواست 
تحریم تسلیحاتی رژیم صهیونیستی را ارائه کردیم و امیدواریم همه کشورها به 
این کارزار بپیوندد تا این رژیم نتواند از تسلیحات اهدایی از سوی کشورهای 

غربی در غزه و لبنان استفاده کند.
سخنگوی وزارت امور خارجه بیان کرد: معتقدیم که دلیل و ریشه هرآنچه 
که در یکسال اخیر در دریای سرخ و در دیگر تحولات منطقه اتفاق افتاد به 
نشانه حمایت از مردم غزه، نتیجه جنایات رژیم صهیونیستی در غزه است که 
در حال استمرار نیز هست. توقف جنایات در غزه و لبنان می تواند به خیلی از 

تنش های موجود پایان داد و باید اتفاق بیافتد.
وی گفت: اظهارات مقامات آمریکایی به نوعی رقابت میان جریانات مختلف 
آمریکا برای راضی نگه داشتن رژیم صهیونیستی و یکی از دلایل جری تر شدن 

این رژیم است. 
بقایی در پایان خاطرنشان کرد: خیلی از کشورها باتوجه به رفتارهای رژیم 
صهیونیستی در یکسال اخیر معتقدند که صلاحیت عضویت در سازمان ملل 
را ندارد. رژیمی که دبیرکل سازمان ملل را عنصر نامطلوب می داند و سفیر آن 
منشور ملل متحد را پاره می کند، نخست وزیر آن از تریبون این سازمان برای 
تهدید و ارعاب استفاده می کند صلاحیت لازم برای عضویت در سازمان ملل 

را ندارد.

اگهی مزایده تلفن همراه
اگهی مزایده خط تلفن همراه کار کرده به شماره ۰9۱24۵28879 مربوط به پرونده 

کلاسه ۱4۰3۰4۰3۰۰۱۱۰۰۱7۵2
به موجب پرونده اجرایی کلاسه ۱40۳040۳00۱۱00۱۷5۲)با شماره بایگانی ۱40۳0۱۸50 
( متعهد: جعفر نورپور حیدرباغی - متعهدله: زهرا حسین زاده با وکالت آقای رضا هاشمی 
با موضوع لازم الاجرای وصول مهریه : کلیه صداق غایب زوجه تعداد چهارده قطعه سکه طلا 
بهار آزادی کامل بهمراه مبلغ هفتاد میلیون تومان است که وفق تبصره یک ماده ۱0۸۲ قانون 
مدنی به مبلغ ۸/۳۲۷/۸۷۹/۸۷5 مفوم گردیده است که عندالمطالبه می باشد. باستناد سند 
ازدواج : شماره سند : ۱۳05۷ ، تاریخ سند : ۱۳۹۳/0۲/۳0 ، دفترخانه صادر کننده : دفترخانه 
ازدواج شماره ۱0 و طلاق شماره ۲۲ شهر قم استان قم ، یک خط تلفن همراه کار کرده بشماره 
0۹۱۲45۲۸۸۷۹ متعلق به آقای جعفر نورپور حیدرباغی بازداشت گردیده و از طریق مزایده به 

فروش می رسد. ارزیابی :
خط مذکور توسط کارشناسان محترم اتحادیه صنف تعمیرکاران و فروشندگان تلفن ثابت و همراه 

قم به مبلغ 400/000/00 ریال معادل چهل میلیون تومان ( ارزیابی گردیده است.
مزایده خط مذکور از ساعت ۹ صبح الی ۱۲ ظهر روز یکشنبه ۱40۳/0۸/۲0 در خیابان 
ساحلی ) لواسانی( نبش کوچه ۷ - طبقه فوقانی اداره ثبت اسناد و املاک بخش یک قم - اداره 

اجرای اسناد رسمی قم انجام می شود.
مزایده مذکور از مبلغ 400/000/000 ریال ( معادل چهل میلیون تومان ( شروع و به بالاترین 
قیمت پیشنهادی فروخته خواهد شد. شرکت در مزایده منوط به پرداخت ده درصد از مبلغ 
کارشناسی به حساب سپرده ثبت به شماره شبا IR ۹۸0۱000040۷60۱۳۲0۷۸۹56۹۳ با 
شناسه واریز ۹65۱0۸5۷6۱0000000۲۱۷۱۳۲۳5۱۲006 می باشد )حتی بستانکار پرونده 
هم اگر قصد شرکت و رقابت در مزایده را دارد می بایست ۱0 درصد را پرداخت نمائید( و حضور 
خریدار با نماینده قانونی او در جلسه مزایده الزامی است و برنده مزایده مکلف است ما به التفاوت 
مبلغ فروش را ظرف مدت 5 روز از تاریخ برگزاری مزایده به حساب صندوق ثبت به شماره حساب 
شبای مذکور تودیع نماید و در صورتی که ظرف مهلت مقرر ، مانده فروش را به حساب سپرده 
ثبت واریز نکند ، مبلغ مذکور قابل استرداد نمی باشد و به حساب خزانه واریز خواهد شد. و در این 

صورت عملیات فروش از درجه اعتبار ساقط و مزایده تجدید میگردد. در ضمن بدهی های مورد 
مزایده اعم از مالیات و عوارض شهرداری و غیره تا تاریخ مزایده اعم از اینکه رقم قطعی آن معلوم 
شده یا نشده باشد به عهده برنده مزایده خواهد بود. در صورت توافق بر واریز غیر نقدی با بستانکار 
و نسبت به مازاد با بدهکار بر اساس توافق کتبی اقدام خواهد شد. و حقوق دولتی و حق مزایده 
طبق مقررات وصول خواهد شد. لازم به ذکر است وفق ماده ۳۹ مکرر آیین نامه اجرا چنانچه برنده 
مزایده بستانکار پرونده باشد، بدهکار تا ۲ ماه از تاریخ برگزاری مزایده مهلت خواهد داشت نسبت 
به تسویه بدهی خود اقدام و از انتقال اجرایی جلوگیری نمایید، بدیهی است که انتقال اجرایی به 

نام بستانکار برنده مزایده پس از گذشت مهلت ۲ ماهه خواهد بود.
رئیس اداره اجرای اسناد رسمی قم
اداره کل فردی و ارشاد اسلامی استان قم
مهدی روز خوش
م الف: ۱73۶۱
تاریخ چاپ:۱4۰3/۰8/۰8

هیأت حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک منطقه یک قم 
تصرفات مالکانه مفروزی متقاضیان پرونده تشکیلی طبق قانون مذکور را 
براساس گزارش کارشناسان و به استناد مدارک موجود در پرونده به شرح 

ذیل تأیید نموده اند.
کلاسه  پرونده  به  مربوط  شماره ۱40۳60۳۳000۱00۸۹۳0  رای   -۱
محبوبه  خانم  آقای/  تقاضای  به  مربوط   ۱40۳۱۱44۳000۱0005۹4
احسانی فرزند سیدحسن در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت 
۸۳/55 مترمربع پلاک شماره  ۱04۷۳ اصلی واقع در قم بخش یک حوزه 
ثبت ملک اداره یک قم )مبایعه نامه عادی مع الواسطه از اقدس دادبان احدی 
از ورثه مرتضی دادبان اظهار نامه شماره ۸005 مورخ ۱۳۱5/0۸/۲6 ثبت 

قم( )م الف: ۱۸۱50۳۷(
کلاسه  پرونده  به  مربوط  شماره ۱40۳60۳۳000۱00۸۱۹۱  رای   -۲
۱40۳۱۱44۳000۱000۷۷6 مربوط به تقاضای آقای/ خانم محمدرضا 
اعرابی نسب فرزند احمد در ششدانگ یک باب مغازه به مساحت ۱5/64 
ثبت  واقع در قم بخش یک حوزه  مترمربع پلاک شماره  ۹46۸ اصلی 
ملک اداره یک قم )مبایعه نامه عادی مع الواسطه از محمد رضا باوفا سند 
رسمی شماره 65۱5۷ مورخ ۱۳65/06/۳0 دفترخانه ۳0 قم( )م الف: 

)۱۸۱50۳۷
کلاسه  پرونده  به  مربوط  شماره ۱40۳60۳۳000۱00۸۷60  رای   -۳
خدیجه  آقای/خانم   تقاضای  به  مربوط   ۱40۲۱۱44۳000۱00۱۲56
جساس فرزند محمد  در 4۱/۳۳۳ سهم از ۱60 سهم ششدانگ یک باب 
ساختمان به مساحت ۳4۲/۳0 مترمربع پلاک شماره  ۱0۷40 اصلی 
واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم )۱- مبایعه نامه عادی 
از محمدجساس سند مالکیت مشاعی صادره در دفتر ۲۷6 صفحه ۳۲۱ و 

دفتر ۱50 صفحه ۷0 خریداری به موجب سند رسمی شماره ۲۹5۳6 مورخ 
۱۳5۹/۱۲/۲۳ دفترخانه ۲0 قم ۲- به انضمام سهم الارث از مرحومه غذرا 
حیاتی که نامبرده قسمتی را به موجب مبایه نامه عادی از محمد جساس 
خریداری کرده و قسمتی از دخترش مرحومه انسیه جساس خریداری 

عادی از محمد جساس( )م الف: ۱۸۱50۳۷(
کلاسه  پرونده  به  مربوط  شماره ۱40۳60۳۳000۱00۸۷5۷  رای   -4
فاطمه  آقای/خانم   تقاضای  به  مربوط   ۱40۲۱۱44۳000۱00۱۲6۱
عبدالکریمی فرزند علی در ۲6/66 سهم مشاع از ۱60 سهم ششدانگ 
یک باب ساختمان به مساحت ۳4۲/۳0 مترمربع پلاک شماره  ۱0۷40 
اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم ) مبایعه نامه عادی 
از ورثه مرحومه انسیه جساس خریداری عادی نابمرده از مرحوم محمد 
جساس صادره در دفتر ۲۷6 صفحه ۳۲۱ و دفتر ۱50 صفحه ۷0( )م الف: 

)۱۸۱50۳۷
کلاسه  پرونده  به  مربوط  شماره ۱40۳60۳۳000۱00۸۷5۹  رای   -5
زهرا  آقای/خانم  تقاضای  به  مربوط   ۱40۲۱۱44۳000۱00۱۲55
جساس فرزند محمد در 4۱/۳۳۳ سهم از ۱60 سهم ششدانگ یک باب 
ساختمان به مساحت ۳4۲/۳0 مترمربع پلاک شماره  ۱0۷40 اصلی 
واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم)۱- مبایعه نامه عادی 
از محمدجساس سند مالکیت مشاعی صادره در دفتر ۲۷6 صفحه ۳۲۱ و 
دفتر ۱50 صفحه ۷0 خریداری به موجب سند رسمی شماره ۲۹5۳6 مورخ 
۱۳5۹/۱۲/۲۳ دفترخانه ۲0 قم ۲- به انضمام سهم الارث از مرحومه غذرا 
حیاتی که نامبرده قسمتی را به موجب مبایه نامه عادی از محمد جساس 
خریداری کرده و قسمتی از دخترش مرحومه انسیه جساس خریداری 

عادی از محمد جساس( )م الف: ۱۸۱50۳۷(

کلاسه  پرونده  به  مربوط  شماره ۱40۳60۳۳000۱00۸۷5۸  رای   -6
۱40۲۱۱44۳000۱00۱۲54 مربوط به تقاضای آقای/خانم غلامحسن 
جساس فرزند محمد در 50/666 سهم از ۱60 سهم ششدانگ یک باب 
ساختمان به مساحت ۳4۲/۳0 مترمربع پلاک شماره  ۱0۷40 اصلی 
واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم)۱- مبایعه نامه عادی 
از محمدجساس سند مالکیت مشاعی صادره در دفتر ۲۷6 صفحه ۳۲۱ و 
دفتر ۱50 صفحه ۷0 خریداری به موجب سند رسمی شماره ۲۹5۳6 مورخ 
۱۳5۹/۱۲/۲۳ دفترخانه ۲0 قم ۲- به انضمام سهم الارث از مرحومه غذرا 
حیاتی که نامبرده قسمتی را به موجب مبایه نامه عادی از محمد جساس 
خریداری کرده و قسمتی از دخترش مرحومه انسیه جساس خریداری 

عادی از محمد جساس( )م الف: ۱۸۱50۳۷(
مورد تأیید قرار گرفته و از آنجائیکه مقرر گردیده است پس از نشر آگهی و 
انقضاء موعد مقرر سند مالکیت رسمی صادر گردد با توجه به عدم دسترسی 
به مالکین مشاعی مراتب در دونوبت به فاصله ۱5 روز آگهی تا چنانچه 
اشخاص ذینفع اعتراضی داشته باشند ظرف مدت ۲ ماه از تاریخ انتشار 
آگهی نوبت اول اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد منطقه یک قم تسلیم و 
رسید آن را اخذ و ظرف یکماه پس از تسلیم اعتراض به اداره ثبت به دادگاه 
مراجعه و دادخواست خود را به مرجع قضائی تقدیم و گواهی آن را به این 
اداره تحویل نمایند لازم به توضیح است که صدور سند براساس قانون مذکور 

مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
)ایمان/ مهدتمدن(
نوبت اول: ۱4۰3/۰8/۰8
نوبت دوم:۱4۰3/۰8/2۶
مهدی زارع شحنه-رییس ثبت  اسناد و املاک منطقه یک قم

آگهی ماده ۳ قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی و مشاعی 
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: همانا دلِ  در وصیّت به فرزندش حسن علیه  السلام ـ
جوان، مانند زمینِ کشت ناشده است. آنچه در آن 

افکنده شود، می پذیرد. از این رو، پیش از آن که 
دلت سخت گردد و خِردت سرگرم شود، به تربیت تو 

همّت گماشتم.
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توصیه های ایمنی شرکت گاز استان قم به شهروندان گرامی

حداقل ارتفاع دودکش
 از سطح وسیله گازسوز 

نباید کمتر از 3 متر باشد.

ایمان / سید مرتضی منافی ؛مدیربهره برداری 
شرکت گاز استان قم گفت: تاکنون حدود 4600 
لوله گاز در سطح استان  کیلومترشبکه خطوط 
مورد اجراء و بهره برداری قرارگرفته است که طول 
این خطوط معادل بیش از چهار برابر مسافت بین 

شهرهای مقدس قم و مشهد می باشد.
مهندس رسول قرنلی در گفت وگوی اختصاصی 
با ایمان اظهارداشت :شرکت گازاستان قم دارای 
465 هزارمشترک دربخش های مختلف خانگی ، 
تجاری و صنعتی بوده که  بهره مند از گاز طبیعی 
می باشند وازلحاظ گازرسانی با ضریب نفوذ ۹۹/4 
درصدی بعنوان استان سبز در کشور محسوب می 
گردد. وی افزود :جهت پایداری و استمرار گاز در 
شبکه خطوط و جلوگیری از قطع گاز مشترکین در 
بخش های مختلف ، گروه های عملیاتی تعمیراتی  
به طور پیوسته و شبانه روزی در طول سال  تمامی 
خطوط ، ایستگاه های تقلیل فشار و تاسیسات 
دیگررا مورد بازنگری ، اصلاح ، مقاوم سازی و پایش 
قرار می دهند.  وی اضافه کرد :درراستای حصول 
اطمینان از ایمنی خطوط وتاسیسات گازرسانی 
شده ، اکیپ های نشت یابی بصورت مستمر در 
طول سال و با برنامه ریزی انجام شده مطابق با 
استاندارد های شرکت ملی گاز و  با دستگاه های 
پیشرفته لیزری تمامی خطوط و تاسیسات استان 
را را مورد نشت یابی قرار داده و کمترین نشت گاز 
را شناسایی و پس از اعلام به گروه های تعمیراتی 
، در کمترین زمان ممکن و بصورت آنی مورد اقدام 

اصلاحی قرار می گیرند.

گروه های امدادی وحوادث 24ساعته آماده  
خدمت رسانی

داشت  بیان  سخنان  از  دیگری  دربخش  وی 
 ۲4 بصورت  نیز  حوادث  و  امدادی  های  :گروه 
ساعته آماده خدمات رسانی به کلیه مشترکین و 
همشهری ها و هم استانی های عزیز می باشند . 
در صورت بروز قطع  ، نشتی گاز و یا بروزحوادث در 
هرلحظه از شبانه روز  با شماره تلفن ۱۹4 تماس 
حاصل  و بلافاصله گروه های امدادی در کمترین 
زمان ممکن توسط مرکز پیام گاز به محل اعزام می 
گردند. برداری قرارگرفته است که طول این خطوط 
معادل بیش از چهار برابر مسافت بین شهرهای 

مقدس قم و مشهد می باشد.
اصلاح و بازنگری در خطوط برای جلوگیری 

از قطع گاز
راستای  در  کرد:همچنین  خاطرنشان  قرنلی 
ارتقای خدمات دولت الکترونیک و انسجام خدمت 

رسانی به مردم شریف استان ، سامانه تلفن گویای 
۱5۹4 شرکت گاز استان قم ارتقاء یافته و ارتباط 
مستقیم با واحد امداد و حوادث ، ارتباط با خدمات 
متقاضیان و مشترکین و اتصال به اپراتور تجمیع 
شده است. قرنلی با بیان اینکه اصلاح و بازنگری 
در خطوط برای جلوگیری از قطع جریان گاز در 
فصل سرد سال است، گفت: استان قم بیش از 

460 هزار مشترک دارد.
نکات ایمنی وتوصیه های برای مصرف بهینه

وی خاطرنشان کرد :از عموم مردم شریف استان 
منزل،  از  زمان خروج  در  نمایم  در خواست می 
را  رعایت  با وسائل گازسوز  ایمنی مرتبط  نکات 
نموده و پیش از خروج طولانی مدت از منزل و 

محل کار خود ، شیر اصلی گاز را ببندند.
مدیربهره برداری شرکت گاز استان قم درپایان 
و  سرد  فصل  فرارسیدن  به  عنایت  :با  گفت 
کشور  در  طبیعی  گاز  تولید  ظرفیت  محدودیت 
و  طبیعی  گاز  جریان  پایداری  حفظ  جهت  و 
جلوگیری از افت فشار گاز در سطح کشور  بویژه 
هم  تمامی  مندی  بهره  و  شمالی  های  استان 
میهنان گرامی از نعمت گاز طبیعی ، تقاضا می 
نظیر  جویی  صرفه  ساده  نکات  رعایت  با  گردد 
پوشیدن لباس گرم در منزل ، استفاده از پتوی 
درزهای  کامل  بستن   ، خواب  هنگام  اضافی 
منازلی که از پکیج یا موتورخانه به عنوان سیستم 
گرمایشی استفاده می کنند و تمام راه کارهایی که 
موجب حفظ انرژی گرما در منازل خود می شوند 

اقدام نمایند . 

استان قم بیش از 4۶۵ هزار مشترک گاز دارد
مدیربهره برداری شرکت گاز استان قم در گفت وگو با ایمان:

وزیر بهداشت :اضافه کاری پرستاران افزایش می یابد
وزیر بهداشت گفت: فرمول میزان اضافه کاری پرستاران اصلاح شده است و مبلغ اضافه کاری 
پرستاران به میزان قابل توجهی افزایش پیدا می کند.ظفرقندی گفت: جلسات فراوانی را با سازمان های 
اداری و استخدامی و برنامه و بودجه برگزار کردیم.وی ادامه داد: در این رابطه نتایج مثبتی حاصل شده 
و مبلغ اضافه کاری یک تا دو روز آینده ابلاغ خواهد شد.  ظفرقندی با بیان اینکه پیگیری های فراوانی 
انجام شده تا میزان اضافه کاری افزایش یابد، گفت: اضافه کاری پرستاران به میزان قابل توجهی افزایش 
می یابد.وزیر بهداشت با اشاره به جبران عقب ماندگی معوقات پرستاری هم گفت: پرداخت ها در دو 
مرحله انجام گرفت؛ مرحله اول ۷ هزار میلیارد تومان و در مرحله دوم ۲ هزار و 500 میلیارد تومان برای 

پرداخت معوقات انجام شده است. 

وزیر آموزش و پرورش: کلاس خالی از معلم نداریم
وزیر آموزش و پرورش گفت: همه کلاس های درس امسال معلم دارند و کلاس خالی از معلم نداریم.

علیرضا کاظمی روز دوشنبه در گفت وگویی با بیان اینکه بازگشایی مدارس در سال تحصیلی جدید 
اولویت کاری وی در این وزارتخانه بوده است، اظهار داشت: تاکنون هیچ نوع گزارشی از مدرسه ای بدون 
کلاس را دریافت نکرده ام.وی افزود: اکنون ممکن است که برخی از بخش ها تقاضا داشته باشند که 
کلاس درس یا رشته اضافه کنند که این موارد را هم به صورت موردی رسیدگی می کنیم.وزیر آموزش و 
پرورش با تاکید بر اینکه کلاس خالی از معلم نداریم، گفت: معلمان همت کردند و کلاس ها را پر کردند.

سکته مغزی دومین عامل مرگ و میر ایرانیان
عضو هیات علمی دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی، درباره مرگ ومیر ناشی از سکته مغزی نیز 
گفت: مطالعات متعددی درباره مرگ ومیر ناشی از سکته مغزی در دنیا و ایران در دسترس است. سکته 
مغزی، دومین تا پنجمین علتی است که سبب مرگ ومیر مردمان کشورهای مختلف می شود و جزو علل 
اصلی ناتوانی به حساب می آید. براساس آمار و ارقام »سیمای مرگ ایران«، متاسفانه سکته  مغزی پس 
از سکته قلبی سبب مرگ ومیر مردم کشور می شود.دکتر احسان شریفی پورادامه داد: در یک ماه اول 
پس از سکته مغزی، حدود ۲0 تا ۳0 درصد مرگ ومیر داریم؛ یعنی از هر پنج نفری که سکته می کنند 

متاسفانه یک نفر جان خود را از دست می دهد.

اهدای خانۀ ۱۲ میلیاردی برای کمک به مقاومت
اسدیان جانباز 55 درصد است و در حال حاضر در دانشکدۀ حقوق مشغول تدریس است. داوود اسدیان 
امروز یک واحد آپارتمان ۲۷5 متری به ارزش ۱۲ میلیارد تومان را برای کمک به جبهۀ مقاومت اهدا کرد. او 

هیچ علاقه ای به مصاحبه نداشت و با وساطت این و آن توانستیم چند دقیقه ای باهم حرف بزنیم.

ثبت رکورد تازه مصرف گاز در آبان
سعید توکلی مدیرعامل شرکت ملی گاز ایران گفت: مصرف گاز طبیعی در بخش خانگی، تجاری و 
صنایع غیرعمده در هفته نخست آبان امسال با مصرف روزانه 405 میلیون مترمکعب، رکوردی تازه را در 

تاریخ صنعت گاز ثبت کرد.

۴۵ درصد حجم مخازن سدها پر است
بر اساس آخرین آمار از وضعیت سدهای کشور از ابتدای سال آبی تا یکم آبان ماه میانگین حجم آب 
موجود در مخازن 45 درصد بوده و میزان بارش ها نیز نسبت به مدت مشابه سال قبل 40 درصد افزایش 

یافته است.

دستیار ویژه رئیس قوه قضاییه منصوب شد
 محمد باقر الفت با حکم رئیس قوه قضاییه به عنوان مشاور عالی و دستیار ویژه رئیس دستگاه قضا 
منصوب شد.الفت پیش از این، متصدی مسئولیت هایی همچون معاونت منابع انسانی و امور فرهنگی 

قوه قضاییه و معاونت اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم دستگاه قضا بود.

مدیرکل پدافند غیرعامل استان قم مطرح کرد :
عملکرد مطلوب شرکت گاز قم در مقابله با بحران ناترازی 

مدیرکل پدافند غیرعامل استان قم گفت: عملکرد شرکت گاز استان در مقابله با بحران ناترازی 
مطلوب بوده و این شرکت در سال های اخیر به خوبی از پس این موضوع برآمده است.

مهدی متقیان روز دوشنبه به مناسبت هفته پدافند غیرعامل با حضور در شرکت گاز استان قم 
و دیدار با مدیران این شرکت، طی سخنانی بیان کرد: مصرف بهینه و فرهنگ سازی در مصرف 
درست گاز می تواند منجر به کمترین میزان آسیب در تامین گاز پایدار در بخش صنعتی و خانگی 

داشته باشد.
وی در ادامه با بیان اینکه جنگ در دنیای امروز ترکیبی و چند وجهی است، تصریح کرد: امروز 
دشمن در کنار بحث های نظامی، در حوزه های دیگر نظیر حوزه دیپلماسی نیز اهداف خود را 

پیگیری می کند و بعد نظامی فقط یک بخش از این جنگ را شامل می شود.
متقیان با تاکید بر اهمیت پدافند مردم محور، اظهار کرد: امروز ما در شرایطی هستیم که دشمن 
عملیات ناموفق خود را هزاران برابر بزرگتر جلوه می دهد و با فریب و عملیات روانی در حوزه رسانه به 

دنبال ترساندن مردم و مسئولان کشور است.
وی با بیان اینکه مسئولان باید همواره خود را برای مقابله با تهدیدهای احتمالی آماده نگه 
دارند، خاطرنشان کرد: ناترازی جریان انرژی از جمله تهدیدهایی است که طی سال های گذشته 
گریبان گیر کشورمان شده است و برای عبور و پشت سر گذاشتن این بحران می  بایست تدابیر 
لازم اتخاذ شود. در ابتدای این دیدار مرتضی خوش لهجه مدیرعامل شرکت گاز قم نیز ضمن 
گرامیداشت هفته پدافند غیرعامل به گزارشی از عملکرد این شرکت در رابطه با مدیریت بحران 
ناترازی جریان انرژی در ماه های پیشِ رو پرداخت و بر اهمیت نهادینه سازی فرهنگ مصرف بهینه 
انرژی و لزوم توجیه هرچه بیشتر صنایع و اصناف برای همراهی با سیاست های شرکت ملی گاز 

ایران برای عبور از بحران احتمالی ناشی از ناترازی گاز طبیعی تاکید کرد.
 

سرپرست اداره کل تعزیرات حکومتی استان قم خبرداد ؛

رسیدگی به پرونده تخلف ارزی یک شرکت
سرپرست اداره کل تعزیرات حکومتی قم از رسیدگی به پرونده ایفا نکردن تعهدات ارزی یک 

شرکت متخلف در قم خبر داد.
رضا حدادپور سرپرست اداره کل تعزیرات حکومتی قم گفت: پرونده تخلف اجرا نشدن تعهدات 
ارزی یک شرکت متخلف در قبال دریافت ۸۹ هزار و ۸۱۹ یورو به ارزش 4۸ میلیارد و 6۹۹ میلیون 
ریال در شعبه اول بدوی و ویژه رسیدگی به تخلفات قاچاق کالا و ارز تعزیرات حکومتی قم رسیدگی 
شد. سرپرست اداره کل تعزیرات حکومتی قم افزود: شعبه به دلیل ارائه نشدن مدارک قانونی و با 
توجه به داشتن سوابق قبلی، اتهام انتسابی را محرز و علاوه بر محرومیت مدیرعامل این شرکت 
از فعالیت بازرگانی به مدت یکسال و بازگرداندن ۸۹ هزار و ۸۱۹ یورو عین ارز ایفای تعهد نشده، 
شرکت متخلف را به پرداخت ۱۹4 میلیارد و ۷۹۹ میلیون ریال جزای نقدی معادل چهار برابر ارزش 
تخلف محکوم کرد. حدادپور گفت: با گزارش بانک صنعت و معدن پیرامون اجرا نکردن تعهدات 
ارزی شرکت خاطی در قبال دریافت ارز به منظور خرید مواد اولیه تولید، پرونده این تخلف برای 

رسیدگی به اداره کل تعزیرات حکومتی قم ارسال شد.

معاون محیط زیست و خدمات شهری شهرداری قم خواستار شد:

استقرارکاربری های پرخطرشهری
 در شهرک های تخصصی 

معاون محیط زیست و خدمات شهری شهرداری قم گفت: باید بخش 
عمده ای از کاربری های پرخطر از هسته مرکزی و کانون های جمعیتی 
شهر دور و در شهرک های تخصصی ایجاد شده از جمله شهرک صنوف 
و شهرک خودرویی مستقر شوند. مهدی اصفهانیان مقدم در گفت وگویی 
با اشاره به فرارسیدن هفته پدافند غیرعامل و اهمیت این مسئله گفت: 
توجه به اصول و ملاحظات پدافند غیرعامل در تمام سطوح سازمانی و در 
فرایند اجرای پروژه های شهری یک ضرورت انکارناپذیر است. وی افزود: 
شهرداری ها به ویژه در کلان شهرها به عنوان بزرگترین نهاد اجرایی شهر 
نقش مؤثری در رعایت ملاحظات پدافند غیرعامل دارند، از این رو موضوع 
پدافند غیرعامل در شهرها همواره مورد تاکید و پیگیری سازمان پدافند 
غیرعامل کشور قرار داشته است و دارد. معاون محیط زیست و خدمات 
شهری شهرداری قم در خصوص اقدامات و فعالیت های شهرداری قم در 
حوزه پدافند غیرعامل خاطرنشان کرد: در حوزه تخصصی آتش نشانی، 
پیش بینی اعتبار و خرید و تجهیز خودرو تخصصی CBRNE یکی از 
مهم ترین فعالیت های این حوزه بود. اصفهانیان مقدم اضافه کرد: در 
خصوص شناسایی مکان ها و کاربری های پرخطر نیز علاوه بر موارد 
شناسایی شده در مطالعات جامع پدافند غیرعامل شهر قم، موارد جزئی 
نیز شناسایی و گردآوری شد. وی با اشاره به بررسی های انجام شده، 
عنوان کرد: لازم است که بخش عمده ای از کاربری های پرخطر از هسته 
مرکزی و کانون های جمعیتی شهر دور و در شهرک های تخصصی ایجاد 
شده از جمله شهرک صنوف و شهرک خودرویی مستقر شوند. معاون 
محیط زیست و خدمات شهری شهرداری قم گفت: در سال جاری بیش 
از ۷۷ عنوان پروژه مرتبط با پدافند غیرعامل در شهرداری قم به ارزش 
بیش از ۲50 میلیارد تومان پیش بینی شده است. اصفهانیان مقدم تاکید 
کرد: از جمله این پروژه ها می توان به احداث دو پایگاه چندمنظوره در 
مناطق یک و 6، توسعه برق و آبگرمکن خورشیدی، ایمن سازی فضاهای 
خرید  اضطراری،  شرایط  با  مقابله  تجهیزات  تأمین  و  خرید  شهری، 
ماشین آلات عمرانی، توسعه سیستم های اطلاع رسانی عمومی، برگزاری 
رزمایش های تخصصی و برگزاری دوره های آموزشی تخصصی در حوزه 

پدافند غیرعامل اشاره کرد.
 

معاون برنامه ریزی و سرمایه انسانی شهرداری قم :

خللی در اجرای پروژه های ساخت 
پارکینگ به وجود نمی آید

معاون برنامه ریزی و سرمایه انسانی شهرداری قم گفت: اعتبارات 
برای  تنها  قم  شهرداری  در  جایگزین  پارکینگ  به  مربوط  درآمدهای 

ساخت پارکینگ هزینه خواهد شد.
مجید محمدرضاخانی در یکصد چهل و دومین جلسه رسمی و علنی 
شورای اسلامی شهر که روزدوشنبه  برگزار شد در خصوص لایحه اخذ 
مجوز برداشت مبلغ ۱,000 میلیارد ریال برای مدت دو ماه از حساب 
منظور  به  گفت:  جایگزین  پارکینگ  ساخت  هزینه های  به  مربوط 
حفظ تراز مالی و برای تأمین نقدی ردیف بودجه از محل مازاد درآمد 
شهرداری، درخواست برداشت ۱00 میلیارد تومان از اعتبارات پارکینگ 
صورت گرفته است. وی در خصوص هزینه کرد این مبلغ در موضوع 
تأمین اعتبار سهم شهرداری در بانک شهر افزود: تنها در دو ماه اخیر 
غیر از مباحث مربوط به حقوق و دستمزد و پرداخت هزینه های جاری 
و پیمانکاران، ۳۸0 میلیارد تومان از محل اعتبار نقدی شهرداری برای 
تأمین اعتبار سهم شهرداری در بانک شهر تأمین شده و اعتباری بیش 
از ۱60 میلیارد تومان به دنبال انجام تملکات پروژه شهدای دروازه ری 
به صورت نقدی مصرف شده است. معاون برنامه ریزی و سرمایه انسانی 
شهرداری قم خاطرنشان کرد: با توجه به الزام واریز نقدی افزایش سهام 
بانک شهر شهرداری قم در روزهای اخیر و با توجه به مصوبه های قبلی 
شورا، درخواست مجوز برداشت از این حساب را داشته است تا طی دو 

ماه آینده این اعتبار را از منابع دیگر جبران کند و بازگرداند.
رضاخانی با اشاره به نبود هرگونه هزینه از محل اعتبارات ساخت 
پارکینگ در سایر پروژه ها و هزینه های شهرداری، تصریح کرد: با مدیریت 
اجرایی پروژه های ساخت پارکینگ در سطح شهر، طی این فرصت دو 

ماهه خللی در اجرای عملیات عمرانی پروژه ها اتفاق نخواهد افتاد.
 

مدیرعامل سازمان آرامستان شهرداری قم :
عوارضی قم- تهران به بعد بهشت 

معصومه )س( منتقل شود
وجود  دلیل  به  گفت:  قم  شهرداری  آرامستان  سازمان  مدیرعامل 
عوارضی قم- تهران قبل از بهشت معصومه )س( برخی شهروندان از 

جاده قدیم قم تردد می کنند که خطراتی ایجاد می کند.
تدوین  به  اشاره  با  گفت وگویی  در  نیارکی  موسوی  سیدسیف الدین 
گفت:  معصومه  بهشت  آرامستان  در  قبر  سنگ  به کارگیری  ضوابط 
ارتفاع بالای سنگ قبر، نظافت محیط را دشوار و تردد افراد را نیز با 
مشکل مواجه می کند که از شهروندان تقاضا داریم نسبت به ضوابط 
توجه داشته باشند. وی افزود: تقاضا داریم شهروندان از نصب کتیبه و 
تصویر و نوشتن آیات قرآن روی سنگ قبرها خودداری کنند. مدیرعامل 
سازمان آرامستان های شهرداری قم عنوان کرد: به دلیل وجود عوارضی 
قبل از بهشت معصومه )س( برخی شهروندان از جاده قدیم قم تهران 
تردد می کنند که خطرناک است و پیشنهاد می شود عوارضی جلوتر از 
بهشت معصومه)س( قرار گیرد. موسوی نیارکی در خصوص وجود وسایل 
نقلیه عمومی در بهشت معصومه )س( گفت: خودروهای اتوبوسرانی به 
صورت مرتب در بهشت معصومه )س( تردد و مسافران را منتقل می کنند.

در جلسه مشترک شهردار قم و رئیس مرکز تخصصی مهدویت مطرح شد؛

ضرورت توجه به ابعاد بین المللی شهر قم
شهردار قم با مسئول مؤسسه آینده روشن و رئیس مرکز تخصصی 
مهدویت حوزه علمیه قم دیدار و بر ضرورت توجه به ابعاد بین المللی 

شهر قم تاکید کرد.
به گزارش ایمان، جلسه مشترک سید مرتضی سقائیان نژاد، شهردار 
قم و حجت الاسلام مسعود پورسیدآقایی، مسئول مؤسسه آینده روشن 
در دفتر شهردار قم برگزار شد. هدف از این دیدار، تقویت تعاملات بین 
نهادهای مذهبی و مدیریتی برای توسعه ی فضای فرهنگی و معنوی 
شهر قم، به ویژه در زمینه ترویج و نشر معارف مهدوی بود. در این دیدار 
شهردار قم با تاکید بر اهمیت نقش شهر قم به عنوان مرکز دینی و معنوی 
افزود: مدیریت شهری آماده همکاری برای گسترش فرهنگ مهدوی و 

اجرایی کردن طرح های فرهنگی و اجتماعی در این حوزه است.

طبیعت مازندران در پاییز هزار رنگ

عکاس :محمد سلطانی

»ایمان« پیامدهای بخشنامه ارزی جدید وزارت صمت را بررسی می نمایند؛

 تنها کارخانه اتوبوس سازی قم ؛ در آستانه تعطیلی!

ایمان / گزارش / محمد شایگانی ؛نیمه های 
تابستان امسال بود که تنها کارخانه اتوبوس سازی 
قم در منطقه ویژه اقتصادی سلفچگان به دست 
استاندار سابق قم  آقای آقامیری به بهره برداری 
خودروهای  انواع  تولیدی  واحد  این  .در  رسید 
تجاری  از قبیل اتوبوس های بین شهری ، ون 
، مینی بوس ، کامیون های سبک و سنگین و 
سواری های بنزینی و برقی تحت برندهای معتبر 
خارجی تولید می شود و در اختیار سازمان ها و 
نهادهای مختلف کشور اعم از دولتی و خصوصی 

قرار می گیرد.
براساس این گزارش ،البته  این کارخانه از حدود 
۱۲ سال قبل در استان قم مشغول به فعالیت کرده 
افتتاح  تولید آن اخیراً  اتوبوس که خط  به جز  و 
شده بود ،  در زمینه تولید مینی بوس ، کامیون ، 
کامیونت  و  کشنده  از یک شرکت معتبر و مشهور 
خارجی نیز فعالیت دارد که خودروهای آن در شهر  

قم و سایر نقاط کشور به وفور دیده می شود.
 حال پس از گذشت  سه ماه از افتتاح ، خبرهایی 
به دست خبرنگار ما رسیده  که نشان می دهد به 
علت صدور یک بخشنامه غیر کارشناسی در وزارت 
از واحدهای  ، تعدادی  صنعت ،معدن و تجارت 

تولید خودرو در کشور و از جمله این شرکت در 
استان قم با مشکل جدی مواجه شده و در آستانه 

تعطیلی قرار گرفته اند !
ماجرا از این قرار است که بر اساس این بخشنامه 
،  ارز تخصیص یافته برای تولید این خودروهای 
معتبر و با کیفیت  بسیار ناکافی است و حتی کفاف 
تولید خودروهای بی کیفیت چینی را  نمی دهد 
.  در همین حال  برخی مسئولان وزارت صنعت 
،معدن و تجارت می گویند در صورتی که بخواهید 
ارز دولتی  دریافت کنید باید خط تولید را تغییر 
دهید !!!   براساس این بخشنامه ، ارز تخصیصی  
برای تولید هر دستگاه اتوبوس  ۱00 هزار دلار ، 
برای  خودروی سواری حدود ۹500 دلار ، برای 
کامیونت حدود ۱6 هزار دلار  و برای مینی بوس 
حدود  ۲۲ هزار دلار  است  در حالی که میزان ارز 
لازم برای خرید قطعات منفصله محصولات مذکور 
با برندهای معتبر جهانی حداقل دوبرابر میزان ارز 
تعیین شده می باشد که  این ارقام نشان می دهد 
هیچکدام از محصولات تولیدی این شرکت شامل 

ارز تعیین شده وزارت صمت نمی شوند!!!
بخواهد  کارخانه  این  که  صورتی  در  بنابراین 
همچنان به فعالیت خود ادامه دهد دو راه بیشتر 

ندارد؛  یا  باید به گفته مسئولان وزارت صمت،  خط 
تولید را به طور کامل تغییر دهد و خودروهای بی 
کیفیت چینی تولید کند یا  بطور کامل کارخانه را 
تعطیل کند ! این در حالیست که طبق اطلاعات 
بود  قرار  امسال   ، شرکت  این  سایت  در  مندرج 
و  کامیون  و  اتوبوس  دستگاه   به 4000  نزدیک 
انواع خودروی سواری بویژه خودروی  برقی در این 
واحد تولید شود که عدم تخصیص ارز کلیه برنامه 

ریزیهای انجام شده را مختل نموده است.
افراد غیر کارشناس  همه  کارشناسان و حتی 
می دانند که برای  تغییر خط تولید یک کارخانه 
حداقل ۳ تا 5 سال وقت نیاز است که این موضوع 
بر سرمایه گذاری های  فراوانی که مجددا  علاوه 
باید انجام شود در شرایط تحریم ظالمانه کار بسیار 
سختی خواهد بود این در حالی است که  این 
کارخانه در شرایط تحریم سال های گذشته موفق 
شده  علاوه بر تولید ،  تعداد زیادی از محصولات 
در  هم  قبل  هفته  دو  و  کند  صادر  هم  را  خود 
جشنواره تجلیل از صنعتگران،  بعنوان یکی از 

صنعتگران برتر قم معرفی شده بود .
که  تولیدی  مهم  واحد  این  کارگران  برخی 
نخواستند نامشان ذکر شود در تماس با خبرنگار 
ما گفتند:  هم اکنون بیش از یکصد کارگر در خط 
تولید این کارخانه مشغول به فعالیت هستند  که 
با نیروهای اداری و فنی و خدمات پس از فروش 
و غیره  به چند برابر میرسند که در صورت اتخاذ 
راه دوم یعنی تعطیلی کامل کارخانه ، همگی از کار 
بیکار می شوند و تبعات فراوانی برای  خانواده آنان 
و استان خواهد داشت. همه این ها در حالیست 
رهبری،  معظم  مقام  نامگذاری  اساس  بر  که 
مردمی   مشارکت  با  تولید  جهش  سال  امسال  
استان  مسئولان  است  ضروری  اینرو  از    ، است 
به ویژه استاندار محترم که از روز معارفه خود و در 
بازدیدهای بعدی از مناطق صنعتی استان  ، بر 
حمایت کامل از واحدهای تولیدی و بویژه صادرات  
تاکید کرده اند همچنین نمایندگان محترم قم  پا 
به میدان گذاشته و در جهت حمایت از تولید و 
اشتغال نه تنها برای این واحد مهم تولیدی بلکه 
برای تمام واحدها تلاش مضاعفی به خرج دهند 
تا از تعطیلی آنها و بیکار شدن کارگران جلوگیری 

شود. 
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